
Ξεκίνησε η κατασκευή 
του κλειστού στον Τρίλοφο

Ο ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΤΟΥ ΣΤΑ 2,7 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ

Ξεκίνησαν την Παρασκευή 17 Φεβρου-
αρίου οι εργασίες για την κατασκευή 
του νέου, μεγάλου κλειστού γηπέδου 
το οποίο βρίσκεται στη θέση «Βλάχος» 

της κοινότητας Τριλόφου, στη δημοτική ενότητα 
Μίκρας του δήμου Θέρμης. Πρόκειται για ένα 
κλειστό γυμναστήριο τύπου Τ11Β, χωρητικότητας 
περίπου 370 θεατών. Κατασκευάζεται σε οικό-
πεδο ιδιοκτησίας του δήμου, το οποίο βρίσκεται 
πλησίον του 2ου δημοτικού σχολείου Τριλόφου.

Επιπλέον, στο έργο προβλέπεται η διαμόρφωση του 
περιβάλλοντα χώρου με πεζοδρόμια, θέσεις πάρκινγκ 
και φυτεύσεις. Ο αρχικός προϋπολογισμός του έργου 
ήταν περίπου στα 3,5 εκατ. ευρώ. Το συμβασιοποι-

ημένο έργο ανήλθε τελικά στα 2.722.173,88 ευρώ, 
εκ των οποίων 600.000 προέρχονται από πόρους 
του προγράμματος «Φιλόδημος IΙ» και τα υπόλοιπα 
περίπου 2,1 εκατ. θα διατεθούν από ίδιους πόρους 
του δήμου Θέρμης. 

Σημειώνεται ότι η κατασκευή του κλειστού γυμνα-
στηρίου επρόκειτο να ξεκινήσει τον Μάιο του 2022. 
Όμως, ο προσωρινός ανάδοχος δεν προσήλθε για να 
υπογράψει τη σύμβαση, επικαλούμενος την μεγάλη 
αύξηση στις τιμές των υλικών που μεσολάβησε από 
την προκήρυξη του διαγωνισμού έως την ανακήρυξη 
προσωρινού αναδόχου. Ανάλογες αρνήσεις υπήρξαν 
και από άλλους έντεκα μειοδότες, έως ότου ο 13ος 
αναλάβει να κατασκευάσει το έργο.
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ΘΕΡΜΗ

Επαναλειτουργεί το 
υπόγειο πάρκινγκ 

ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ

35 τόνοι 
ανθρωπιστικής 
βοήθειας σε 
Τουρκία - Συρία
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ΔΗΜΟΣ ΘΕΡΜΗΣ

Στη Βουλή οι 
προσφυγικοί 
και πολιτιστικοί 
σύλλογοι του 
δήμου Θέρμης

Στον δήμο Θέρμης 
και ειδικότερα στους 
προσφυγικούς και τους 
πολιτιστικούς συλλόγους της 
περιοχής ήταν αφιερωμένη 
η συνεδρίαση της Ειδικής 
Μόνιμης Επιτροπής 
Ελληνισμού της Διασποράς 
η οποία πραγματοποιήθηκε 
στις 23 Φεβρουαρίου 2023, 
στην Αίθουσα Γερουσίας του 
Μεγάρου της Βουλής. Σκοπός 
αυτών των συνεδριάσεων οι 
οποίες πραγματοποιούνται υπό 
την προεδρία του βουλευτή 
Β’ Θεσσαλονίκης Σάββα 
Αναστασιάδη, προέδρου της 
Επιτροπής, είναι η ενημέρωση 
των μελών της Επιτροπής από 
προσφυγικούς- πολιτιστικούς 
συλλόγους της Ελλάδας 
και του εξωτερικού για την 
καταγωγή των προγόνων 
τους, τις παραδόσεις, τα 
έθιμα, τις δραστηριότητες και 
τις πρωτοβουλίες τους, με 
αφορμή τη συμπλήρωση εκατό 
χρόνων από τη Μικρασιατική 
καταστροφή.
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Εξόφληση λογαριασμών 
με ένα κλικ! 

ΟΝΟΜΑΤΟΔΟΣΙΑ ΔΑΚ 
Ν. ΡΥΣΙΟΥ 

Ο δήμος τίμησε τη 
μνήμη και το έργο του 
Χρήστου Θωμάρεϊ
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∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΦΕΛΗΣ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 
ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ, 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 
ΘΕΡΜΗΣ 

∆. Ε. Π. Π. Α. Θ.
∆ΗΜΟΣ ΘΕΡΜΗΣ  

Την καθιερωμένη γιορτή για τη μητέρα, 
διοργάνωσαν για άλλη μια χρονιά ο Εκπο-
λιτιστικός Σύλλογος και η κοινότητα της 

Αγίας Παρασκευής. Η εκδήλωση έγινε το Σάββατο 
4 Φεβρουαρίου, δύο ημέρες μετά τον επίσημο 
εορτασμό της Υπαπαντής, της Δεσποτικής και 
Θεομητορικής εορτής της Ορθόδοξης Εκκλη-
σίας, που εορτάζεται όπως είναι γνωστό στις 
2 Φεβρουαρίου και τιμάται η “προσφορά” του 
Ιησού στο Ναό από την μητέρα του Μαρία και 
τον θετό του πατέρα Ιωσήφ, σαράντα ημέρες 
μετά τη γέννησή του. 

Στο πλαίσιο της εκδήλωσης η πρόεδρος της Κοι-
νότητας Αγίας Παρασκευής Μαρία Τζιουβάκα 
επισήμανε πως “η γιορτή της μητέρας αποτελεί 
για την τοπική κοινωνία της Αγίας Παρασκευής ένα 
θεσμό, που έχει αγκαλιάσει με χαρά η δημοτική 
αρχή Θέρμης, ώστε κάθε χρόνο οι γυναίκες της 
Αγίας Παρασκευής να ενώνουν τις δυνάμεις τους 
και να καταφέρνουν να μας παρουσιάσουν μία 
ξεχωριστή εκδήλωση, με πλούσια δρώμενα για 
να τιμήσουν τη μητέρα. Μία γιορτή που αποτελεί 
μοναδική ευκαιρία για όλους τους συμμετέχοντες, 
να εκφράσουν με ειλικρίνεια την αγάπη και την 
εκτίμηση που τρέφουν προς το πρόσωπο που τους 
έφερε στη ζωή”. 

Ο αντιδήμαρχος Οικονομικών Απόστολος Τσολάκης, 
εκπροσωπώντας το δήμαρχο Θέρμης Θεόδωρο 
Παπαδόπουλο μετέφερε τις ευχές του δημάρχου 
προς όλες τις μανούλες και ευχήθηκε σε όλες να 
είναι πάντα γερές και δίπλα στα παιδιά τους. 

Στο πλαίσιο της γιορτής η πρόεδρος της κοινότητας 
Πανοράματος Χριστίνα Χατζηφιλιππίδου μίλησε 
για το ρόλο της μητέρας, ενώ ύμνους στην Μητέ-
ρα – Παναγία έψαλε η Βυζαντινή χορωδία Νέας 
Ραιδεστού. Παράλληλα υπήρξε ομιλία για την αξία 
της εθελοντικής αιμοδοσίας και παραδοσιακοί 
χοροί από το χορευτικό του Πολιτιστικού Συλλόγου 
Αγίας Παρασκευής. 

Στην εκδήλωση παρέστησαν ο βουλευτής Θεό-
δωρος Καράογλου, η πρόεδρος του δημοτικού 
Συμβουλίου Θέρμης Αθηνά Παπαδάκη, ο πρόεδρος 
της ΔΕΠΠΑΘ Γιώργος Αγγέλου, ο πρόεδρος της 
Δευτεροβάθμιας Σχολικής Επιτροπής Αχιλλέας 
Μεταλούλης και η πρόεδρος του Κέντρου Πολιτι-
σμού Νέας Ραιδεστού Έλενα Συντάκη. 

 

ΣΤΟ ΤΡΙΑΔΙ

 Στο 2ο Νηπιαγωγείο Τριαδίου στις 2 Φεβρουαρίου, 
ημέρα εορτασμού της Υπαπαντής πραγματοποί-
ησαν μία ξεχωριστή γιορτή για τη μητέρα που τα 
είχε όλα: ποιήματα και τραγούδια από τα παιδιά, 
αφιερωμένα σε όλες τις μανούλες, ευχές από τα 
παιδιά προς τις μητέρες τους που βιντεοσκόπησαν 
οι δασκάλες τους και δώρα προς όλες τις μανούλες 
που συμμετείχαν.  

Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν ο αντιδήμαρχος 
Παιδείας Στέλιος Αποστόλου και η πρόεδρος της 
Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής Ευαγγελία 
Κούτρη οι οποίοι ευχαρίστησαν τις νηπιαγωγούς 
για την εξαιρετική δουλειά τους και την άψογη 
διοργάνωση της εκδήλωσης.

ΣΕ ΑΓ. ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΚΑΙ 2Ο ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟ ΤΡΙΑΔΙΟΥ

Γιορτές προς τιμή της μητέρας 

Ο αντιδήμαρχος Απ. Τσολάκης με την πρόεδρο του Κέντρου Πολιτισμού της Αγ. Παρασκευής Μαρία Δημητρίου

Η πρόεδρος της Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής Ευαγγελία Κούτρη με τις νηπιαγωγούς του 2ου Νηπιαγωγείου Τριαδίου.
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Χρειάστηκε να φτάσουμε στον 13ο πλειοδότη για να ξεκινήσει το έργο. 

Οι εργασίες ξεκίνησαν στα μέσα Φεβρουαρίου.

Ο ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΤΟΥ ΑΝΕΡΧΕΤΑΙ ΣΤΑ 2,7 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ

Ξεκίνησε η κατασκευή του κλειστού γηπέδου 
στον Τρίλοφο

Σημειώνεται ότι η κατασκευή του κλειστού 
γυμναστηρίου επρόκειτο να ξεκινήσει 
τον Μάιο του 2022. Όμως, ο προσωρινός 
ανάδοχος δεν προσήλθε για να υπογράψει 
τη σύμβαση, επικαλούμενος την μεγάλη 
αύξηση στις τιμές των υλικών που μεσο-
λάβησε από την προκήρυξη του διαγω-
νισμού έως την ανακήρυξη προσωρινού 
αναδόχου. Ανάλογες αρνήσεις υπήρξαν και 
από άλλους έντεκα μειοδότες, έως ότου ο 
13ος αναλάβει να κατασκευάσει το έργο.

Ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδό-
πουλος βρέθηκε στο σημείο όπου ξεκίνη-
σαν οι εργασίες. Σε δηλώσεις του επισή-
μανε ότι «το έργο αυτό πέρασε από χίλια 
κύματα μέχρι να φτάσει η ώρα να βάλουν 
μπρος οι μπουλντόζες. Δυστυχώς, χάσαμε 
περίπου δέκα μήνες εξ αιτίας της άρνησης 
των εργολάβων να το αναλάβουν, μετά 
τις πράγματι σημαντικές αυξήσεις που 
σημειώθηκαν στο μεταξύ, στα οικοδομικά 

υλικά αλλά και στο κόστος ενέργειας. Έτσι, 
ενώ το έργο ήταν να ξεκινήσει τον Μάιο 
του 2022, χρειάστηκε να φτάσουμε στον 
Φεβρουάριο του 2023 για να αρχίσουν οι 
εργασίες». Ο δήμαρχος Θέρμης τόνισε, 
παράλληλα, ότι «με την ολοκλήρωση της 
κατασκευής του έργου, που αναμένεται σε 
ενάμισι χρόνο, πλέον και οι τρεις δημοτικές 
ενότητες του δήμου Θέρμης, θα έχουν το 
δικό τους, μεγάλο κλειστό γυμναστήριο. 
Μέχρι σήμερα, κλειστά γήπεδα τέτοιου 
μεγέθους έχουμε στο Τριάδι, στο Νέο Ρύσιο 
και στα Βασιλικά. Τώρα θα έχει γήπεδο 
και η δημοτική ενότητα Μίκρας. Με τον 
τρόπο αυτό δίνουμε τη δυνατότητα στη 
νεολαία μας να ασχοληθεί με τον αθλητι-
σμό, ενώ βοηθούμε και τους αθλητικούς 
συλλόγους του δήμου μας να αναπτύξουν 
τα προγράμματά τους, προσελκύοντας 
ολοένα και περισσότερους νέους. Αυτός 
είναι και ο απότερος στόχος μας».

Ατύχημα, ευτυχώς μόνο με υλικές 
ζημιές, σημειώθηκε το πρωί της 
17ης Φεβρουαρίου στην κοινότητα 

Τριλόφου. Συγκεκριμένα, τουριστικό λεω-
φορείο έπεσε πάνω στο κτίριο του ΚΑΠΗ. 
Οι αιτίες που προκάλεσαν το ατύχημα δεν 
έχουν γίνει γνωστές. Όπως ανέφεραν 
αυτόπτες μάρτυρες στο λεωφορείο δεν 
επέβαιναν επιβάτες καθώς την ώρα εκείνη 
ο οδηγός, ο οποίος μένει στην περιοχή, 
πήγε να πάρει το όχημα, αλλά για άγνωστο 
λόγο, έχασε τον έλεγχο και έπεσε πάνω 
στο κτίριο.
Σύμφωνα με την εντεταλμένη δημοτική 
σύμβουλο για θέματα Κοινωνικής Πολιτι-

κής του δήμου Θέρμης, Φανή Χατζηδημη-
τρίου η οποία βρέθηκε στο σημείο, μέσα 
στο κτίριο του ΚΑΠΗ υπήρχαν ηλικιωμένοι, 
χωρίς όμως, να πάθει κανείς το παραμικρό. 
Αντιθέτως, το κτίριο, στο σημείο όπου έγινε 
η πρόσκρουση υπέστη ζημιές. Στο σημείο 
του ατυχήματος μετέβη αμέσως μηχανικός 
του δήμου προκειμένου να κάνει τους 
αναγκαίους ελέγχους ώστε στη συνέχεια 
να προχωρήσουν οι εργασίες αποκατά-
στασης των ζημιών. Στο ΚΑΠΗ μετέβη και 
ο δήμαρχος Θεόδωρος Παπαδόπουλος ο 
οποίος αφού ενημερώθηκε και από τον 
μηχανικό έδωσε εντολή να συνεχιστεί 
κανονικά η λειτουργία του ΚΑΠΗ. 

Τουριστικό λεωφορείο προσέκρουσε
στο ΚΑΠΗ Τριλόφου

Ξεκίνησαν την Παρασκευή 17 Φεβρουαρίου οι εργασίες για την κατασκευή 
του νέου, μεγάλου κλειστού γηπέδου το οποίο βρίσκεται στη θέση «Βλάχος» 
της κοινότητας Τριλόφου, στη δημοτική ενότητα Μίκρας του δήμου Θέρμης. 

Πρόκειται για ένα κλειστό γυμναστήριο τύπου Τ11Β, χωρητικότητας περίπου 370 
θεατών. Κατασκευάζεται σε οικόπεδο ιδιοκτησίας του δήμου, το οποίο βρίσκεται 
πλησίον του 2ου δημοτικού σχολείου Τριλόφου. Επιπλέον, στο έργο προβλέπεται 
η διαμόρφωση του περιβάλλοντα χώρου με πεζοδρόμια, θέσεις πάρκινγκ και 
φυτεύσεις. Ο αρχικός προϋπολογισμός του έργου ήταν περίπου στα 3,5 εκατ. 
ευρώ. Το συμβασιοποιημένο έργο ανήλθε τελικά στα 2.722.173,88 ευρώ, εκ των 
οποίων 600.000 προέρχονται από πόρους του προγράμματος «Φιλόδημος IΙ» και 
τα υπόλοιπα περίπου 2,1 εκατ. θα διατεθούν από ίδιους πόρους του δήμου Θέρμης.
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ΔΩΡΕΑΝ Η ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ ΓΙΑ ΤΑ ΠΡΩΤΑ 30 ΛΕΠΤΑ

Επαναλειτουργεί το 
πάρκινγκ στη Θέρμη

Από την Πέμπτη 23 Φεβρουαρίου 
ξεκίνησε να επαναλειτουργεί 
το υπόγειο πάρκινγκ το οποίο 

βρίσκεται στην κεντρική πλατεία Παρα-
μάνα, της Θέρμης. Το πάρκινγκ, δυνα-
μικότητας 172 θέσεων, λειτουργεί υπό 
νέο καθεστώς μετά την απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου να αναθέσει 
τη λειτουργία του σε ιδιώτη, για διά-
στημα δώδεκα χρόνων, έπειτα από τη 
διενέργεια του σχετικού διαγωνισμού. 
Σύμφωνα με όσα προβλέπονται στη 
σύμβαση παραχώρησης ο χώρος στάθ-
μευσης θα λειτουργεί όλο το 24ωρο, 
επτά ημέρες την εβδομάδα. Έπειτα από 
ειδικό όρο ο οποίος ετέθη στη σύμβαση 
η στάθμευση θα είναι δωρεάν για τα 
πρώτα 30 λεπτά της ώρας, ώστε να 
εξυπηρετούνται οι πολίτες οι οποίοι 
επιθυμούν να σταθμεύσουν για λίγη 
ώρα προκειμένου να επισκεφθούν 
κάποια υπηρεσία ή κατάστημα.

Στον αναρτημένο τιμοκατάλογο στο χώρο 
του πάρκινγκ όπου αναγράφονται οι τιμές 
ωριαίας και μηνιαίας χρέωσης υπήρξε 
κατά την πρώτη ημέρα λειτουργίας ένα 
σφάλμα που αφορούσε τις τρεις πρώτες 
ώρες στάθμευσης. Συγκεκριμένα, στον 
αρχικό τιμοκατάλογο αναφερόταν ότι 
μετά τα πρώτα 30 λεπτά και έως τις 
τρεις ώρες η χρέωση θα ήταν 3 ευρώ, 
ανεξαρτήτως του χρόνου παραμονής του 
αυτοκινήτου στο πάρκινγκ. Στη σύμβαση 
παραχώρησης ωστόσο, αναφέρεται ρητά 
ότι μετά τα πρώτα τριάντα λεπτά που η 
στάθμευση είναι δωρεάν, η χρέωση θα 
είναι ένα ευρώ, ανά ώρα. Έπειτα από 
παρέμβαση του δήμου το λάθος αυτό 
διορθώθηκε. Έτσι, από την Παρασκευή 24 
Φεβρουαρίου ισχύουν οι εξής χρεώσεις:
 
• Για τα πρώτα 30 λεπτά της ώρας 

δωρεάν.
• Μετά τα πρώτα 30 λεπτά και έως 

τρεις ώρες, η χρέωση είναι 1 
ευρώ ανά ώρα.

• Για κάθε επιπλέον ώρα, μετά τις 
3 πρώτες ώρες, 1,5 ευρώ/ώρα 
για ΙΧ και δίκυκλα.

• Η μηνιαία κάρτα στάθμευσης 
είναι 70 ευρώ για ΙΧ και 25 ευρώ 
για δίκυκλα.

Σύμφωνα με όσα προβλέπονται στη 
σύμβαση παραχώρησης οι τιμές αυτές 
θα είναι μειωμένες κατά 50% για όσους 
χρησιμοποιούν τις τρεις θέσεις που υπάρ-
χουν για ΑμΕΑ. Επίσης, προβλέπεται ότι 
το πρώτο υπόγειο διαθέτει 85 θέσεις θα 
χρησιμοποιείται για προσωρινές σταθ-
μεύσεις, ενώ οι 87 θέσεις του δεύτερου 
υπογείου θα μπορούν να διατίθενται για 
μόνιμες σταθμεύσεις. Εξ αυτών, δέκα 
θέσεις θα διατίθενται στο 50% της χρέ-
ωσης, στη βάση κοινωνικών κριτηρίων. 

ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΣΕ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΣΥΤΝΟΜΙΑ ΚΑΙ 
ΤΡΟΧΑΙΑ ΘΕΡΜΗΣ

Παρέμβαση του δημάρχου για τις 
παράνομες σταθμεύσεις στα πεζοδρόμια

Την παρέμβαση του δημάρχου Θέρμης Θεόδωρου Παπαδόπουλου 
προς το Αστυνομικό Τμήμα Θέρμης καθώς και προς την Τροχαία 
Θέρμης προκάλεσε η απαράδεκτη συμπεριφορά ορισμένων ασυ-

νείδητων οι οποίοι σταθμεύουν μονίμως τα αυτοκίνητά τους πάνω στα 
πεζοδρόμια, καταλαμβάνοντας ακόμη και την ειδική λωρίδα όδευσης 
τυφλών. 

Εντονότερο είναι το πρόβλημα στην οδό Βασιλικής Ταμβάκη, στο πεζοδρόμιο 

της οποίας σταθμεύουν καθημερινά αυτοκίνητα, δυσχεραίνοντας τη διέλευση 

πεζών, με κίνδυνο πρόκλησης ατυχημάτων. Για το θέμα αυτό ο δήμαρχος 

Θέρμης απέστειλε προσωπική επιστολή προς το Αστυνομικό Τμήμα Θέρμης 

και προς την Τροχαία Θέρμης, επισυνάπτοντας και σχετικές φωτογραφίες, 

ενημερώνοντας για άλλη μια φορά για το πρόβλημα που υπάρχει και ζητώντας 

να ασκηθούν οι προβλεπόμενοι έλεγχοι. Ειδικότερα, στην επιστολή του, ο 

κ. Παπαδόπουλος αναφέρει: «Με την παρούσα επιστολή μου θέλω να σας 

ενημερώσω για ένα σοβαρό πρόβλημα το οποίο παρατηρείται καθημερινά 

στην κοινότητα Θέρμης. Αφορά την κατάληψη από παράνομα σταθμευμένα 

ΙΧ αυτοκίνητα, του πεζοδρομίου επί της οδού Βασιλικής Ταβάκη, στο τμήμα 

της από τη συμβολή της με την οδό Μεγάλου Αλεξάνδρου έως την πλατεία 

Παραμάνα (επισυνάπτονται και σχετικές φωτογραφίες). Οι ασυνείδητοι 

οδηγοί δεν διστάζουν μάλιστα να σταθμεύουν ακόμη και επάνω στην ειδική 

λωρίδα όδευσης των τυφλών. Εντονότερο είναι το πρόβλημα στο σημείο όπου 

λειτουργεί κατάστημα εταιρείας ταχυμεταφορών, της οποίας τα αυτοκίνητα 

καταλαμβάνουν μονίμως το πεζοδρόμιο. Όλη αυτή η κατάσταση δυσχεραίνει 

αφάνταστα τη διέλευση των πεζών, κυρίως δε των ηλικιωμένων, των γονέων 

που μεταφέρουν τα παιδιά τους με τα καρότσια και φυσικά, των ατόμων με 

αναπηρία. Παρά τις συστάσεις που έχουν γίνει η παραβατική αυτή συμπερι-

φορά εξακολουθεί δυστυχώς να υφίσταται. Για τον λόγο αυτόν σας ζητώ να 

μεριμνήσετε προκειμένου να συμμορφωθούν οι παραβάτες και να διασφα-

λιστεί η ανεμπόδιστη και ασφαλής μετακίνηση των πολιτών». 

Σε δήλωσή του ο κ. Παπαδόπουλος καλεί τους πολίτες, αλλά και τους κατα-

στηματάρχες «να σέβονται το δημόσιο χώρο, να μην σταθμεύουν παράνομα 

τα αυτοκίνητά τους, αφήνοντας ελεύθερα τα πεζοδρόμια και πρωτίστως τις 

ειδικές λωρίδες και τις ράμπες που διευκολύνουν τη μετακίνηση των ατόμων 

με αναπηρία». Παράλληλα, σημειώνει, ότι «δυστυχώς, ο δήμος Θέρμης εδώ και 

αρκετά χρόνια στερήθηκε τη δημοτική αστυνομία την οποία ευελπιστούμε ότι 

θα την επανασυστήσουμε πολύ σύντομα, καθώς, στο πλαίσιο της προκήρυξης 

που έχει γίνει έχουμε ζητήσει την πρόσληψη 15 δημοτικών αστυνόμων. Αυτό 

θα μας επιτρέψει να ασκήσουμε αποτελεσματικότερους ελέγχους, μεταξύ 

των οποίων είναι και η προστασία του δημόσιου χώρου». 

Παράνομα σταθμευμένα αυτοκίνητα στην οδό Βασ. Ταμβάκη

Από τις 23 Φεβρουαρίου ξεκίνησε και πάλι η λειτουργία του πάκινγκ
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Τ η δυνατότητα να υποβάλουν αίτηση για την 
επανασύνδεση του ηλεκτρικού ρεύματος 
στις κατοικίες τους έχουν οι κάτοικοι στον 

δήμο Θέρμης, στο πλαίσιο της υπ’ αριθμ. ΥΠΕΝ/
ΔΗΕ/7422/130 ΚΥΑ (ΦΕΚ, Τεύχος Β’ 276/23.01.2023) 
απόφασης, σύμφωνα με την οποία παρατείνεται το 
πεδίο εφαρμογής του προγράμματος και ορίζεται 
ότι αφορά νοικοκυριά που η παροχή ρεύματός τους 
έχει αποσυνδεθεί μέχρι τις 31.12.2022 και έχουν 
ληξιπρόθεσμες οφειλές. Οι αιτήσεις των εν δυνάμει 
δικαιούχων κατατίθενται στον δήμο Θέρμης, και 
συγκεκριμένα στο Κοινωνικό Παντοπωλείο (τηλ. 
2310466691) μαζί με τα απαραίτητα δικαιολογη-
τικά (συνημμένη αίτηση) και εξετάζονται από τη 
δημοτική Υπηρεσία όσον αφορά τις προϋποθέσεις.
• Προϋπόθεση είναι να υπάρχει διακοπή ρεύματος 

και ληξιπρόθεσμες οφειλές σε οποιονδήποτε 
πάροχο ηλεκτρικού ρεύματος έως τις 31.12.2022.

• Η παροχή ρεύματος πρέπει να αφορά την κύρια 
κατοικία του αιτούντα ή της αιτούσας, ενώ υπάρ-
χουν εισοδηματικά κριτήρια που προσδιορίζονται 
από την υπ΄ αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΗΕ/70697/861 ΚΥΑ 
(ΦΕΚ, Τεύχος B’ 3088/24.07.2020 ).

• Το ύψος του ειδικού βοηθήματος είναι:
• Για συνολικές οφειλές έως 6.000 ευρώ θα κατα-

βάλλεται εφάπαξ το σύνολο της οφειλής,
• για συνολικές οφειλές άνω των 6.000 ευρώ και 

έως 9.000 ευρώ θα καταβάλλεται εφάπαξ το 75 
% της οφειλής,

• για συνολικές οφειλές άνω των 9.000 ευρώ και 
έως 12.000 ευρώ θα καταβάλλεται εφάπαξ το 
50 % της οφειλής, και

• για συνολικές οφειλές άνω των 12.000 ευρώ 

θα καταβάλλεται εφάπαξ το 30 % της οφειλής.
• Το ειδικό βοήθημα δίνεται κατευθείαν στον 

πάροχο και όχι στους αιτούντες ή στις αιτούσες, 
με βάση τα παρακάτω εισοδηματικά κριτήρια:

• Μονοπρόσωπο νοικοκυριό: 9.000€
• Νοικοκυριό αποτελούμενο από δύο ενήλικα 

μέλη ή μονογονεϊκή
• οικογένεια με ένα ανήλικο μέλος: 13.500€
• Νοικοκυριό αποτελούμενο από δύο ενήλικα 

μέλη και ένα ανήλικο
• μέλος ή μονογονεϊκή οικογένεια με δύο ανήλικα 

μέλη: 15.750€
• Νοικοκυριό αποτελούμενο από τρία ενήλικα 

μέλη ή δύο ενήλικα και
• δύο ανήλικα μέλη ή μονογονεϊκή οικογένεια με 

τρία ανήλικα μέλη: 18.000 ευρώ
• Νοικοκυριό αποτελούμενο από τρία ενήλικα 

και ένα ανήλικο μέλος ή δύο ενήλικα και τρία 
ανήλικα μέλη ή μονογονεϊκή οικογένεια με 
τέσσερα ανήλικα μέλη: 24.750€

• Νοικοκυριό αποτελούμενο από τέσσερα ενήλικα 
μέλη ή δύο ενήλικα και τέσσερα ανήλικα μέλη 
ή μονογονεϊκή οικογένεια με πέντε ανήλικα 
μέλη: 27.000€

ΠΟΙΟΥΣ ΑΦΟΡΑ – ΠΟΙΕΣ ΟΙ ΠΡΟΫΠΟΘΕΣΕΙΣ

Αιτήσεις για επανασύνδεση ηλεκτρικού ρεύματος 

Συνεχίζονται τα σεμινάρια πρώτων βοηθειών τα 

οποία διοργανώνει η Αντιδημαρχία Πολιτικής 

Προστασίας του δήμου Θέρμης. Εντός του 

Φεβρουαρίου πραγματοποιήθηκαν δύο νέα σεμινάρια 

τα οποία φιλοξενήθηκαν στα γραφεία της Πολιτικής 

Προστασίας στο κτίριο της Οικονομικής Υπηρεσίας (στο 

δρόμο Θέρμης – Τριαδίου), από τους Εθελοντές Θέρμης. 

Όπως είναι γνωστό, οι ομάδες εθελοντών Πολιτικής 

Προστασίας σε συνεργασία με τον δήμο, τις κοινότητες 

και τα σχολεία, διοργανώνουν σειρά αυτοτελών σεμι-

ναρίων διάρκειας δύο ωρών για την παροχή πρώτων 

βοηθειών (BLS) και ΚΑΡΠΑ (AED). 

Οι εθελοντές γνωρίζοντας καλά πως η καρδιοπνευμο-

νική ανακοπή είναι μια από τις πιο δραστικές επείγου-

σες καταστάσεις που μπορεί όμως να αντιμετωπίσει 

ένας λειτουργός υγείας, αλλά και ένας απλός πολίτης, 

πραγματοποιούν το τελευταίο χρονικό διάστημα σειρά 

επιμορφωτικών σεμιναρίων. Η αρχή του κύκλου των 

σεμιναρίων έγινε τον περασμένο Νοέμβριο, στα γρα-

φεία της Πολιτικής Προστασίας και συνεχίζονται και 

τη νέα χρονιά με προγραμματισμό νέων σεμιναρίων σε 

κοινότητες και σχολεία του δήμου Θέρμης. 

Όσοι ενδιαφέρονται να συμμετάσχουν στα σεμινάρια 

μπορούν να τηλεφωνούν στον αρμόδιο αντιδήμαρχο 

Πολιτικής Προστασίας Κωνσταντίνο Κουγιουμτζίδη, 

στο τηλέφωνο  6972312198. Η εκπαίδευση των πολιτών 

αφορά τη βασική υποστήριξη της ζωής σε ενήλικες και 

παιδιά καθώς και την αντιμετώπιση της πνιγμονής σε 

βρέφη και παιδιά. Η εξάσκηση των εκπαιδευομένων 

πραγματοποιείται σε πραγματικές συνθήκες στο έδαφος, 

σε συνθήκες εξομοίωσης πραγματικού περιστατικού με 

τη χρήση προπλασμάτων (κούκλες) φυσικών διαστά-

σεων, ενώ η εκπαίδευση γίνεται σε ατομικό επίπεδο για 

κάθε ενδιαφερόμενο δημότη ξεχωριστά.

ΔΗΛΩΣΤΕ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ

Συνεχίζονται τα σεμινάρια 
πρώτων βοηθειών Τη δυνατότητα να ενημερωθούν για τους λογα-

ριασμούς τους, καθώς και να τους πληρώσουν 
ηλεκτρονικά, έχουν πλέον οι καταναλωτές της 
ΔΕΥΑ ΘΕΡΜΗΣ. Αυτό μπορεί να γίνει μέσω της 
ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας i-bill  την 
οποία ενεργοποίησε η ΔΕΥΑΘ. To i-bill διαθέτει: 
• Το e-Services όπου δίνεται η δυνατότητα 

λήψης πληροφόρησης των οφειλών,  του 
ιστορικού των λογαριασμών  και της εξό-
φλησής τους. 

• Το e-Payment  όπου δίνεται η δυνατότητα  
πληρωμών με τραπεζική κάρτα (πιστωτική, 
χρεωστική, προπληρωμένη) στο δικτυακό 
τόπο της τράπεζας  με ασφάλεια (εμφανίζεται 
απόδειξη για την πληρωμή η οποία μπορεί 
να εκτυπωθεί). 

Μέσω του i-bill οι καταναλωτές θα λαμβάνουν 
δωρεάν ηλεκτρονική ειδοποίηση, sms και email, 
για την έκδοση νέων λογαριασμών, στους οποίους 
θα έχουν πρόσβαση όλο το 24ωρο.  
Οι ενδιαφερόμενοι 
καταναλωτές μπορούν 
να επισκεφτούν τη 
σελίδα της ΔΕΥΑΘ και 
να κάνουν την εγγραφή 
τους εδώ:
www.deya-thermis.gr

Ενημέρωση και εξόφληση 
λογαριασμών ΔΕΥΑΘ με 
ένα κλικ 
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Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο 
κ. Αναστασιάδης, αφού καλωσόρισε 
τον δήμαρχο και τους εκπροσώπους 
του δήμου Θέρμης επισήμανε ότι «το 
2022 ήταν μία αφετηρία μιας τριετίας 
με ιδιαίτερο συμβολικό και συναισθη-
ματικό φορτίο για όλους τους Έλληνες. 
Το 1922, συνέβη η μικρασιατική κατα-
στροφή. το 1923 υπεγράφη η Συνθήκη 
της Λοζάνης και το 1924 ολοκληρώνεται 
η έλευση των Ελλήνων στη μητροπο-
λιτική Ελλάδα. Έναν αιώνα αργότερα 
ανοίξαμε τον τριετή αυτό κύκλο μνή-
μης με τις συνεδριάσεις μας εδώ στην 
Ειδική Μόνιμη Επιτροπή Ελληνισμού 
της Διασποράς, που είναι αφιερωμένες 
στη δραστηριότητα των πολιτιστικών 
συλλόγων ανά την ελληνική και την 
διεθνή, την παγκόσμια επικράτεια. 
Είναι για όλους μας μια πρόκληση η 
επιστροφή στην ιστορική μνήμη στο 
παρελθόν, όχι μόνο για να σταθούμε 
στα όσα συνέβησαν στην κρίσιμη εκεί-
νη περίοδο αλλά και για να αναδείξουμε 
την προσφορά των προσφυγικών συλ-

λόγων και της έλευσης των προσφύγων 
στην πρόοδο και στην ανάπτυξη του 
νέου ελληνικού κράτους. 
Από την πλευρά μας στην Επιτροπή του 
ελληνισμού της Διασποράς της Βου-
λής, μέσα από αυτές τις συνεδριάσεις 
τιμούμε το έργο των προσφυγικών 
συλλόγων σε όλη την Ελλάδα και στο 
εξωτερικό, που αγωνίζονται ανιδιοτε-
λώς να διατηρήσουν ζωντανή τη μνήμη 
των προγόνων τους από τον Πόντο, την 
Καππαδοκία, την Ανατολική Θράκη, τη 
Μικρά Ασία και την Κωνσταντινούπολη. 
Κοιτάζουμε μπροστά χωρίς να ξεχνάμε 
το παρελθόν μας». 

Ο ΔΗΜΟΣ ΘΕΡΜΗΣ
Ο δήμαρχος Θεόδωρος Παπαδόπουλος, 
αφού ευχαρίστησε τον πρόεδρο και τα 
μέλη της Επιτροπής για την πρόσκλη-
ση, παρουσίασε μια συνοπτική εικόνα 
της ταυτότητας του δήμου Θέρμης. 
Ανέφερε ότι ο δήμος «αποτελεί ουσι-
αστικά προέκταση του Πολεοδομικού 
Συγκροτήματος Θεσσαλονίκης προς 

ΣΤΗΝ ΕΙΔΙΚΗ ΜΟΝΙΜΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΛΛΗΝΙΣΜΟΥ ΤΗΣ ΔΙΑΣΠΟΡΑΣ

Στη Βουλή οι προσφυγικοί και πολιτιστικοί 
σύλλογοι του δήμου Θέρμης

Στον δήμο Θέρμης και ειδικότερα στους προσφυγικούς και τους 
πολιτιστικούς συλλόγους της περιοχής ήταν αφιερωμένη η συνε-
δρίαση της Ειδικής Μόνιμης Επιτροπής Ελληνισμού της Διασποράς 

η οποία πραγματοποιήθηκε στις 23 Φεβρουαρίου 2023, στην Αίθουσα 
Γερουσίας του Μεγάρου της Βουλής. Σκοπός αυτών των συνεδριάσε-
ων οι οποίες πραγματοποιούνται υπό την προεδρία του βουλευτή Β’ 
Θεσσαλονίκης Σάββα Αναστασιάδη, προέδρου της Επιτροπής, είναι η 
ενημέρωση των μελών της Επιτροπής από προσφυγικούς- πολιτιστικούς 
συλλόγους της Ελλάδας και του εξωτερικού για την καταγωγή των 
προγόνων τους, τις παραδόσεις, τα έθιμα, τις δραστηριότητες και τις 
πρωτοβουλίες τους, με αφορμή τη συμπλήρωση εκατό χρόνων από τη 
Μικρασιατική καταστροφή. Στο πλαίσιο αυτό, έπειτα από πρόσκληση 
του κ. Αναστασιάδη, ο δήμαρχος Θεόδωρος Παπαδόπουλος, ο πρόεδρος 
της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολιτισμού, Περιβάλλοντος 
και Αθλητισμού Θέρμης (Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ) Γιώργος Αγγέλου και εκπρόσωποι 
των Συλλόγων ενημέρωσαν σχετικά τα μέλη της Επιτροπής για όλες 
αυτές τις δράσεις στην περιοχή του δήμου Θέρμης. 

την ανατολική πλευρά. Έχει πολύ καλή 
οδική πρόσβαση με το πολεοδομικό 
συγκρότημα και με τις πολιτικές που 
εφαρμόστηκαν τα τελευταία χρόνια 
από τη διοίκηση του δήμου βοήθησαν 
πάρα πολύ ώστε να επιτύχει ταχύτατη 
ανάπτυξή του. Θα έλεγα ότι έχουμε την 
ταχύτερη ανάπτυξη σε όλο το Νομό 
Θεσσαλονίκης, σε όλη την Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας. Ανάπτυξη, η 
οποία δεν αφορά μόνο τον πληθυσμό, 
αφορά και την οικονομική δραστηρι-
ότητα καθώς ο δήμος μας είναι πόλος 
έλξης πολλών επιχειρήσεων, λιγότερο 
του δευτερογενούς και περισσότερο 
του τριτογενούς τομέα”. 

Όπως εξήγησε ο κ. Παπαδόπουλος 
“στη σημερινή μορφή του ο δήμος 
Θέρμης προέκυψε το 2011 μετά την 
εφαρμογή του ‘Καλλικράτη’, όταν ο 
παλιός Καποδιστριακός δήμος Θέρμης 
συνενώθηκε με τους Καποδιστριακούς 
δήμους Βασιλικών και Μίκρας. Η συνέ-
νωση και ειδικότερα η ισόρροπη ανά-
πτυξη του καινούργιου Καλλικρατικού 
δήμου ήταν μια δύσκολη και επίπονη 
διαδικασία, καθώς οι τρεις δήμοι είχαν 
διαφορετικά χαρακτηριστικά, διαφο-
ρετικό επίπεδο ανάπτυξης ήταν όμως 
και ένα μεγάλο στοίχημα που νομίζω 
ότι το κερδίσαμε. Σήμερα ο δήμος 
Θέρμης αποτελεί την πρώτη επιλογή 
για την εγκατάσταση νέων οικογενει-
ών. Όσοι θέλουν να φύγουν από την 
πόλη, η πρώτη περιοχή στην οποία 
αναζητούν στέγη -παρά το ότι είναι 
ακριβή η στέγη- είναι ο δήμος μας. Αυτό 
αποτυπώθηκε και κατά την τελευταία 
απογραφή του 2021, όπου ενώ σε όλη 
η Ελλάδα μειώθηκε ο πληθυσμός, 
όπως και στην Κεντρική Μακεδονία, ο 
δήμος Θέρμης είχε αύξηση πληθυσμού 
γύρω στο 4%, φτάνοντας στους 55.238 
κατοίκους όταν πριν από είκοσι χρόνια 

ήταν περίπου 36.000”.
Ο δήμαρχος Θέρμης σημείωσε ότι “ο 
δήμος μας έχει και έντονα αναπτυξιακά 
χαρακτηριστικά όπως είπα προηγου-
μένως. Δεν αποτελεί μόνο χώρο οικι-
στικής επέκτασης του πολεοδομικού 
συγκροτήματος Θεσσαλονίκης, αλλά 
διαθέτει παράλληλα αναπτυγμένη 
περιαστική γεωργία, λειτουργεί ως 
πόλος εγκατάστασης βιομηχανίας και 
βιοτεχνίας χαμηλής όχλησης και στα 
όριά του εγκαθίστανται σύγχρονες 
υπηρεσίες υψηλής εξειδίκευσης, καθώς 
και υπηρεσίες αναψυχής και εμπορίου”. 

ΟΙ ΠΡΟΣΦΥΓΕΣ
Αναφερόμενος ειδικότερα στη σύνθε-
ση του πληθυσμού ο κ. Παπαδόπουλος 
εξήγησε ότι “περίπου το 73% με 75% 
των ανθρώπων που κατοικούν στον 
δήμο μας είναι πρόσφυγες. Έχουμε και 
τέσσερα παλιά ντόπια χωριά, αλλά τα 
περισσότερα είναι προσφυγικά, είναι 
ένα μωσαϊκό θα έλεγα και υπάρχουν 
κάτοικοι από παντού, που συμβιώνουν 
αρμονικά, με ευγενή άμιλλα, έτσι ώστε 
να γινόμαστε καλύτεροι και να προο-
δεύουμε. Οι προσφυγικής καταγωγής 
κάτοικοι έχουν συσπειρωθεί γύρω 
από τους συλλόγους τους και έχουν 
καταφέρει να διατηρήσουν ζωντανό 
το γλωσσικό τους ιδίωμα, τα ήθη και τα 
έθιμά τους. Οι προσφυγικής καταγωγής 
κάτοικοι του Δήμου Θέρμης, αποτε-
λούν τα πλέον ενεργά και δραστήρια 
κύτταρα της κοινωνίας μας, αποτελούν 
σημαντικό πλούτο για την περιοχή μας. 
Υπό αυτό το πρίσμα, ο δήμος μας δεν 
θα μπορούσε να απουσιάσει από τις 
εκδηλώσεις μνήμης που διοργανώθη-
καν σε όλη την Ελλάδα, με αφορμή τη 
συμπλήρωση των εκατό χρόνων από 
τη Μικρασιατική Καταστροφή. Έτσι, 
στη διάρκεια της χρονιάς που πέρασε, 
ο δήμος Θέρμης, σε συνεργασία με το 



ΘΕΡΜΗΣ ΔΡΩΜΕΝΑ ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ Δ.E.Π.Π.Α.Θ 7Ρ Ε Π Ο Ρ Τ Α Ζ

Κέντρο Πολιτισμού της Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας και με πρωτερ-
γάτη στη Δημοτική Επιχείρηση Πολιτι-
σμού Περιβάλλοντος και Αθλητισμού, 
τις τοπικές κοινότητες και φυσικά τους 
δραστήριους προσφυγικούς και πολιτι-
στικούς συλλόγους, διοργάνωσε πλή-
θος επετειακών εκδηλώσεων μνήμης 
για τη Μικρασιατική Καταστροφή”. Ο 
κ. Παπαδόπουλος παρουσίασε συνο-
πτικά τις εκδηλώσεις οι οποίες έγιναν 
στην Καρδία, στο Πλαγιάρι και στο 
Νέο Ρύσιο. 

Στη δική του παρέμβαση ο πρόε-
δρος της ΔΕΠΠΑΘ Γιώργος Αγγέλου 
αναφέρθηκε στις κοινές δράσεις και 
συνέργειες με τους πολιτιστικούς και 
προσφυγικούς συλλόγους με στόχο, 
όπως είπε, “να διατηρούμε ζωντανά 
τα ήθη και τα έθιμα του τόπου μας και 
να αναβιώνουμε ιστορικά γεγονότα 
και μνήμες των χαμένων πατρίδων 
μας”. Παρουσίασε επίσης, συνοπτικά, 
το έργο το οποίο επιτελεί η ΔΕΠΠΑΘ 
σε όλους τους τομείς του Πολιτισμού, 
σε όλη την έκταση του δήμου. 

ΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ
Στη συνέχεια ανέβηκαν στο βήμα της 
Βουλής οι εκπρόσωποι των προσφυ-
γικών και πολιτιστικών Συλλόγων οι 
οποίοι ανέδειξαν τη σημαντική προ-
σφορά των προσφύγων στην ανάπτυξη 
του δήμου Θέρμης, παρουσιάζοντας 
παράλληλα τις δράσεις και τις εκδη-
λώσεις που διοργανώνουν, ώστε να 
κρατηθεί ζωντανή η μνήμη των ανθρώ-
πων της Μικράς Ασίας και του Πόντου 

και η σημαντική συνεισφορά τους στην 
πατρίδα όπου ρίζωσαν. 
Ενώπιον της Επιτροπής μίλησαν οι: 
αντιπρόεδρος του Σωματείου «Πανα-
γία Σουμελά Δήμου Θέρμης, Σόνια 
Μιχαηλίδου και η Αθηνά Δαβιτίδου 
από το τμήμα Δημοσίων Σχέσεων του 
Σωματείου, η υπεύθυνη Επικοινωνίας 
του Συλλόγου Αυληαννητών Θέρμης, 
Αγγελική Ψάρρα, ο πρόεδρος του Συλ-
λόγου Σερραίων Κατοίκων Δήμου 
Θέρμης, Παναγιώτης Μαλούδης, η 
πρόεδρος του Πολιτιστικού Συλλόγου 
Αγίας Παρασκευής, Μαρία Τσιουβάκα 
και η έφορος εκδηλώσεων, Ευαγγελία 
Δημητρίου, ο πρόεδρος του Πολιτιστι-
κού Συλλόγου Τριλόφου, Αριστοτέλης 
Κατσουγιαννόπουλος και ο έφορος 
του Συλλόγου Ιωάννης Μπουραντάς, 
η πρόεδρος του Συλλόγου Μανδρι-
τσιωτών Θρακιωτών Θέρμης, Μαρία 
Καμπουρίδου και η γραμματέας Άννα 
Βογιατζή, ο πρόεδρος του Λαογραφι-
κού Συλλόγου Νέου Ρυσίου «Η Αρε-
τσού», Άγγελος Μάριος Σωτηριάδης 
και η γραμματέας, Δέσποινα Πετσή, 
ο πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου 
Λιβαδιωτών, Δημήτριος Γουδήρας, 
ο αντιπρόεδρος της ΔΕΠΠΑΘ Πολυ-
χρόνης Κοντοπίδης, ο πρόεδρος της 
Κοινότητας Πλαγιαρίου, Νικόλαος 
Κουλέτας, ο πρόεδρος της Κοινότητας 
Νέου Ρυσίου, Γεώργιος Δημητριάδης 
και η υπεύθυνη Πολιτιστικού Κέντρου 
Νέας Ραιδεστού Δήμου Θέρμης, Ελένη 
Συντάκη.
Στη συνεδρίαση της Επιτροπής παρέστη 
και μίλησε και η βουλευτής Β’ Θεσσα-
λονίκης Δώρα Αυγέρη. 

ΠΟΥ ΚΑΤΑΤΙΘΕΝΤΑΙ ΑΙΤΗΣΕΙΣ

Συνεχίζονται τα προγράμματα 
Δια Βίου Μάθησης του δήμου Θέρμης

Την Τρίτη 7 Φεβρουαρίου έγινε η 
έναρξη του δια ζώσης προγράμμα-
τος, “Βασικά αγγλικά, Α1”, στο 1ο 

γυμνάσιο του δήμου Θέρμης. Αντικείμενο 
του είναι η “γνωριμία” των μαθητευομέ-
νων με τη ξένη γλώσσα και η ανάπτυξη 
δεξιοτήτων ως προς την αντίληψη και τη 
χρήση αυτής, σε βασικές-καθημερινές 
λειτουργίες και ανάγκες. Εκπαιδεύτρια 
του προγράμματος είναι η Μαρία Αντω-
νιάδου. Το πρόγραμμα θα έχει διάρκεια 
50 ώρες και θα το παρακολουθήσουν 20 
εκπαιδευόμενοι. Μελέτες έχουν δείξει τα 
γνωστικά οφέλη της εκμάθησης μιας άλλης 
γλώσσας, ανεξάρτητα από το πόσο χρονών 
είστε. Αυτές οι μελέτες έχουν δείξει ότι οι 
δίγλωσσοι τείνουν να έχουν περισσότερο 
ανεπτυγμένο εγκέφαλο, καλύτερες μνήμες, 
είναι πιο δημιουργικοί, καλύτεροι λύνουν 
προβλήματα κ.λπ. Η δυνατότητα γρήγορης 
εναλλαγής μεταξύ εργασιών είναι ιδιαίτερα 
σημαντική στον σημερινό πολυάσχο-
λο κόσμο των πολλαπλών εργασιών. Οι 
δίγλωσσοι μπορούν να κάνουν εναλλαγή 
μεταξύ εργασιών πολύ πιο γρήγορα από 
τους μονόγλωσσους ομολόγους τους και 
μπορούν να χειριστούν πολλές περισσό-
τερες εργασίες ταυτόχρονα.

Η εκμάθηση μιας ξένης γλώσσας μπορεί 
στην πραγματικότητα να μας προσφέρει 
μια καλύτερη κατανόηση της μητρικής μας 
γλώσσας και κουλτούρας. Αυτό είναι ένα 
από τα πιο απροσδόκητα πλεονεκτήματα 
της εκμάθησης μιας ξένης γλώσσας. Θα 
βοηθήσει να συνειδητοποιήσετε πολύ 
περισσότερο όχι μόνο τα πολιτιστικά έθιμα, 
αλλά και τη γραμματική, το λεξιλόγιο και τα 
πρότυπα προφοράς της πρώτης σας γλώσ-
σας. Αυτό εξηγεί πιθανώς τις βελτιώσεις 
στις δεξιότητες ακρόασης, ανάγνωσης 
και γραφής που μεταδίδει η ξένη γλώσσα 
στους πρώην μονόγλωσσους.

Ένας άλλος λόγος για τον οποίο πρέπει 
να μάθετε μια ξένη γλώσσα είναι ότι η 
γνώση μιας ξένης γλώσσας ενισχύει τις 
γνωστικές και αναλυτικές σας ικανότητες. 
Η εκμάθηση μιας ξένης γλώσσας είναι 
δύσκολη και απαιτεί πολλή πνευματική 
άσκηση. Σε ατομικό επίπεδο, βελτιώνει την 
προσωπικότητα και αυξάνει την αίσθηση 
της αυτοεκτίμησής σας.  

ΟΙ ΑΙΤΗΣΕΙΣ
Παράλληλα, συνεχίζονται ακόμη οι αιτή-
σεις για όλα τα προγράμματα τα οποία 
έχουν αντικείμενα:  

• Διαδικτυακά εργαλεία και υπηρεσίες 
στην καθημερινή ζωή (25 ώρες)

• Εθελοντισμός και κοινωνική δράση 
(25 ώρες)

• Εξαρτήσεις και πρόληψη (15 ώρες)

• Βασικά Αγγλικά Α1 (50 ώρες)

• Οικιακή μελισσοκομία (25 ώρες)

• Αγωγή Υγείας - Πρώτες Βοήθειες 
(25 ώρες)

• Τοπική κοινότητα μάθησης: Λέσχη 
κινηματογράφου (25 ώρες)

Τα προγράμματα δύναται να υλοποιηθούν 
στις κοινότητες Βασιλικών, Τριλόφου και 
Θέρμης με την προϋπόθεση να συγκεντρω-
θεί ο απαιτούμενος αριθμός αιτήσεων για 
έναρξη του κάθε προγράμματος.

Τα προσφερόμενα προγράμματα μπο-
ρούν να παρακολουθήσουν ενήλικες ανε-
ξαρτήτως χώρας καταγωγής, ηλικίας και 
μόρφωσης, καθώς και μέλη ευάλωτων 
κοινωνικά ομάδων. Για την ένταξη των 
ενδιαφερομένων στα τμήματα απαιτείται η 
συμπλήρωση σχετικής αίτησης με επίδειξη 
του δελτίου αστυνομικής ταυτότητας ή του 
διαβατηρίου ή άλλου νομιμοποιητικού 
εγγράφου του ενδιαφερόμενου.

Για πληροφορίες και δηλώσεις συμμετο-
χής απευθυνθείτε στο Κέντρο Δια Βίου 
Μάθησης:

T 2313300730
Ταχ. Διεύθυνση: Ουγκώ Β. 4
v.chrimatopoulos@thermi.gov.gr

Αιτήσεις μπορούν να υποβληθούν έκτος 
από το Κέντρο Δια Βίου Μάθησης στην 
Θέρμη (2313300730), στο Κοινοτικό Κατά-
στημα Τριλόφου (2392330210), στο ΚΕΠ 
Βασιλικών (2396024040), στο ΚΕΠ Πλα-
γιαρίου (2313337500) και στο Κοινωνικό 
Φαρμακείο στην Ν. Ραιδεστό (2313300739 
επιλογή 2). Τηρείται σειρά προτεραιότητας. 

Τα προγράμματα Δια Βίου Μάθησης 
υλοποιούνται από τον δήμο Θέρμης σε 
συνεργασία με το υπουργείο Παιδείας 
και Θρησκευμάτων (διά της Γενικής Γραμ-
ματείας Επαγγελματικής Εκπαίδευσης, 
Κατάρτισης, Διά Βίου Μάθησης και Νεο-
λαίας) και το Ίδρυμα Νεολαίας και Διά Βίου 
Μάθησης. Το έργο συγχρηματοδοτείται 
από την Ελλάδα και την Ευρωπαϊκή Ένωση 
(Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο) μέσω του 
Επιχειρησιακού Προγράμματος «Ανάπτυξη 
Ανθρώπινου Δυναμικού, Εκπαίδευση και 
Διά Βίου Μάθηση».

Από το μάθημα “Βασικά αγγλικά Α1” στο 1ο γυμνάσιο Θέρμης. 
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Ο δήμαρχος Θέρμης, αφού εξέφρασε 
την ικανοποίησή του για τη μεγάλη 
ανταπόκριση των πολιτών στο κάλε-
σμα της δημοτικής αρχής, έκανε μία 
σύντομη ιστορική αναφορά στην 
πορεία σχεδιασμού και υλοποίησης 
του έργου. Όπως εξήγησε ο κ. Παπα-
δόπουλος πρωταρχικός στόχος της 
δημοτικής αρχής ήταν να διασφαλίσει 
ότι η λειτουργία της μονάδας δεν θα 
είχε επιπτώσεις στο περιβάλλον, ότι θα 
τηρούνται όλα τα προβλεπόμενα μέτρα 
ασφάλειας, ότι δεν θα προβλέπεται 
καύση απορριμμάτων στο χώρο της 
μονάδας, και συνεπώς και αποθήκευση 
επικίνδυνης αιθάλης (τέφρας) και ότι 
δεν θα υπάρχει Χώρος Υγειονομικής 
Ταφής Υπολειμμάτων. 

ΑΛΛΑΞΑΜΕ ΤΟΝ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟ
Συγκεκριμένα ο δήμαρχος Θέρμης 
υπενθύμισε ότι όταν ξεκίνησε ο σχε-
διασμός για τη λειτουργία ΜΕΑ στην 
ανατολική πλευρά της περιφερεια-
κής ενότητας Θεσσαλονίκης, από την 
πρώτη στιγμή ο δήμος Θέρμης έθεσε 
συγκεκριμένες προδιαγραφές για την 
ασφαλή λειτουργία της μονάδας. Υπο-
γράμμισε επίσης ότι ο δήμος κατέθεσε 

προσφυγή στο Συμβούλιο της Επικρα-
τείας στο πλαίσιο της οποίας η δημοτική 
αρχή τεκμηρίωσε όλες τις ενστάσεις της 
επί του αρχικού σχεδιασμού λειτουρ-
γίας της μονάδας, καθώς έκρινε πως 
εκείνος ο σχεδιασμός θα είχε σοβαρές 
επιπτώσεις στο Περιβάλλον και την 
ποιότητα ζωής των πολιτών. «Αντιστα-
θήκαμε γιατί ως δημοτική αρχή δεν 
επιθυμούσαμε να υπάρχει ενεργεια-
κή αξιοποίηση (καύση), τέφρα, αλλά 
ούτε και Χώρος Υγειονομικής Ταφής 
Υπολειμμάτων όπως προέβλεπε ο 
αρχικός σχεδιασμός».  
Κι ενώ, όπως ανέφερε ο κ. Παπαδό-
πουλος, η προσφυγή του δήμου ήταν 
σε εκκρεμότητα στο ΣτΕ, ξεκίνησαν οι 
διαπραγματεύσεις ανάμεσα σε δήμο, 
ΦοΔΣΑ και Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας καθώς είχαν ξεκινήσει 
οι πιέσεις από την Πολιτεία για την 
υλοποίηση του έργου.   

«Τον Απρίλιο του 2011», τόνισε ο δήμαρ-
χος, «η Πολιτεία και το αρμόδιο υπουρ-
γείο ενέκριναν τους περιβαλλοντικούς 
όρους του έργου με βάση τον αρχικό 
σχεδιασμό που προέβλεπε καύση κ.λπ. 
Έπειτα όμως από τις έντονες ενστάσεις 

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΣΤΟΥΣ ΚΑΤΟΙΚΟΥΣ ΑΠΟ ΔΗΜΟ ΘΕΡΜΗΣ ΚΑΙ ΦΟΔΣΑ

Χωρίς καύση και ΧΥΤΑ η ΜΕΑ Αγίου Αντωνίου 

Σε αναλυτική ενημέρωση σχετικά με τη λειτουργία της Μονάδας 
Επεξεργασίας Απορριμμάτων στην περιοχή του Αγίου Αντωνίου 
(ΜΕΑ ανατολικού τομέα) προχώρησε την Πέμπτη 9 Φεβρουαρίου 

η δημοτική αρχή Θέρμης. Στο πλαίσιο της ενημέρωσης η οποία πραγ-
ματοποιήθηκε στο πνευματικό κέντρο Κάτω Σχολαρίου ο δήμαρχος 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος διαβεβαίωσε τους δεκάδες κατοίκους που 
κατέκλυσαν την αίθουσα ότι η λειτουργία της ΜΕΑ δεν εγκυμονεί κανέναν 
κίνδυνο για το περιβάλλον και για την περιοχή καθώς δεν προβλέπεται 
καύση, ούτε και Χώρος Υγειονομικής Ταφής Υπολειμμάτων. Στη συνά-
ντηση συμμετείχαν επίσης ο πρόεδρος του Φορέα Διαχείρισης Στερεών 
Αποβλήτων Κεντρικής Μακεδονίας Μιχάλης Γεράνης, ο μελετητής του 
έργου Δαμιανός Μπούρκας καθώς και στελέχη του ΦοΔΣΑ.   

της δημοτικής και έπειτα από περισσό-
τερες από τριάντα συνεδριάσεις και 
διαβουλεύσεις, τελικά ο ΦοΔΣΑ και 
η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
αποδέχτηκαν τους όρους και τις προ-
ϋποθέσεις που έθεσε ο δήμος Θέρμης, 
όπως άλλωστε είχαν κατατεθεί και 
στην προσφυγή του στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας. Δηλαδή αποδέχθηκαν τη 
δημιουργία και λειτουργία της συγκε-
κριμένης μονάδας χωρίς καύση, χωρίς 
τέφρα και χωρίς χώρο υγειονομικής 
ταφής υπολειμμάτων. Αυτό σημαίνει 
ότι στη συγκεκριμένη μονάδα, μετά 
το διαχωρισμό των ανακυκλώσιμων 
υλικών, δεν θα παραμένει τίποτα στο 
χώρο. Το δευτερογενές προϊόν καύσης 
θα μεταφέρεται σε άλλη μονάδα ενερ-
γειακής αξιοποίησης απορριμμάτων 
προς καύση, το δε υπόλειμμα θα πηγαί-
νει απευθείας στον ΧΥΤΑ Μαυροράχης. 
Η αλλαγή αυτή στο σχεδιασμό της ΜΕΑ 
επιβάρυνε βεβαίως οικονομοτεχνικά το 
έργο, προκαλώντας και την αντίδραση 
άλλων δήμων, ωστόσο ήταν αναγκαία 
προϋπόθεση για το δήμο μας ώστε να 
προχωρήσει η υλοποίηση του έργου», 
σημείωσε ο κ. Παπαδόπουλος.   
Μετά την αποδοχή των όρων που έθεσε 
ο δήμος, από πλευράς Περιφέρειας και 
ΦΟΔΣΑ, το ΣτΕ δεν είχε λόγο πλέον, 
όπως ανέφερε ο δήμαρχος, να μην 
εγκρίνει τους περιβαλλοντικούς όρους. 
Αυτό έγινε και στη συνέχεια το έργο 
ανατέθηκε σε μελετητή και προχωρά 
προς υλοποίηση. 

Ο κ. Παπαδόπουλος, αναφερόμενος 
στις επιφυλάξεις ορισμένων κατοίκων 
σχετικά με κάποιες απαλλοτριώσεις 
που θα γίνουν στο πλαίσιο κατασκευής 
της μονάδας, διευκρίνισε ότι από το 
2016 χωροθετήθηκε η συγκεκριμένη 
μονάδα και τόνισε πως κανένας δεν 

μπορεί να ισχυρίζεται ότι δεν ξέρει, δεν 
ήξερε ή δεν άκουσε για το έργο αυτό. 
Συμπλήρωσε παράλληλα πως η νομική 
σύμβουλος του ΦοΔΣΑ θα απαντήσει 
σε κάθε απορία σχετικά με το συγκε-
κριμένο ζήτημα. Επίσης χαρακτήρισε 
δικαιολογημένες τις όποιες επιφυλάξεις 
των πολιτών σε κάθε παρέμβαση και 
κάθε έργο που αφορά τη διαχείριση 
αποβλήτων, υπενθυμίζοντας για μία 
ακόμη φορά το κακό προηγούμενο με 
τη χωματερή των Ταγαράδων για την 
οποία η παρούσα δημοτική αρχή και 
πάλι, σε πλήρη ταύτιση με την τοπική 
κοινωνία και την κοινότητα, έδωσε 
μάχες ώστε να πάψει να λειτουργεί. 

«Για τα ζητήματα που έχουν να κάνουν 
με τη ζωή μας και το μέλλον των παι-
διών μας δεν έχει δικαίωμα να παίζει 
κανείς. Όταν πρόκειται για ένα τόσο 
σημαντικό έργο που αφορά την ορθή 
διαχείριση των απορριμμάτων που 
όλοι μας παράγουμε, οφείλουμε όλοι 
να ξεπερνάμε τις επιμέρους διαφωνίες 
μας, έχοντας βεβαίως ως γνώμονα 
πάντα την προστασία του περιβάλλο-
ντος. Όσο καλύτερα διαχειριστούμε 
το μείζον αυτό ζήτημα τόσο καλύτερο 
μέλλον θα εξασφαλίσουμε για την 
περιοχή μας και κυρίως για τα παιδιά 
μας», σημείωσε ο κ. Παπαδόπουλος. 

Ο πρόεδρος του ΦοΔΣΑ Κεντρικής 
Μακεδονίας Μιχάλης Γεράνης ανέφερε 
ότι ο περιφερειακός σχεδιασμός προ-
βλέπει τρεις Μονάδες Επεξεργασίας 
Απορριμμάτων. «Η μία ήδη λειτουργεί 
στην Π.Ε. Σερρών, άλλη μία θα γίνει 
στη Μαυροράχη και μία στον Άγιο 
Αντώνιο. Πρόκειται για τρία έργα μεγά-
λης εθνικής σημασίας για την ορθή 
διαχείριση των απορριμμάτων στην 
περιοχή μας». Ο κ. Γεράνης εξήγησε 

Από αριστερά οι Μιχ. Γεράνης, Θ. Παπαδόπουλος, Ν. Ζήσης και Δαμ. Μπούρκας. Δεκάδες ήταν οι κάτοικοι οι οποίοι συμμετείχαν στην ενημέρωση. 
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ότι «βρισκόμαστε εδώ με στόχο να σας ενημερώσουμε 
με κάθε λεπτομέρεια για το έργο του Αγίου Αντωνίου, να 
δώσουμε απαντήσεις στους δικαιολογημένους ενδοιασμούς 
σας λόγω των λαθών του παρελθόντος και της ελλιπούς 
ενδεχομένως ενημέρωσης, να απαντήσουμε σε κάθε σας 
απορία και ερώτημα και να δώσουμε όλες τις απαραίτητες 
διευκρινήσεις σε ό,τι σας απασχολεί». 

ΑΠΟΛΥΤΑ ΑΣΦΑΛΗΣ Η ΜΟΝΑΔΑ
Στη συνέχεια έγινε λεπτομερής παρουσίαση του έργου 
από τον μελετητή κ. Μπούρκα ο οποίος εξήγησε ότι στόχος 
της εγκατάστασης είναι η εφαρμογή τεχνικών που συνδυ-
άζουν τη μηχανική επεξεργασία (διαλογή), προκειμένου 
να ανακτηθούν ανακυκλώσιμα υλικά, με τη βιολογική 
επεξεργασία (αερόβια) των οργανικών που διαχωρίζονται 
από τα αστικά απόβλητα προκειμένου ανάλογα με το είδος 
βιολογικής επεξεργασίας να παραχθεί κομπόστ τύπου Α 
και δευτερογενές καύσιμο. 
Υπογράμμισε δε, ότι από τη συνολική ποσότητα των απορ-
ριμμάτων τα οποία θα εισέρχονται στη μονάδα, μετά τη 
διαλογή των ανακυκλώσιμων υλικών θα απομένει ένα 
ποσοστό της τάξης του 21,8% ως υπόλειμμα το οποίο θα 
πηγαίνει κατ’ ευθείαν στον ΧΥΤΑ Μαυροράχης και ένα 
22% το οποίο θα είναι δευτερογενές καύσιμο, το οποίο θα 
φεύγει για κάποια ειδική μονάδα καύσης απορριμμάτων. 

Ακολούθησε συζήτηση με τους κατοίκους στη διάρκεια 
της οποίας λύθηκαν απορίες και δόθηκαν διευκρινήσεις 
πάνω σε ορισμένα ζητήματα που τέθηκαν όπως για παρά-
δειγμα το που θα κατευθύνονται τα νερά, αν θα υπάρχει 
επιβάρυνση στο Φράγμα της περιοχής Σχολαρίου από τη 
λειτουργία της μονάδας, ποια συστήματα ασφαλείας θα 
λειτουργούν στη μονάδα σε περίπτωση πυρκαγιάς, αν θα 
προκύψει οσμή με τη λειτουργία της που θα επιβαρύνει 
το χωριό κ.ά.
Ο μελετητής του έργου εξήγησε ότι η μονάδα είναι «κλει-
στή», πλήρως στεγανοποιημένη, δεν θα υπάρχει διαφυγή 
από διασταλάζοντα υγρά με κίνδυνο να μολύνουν τον 
υδροφόρο ορίζοντα, ούτε διαρροή νερού. Αντιθέτως, στη 
λειτουργία της μονάδας προβλέπεται ότι το νερό θα ανα-
κυκλώνεται και θα επαναχρησιμοποιείται. Διαβεβαίωσε 
επίσης ότι έχουν προβλεφθεί όλα τα στάνταρ ασφαλείας 
για προστασία από τυχόν πυρκαγιά και ότι δεν πρόκειται 
να υπάρχει κανενός είδους δυσοσμία στην γύρω περιοχή. 

Σύμφωνα με τον πρόεδρο του ΦοΔΣΑ κ. Γεράνη, ο Φορέας 
προτίθεται να διοργανώσει επίσκεψη στα μέσα Μαρτίου, 
στα Ιωάννινα όπου λειτουργεί μονάδα παρόμοια με αυτήν 
που πρόκειται να κατασκευαστεί στον Άγιο Αντώνιο, ώστε 
να δοθεί η δυνατότητα σε όσους κατοίκους της περιοχής 
το επιθυμούν, να διαπιστώσουν από κοντά ότι δεν υπάρχει 
κανένας απολύτως κίνδυνος από τη λειτουργία τέτοιων 
μονάδων. 

Ο δήμαρχος Θέρμης Θ. Παπαδόπουλος με τον πρόεδρο της ΚΕΔΕ Δ. Παπαστεργίου κατά την υπογραφή 
του μνημονίου στο υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας

Μέλος της ευρωπαϊκής 
Αποστολής για τις «100 
κλιματικά ουδέτερες και 

έξυπνες πόλεις μέχρι το 2030 από 
και προς τον πολίτη» αποτελεί 
και επίσημα από την Παρασκευή 
3 Φεβρουαρίου 2023 ο δήμος 
Θέρμης. Η επίσημη ένταξη στην 
ευρωπαϊκή Αποστολή στην οποία 
εκπροσωπούνται μέσω των 100 
πόλεων και τα 27 κράτη μέλη της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης, έγινε με την 
υπογραφή Μνημονίου Συνεργασί-
ας μεταξύ του δήμου Θέρμης και 
της Γενικής Γραμματείας Χωρικού 
Σχεδιασμού και Αστικού Περι-
βάλλοντος, η οποία έλαβε χώρα 
στο υπουργείο Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας. Τον δήμο Θέρμης 
εκπροσώπησε ο δήμαρχος Θεό-
δωρος Παπαδόπουλος. 
Η κλιματική έκτακτη ανάγκη με τις 
δυσάρεστες έως καταστροφικές 
συνέπειες που συνεπάγεται εξανά-
γκασε τις πόλεις να κινητοποιηθούν 
με σκοπό το όφελος των πολιτών. 
Η Ευρωπαϊκή Ένωση διαβλέποντας 
την ανάγκη μετάβασης των πόλεων 
στην κλιματική ουδετερότητα και 
τον ψηφιακό μετασχηματισμό και 
αντιλαμβανόμενη την ανάγκη να 
δημιουργηθεί ένα βιώσιμο περι-
βάλλον οδηγήθηκε στην πρόταση 
της Αποστολής «100 κλιματικά 
ουδέτερες και έξυπνες πόλεις μέχρι 
το 2030 από και προς τον πολίτη».
Στο Μνημόνιο τίθενται οι αρχές 
συνεργασίας και ορίζονται οι δρά-
σεις των φορέων με την Αποστολή 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης για τις 100 
κλιματικά ουδέτερες και έξυπνες 

πόλεις έως το 2030. Μέσω της ενί-
σχυσης της εμπιστοσύνης και της 
συνεργασίας απώτερος στόχος 
είναι να επιτευχθεί η μετάβαση 
στην καθολικά ευρωπαϊκή κλιμα-
τική ουδετερότητα έως το 2050.
Ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος μετά την υπογρα-
φή του Μνημονίου δήλωσε ότι «ο 
δήμος μας συμμετέχει σε αυτήν την 
καθολική προσπάθεια που περι-
λαμβάνει μία αμφίδρομη σχέση 
Αυτοδιοίκησης και πολιτών στην 
κατεύθυνση κινητοποίησης όλων 
των δήμων, ώστε να αντιμετωπι-
στεί η τρέχουσα κλιματική έκτακτη 
ανάγκη και οι δυσάρεστες έως 
και καταστροφικές σε αρκετές 
περιπτώσεις επιπτώσεις. Μέσω 
της συνεργασίας μας με ελληνικούς 
και ευρωπαϊκούς φορείς, με την 
αξιοποίηση των νέων τεχνολογιών 
και των έως σήμερα καλών πρακτι-
κών, συστρατευόμαστε όλοι στην 
προσπάθεια για την αντιμετώπιση 
των σοβαρών συνεπειών από την 
κλιματική αλλαγή προς όφελος 
των πολιτών. Απώτερος στόχος 
μας είναι να παραδώσουμε ένα 
περιβάλλον βιώσιμο, ασφαλές και 
ανθρώπινο στις επόμενες γενιές». 
Ο κ. Παπαδόπουλος προσέθεσε 
ότι “ο δήμος Θέρμης συμμετέχει 
σε αυτήν την πρωτοβουλία με 
αίσθημα ευθύνης απέναντι στους 
πολίτες και αντιλαμβανόμενος τις 
μεγάλες προκλήσεις που έχουμε 
μπροστά μας εξ αιτίας της κλιματι-
κής αλλαγής. Το επόμενο χρονικό 
διάστημα θα γίνει συγκεκριμενο-
ποίηση όλων των στόχων οι οποίοι 

θα πρέπει να σημειωθεί ότι θα 
επαναπροσδιορίζονται σε τακτά 
χρονικά διαστήματα ανάλογα με 
τις ανάγκες». 

Οι τομείς συνεργασίας είναι ενδει-
κτικώς οι ακόλουθοι:

• Συνεργασία στο πλαίσιο της 
Ευρωπαϊκής Πράσινης Συμ-
φωνίας για την καλύτερη 
εφαρμογή των περιβαλλο-
ντικών και βιώσιμων πολι-
τικών που προβλέπονται, 
συμπεριλαμβανομένης της 
Συμφωνίας για τους Πράσι-
νους Δήμους και του Συμφώ-
νου του Δημάρχου.

• Συνεργασία για την ενσωμά-
τωση στις τοπικές πολιτικές 
των στόχων της βιώσιμης 
ανάπτυξης, με σκοπό να 
γίνουν οι πόλεις και οι οικι-
σμοί πιο ανθρώπινες, χωρίς 
αποκλεισμούς, ασφαλείς, 
ανθεκτικοί και βιώσιμοι.

• Διάδοση των ερευνητικών 
αποτελεσμάτων και συμβολή 
σε έργα της Αποστολής των 
Πόλεων, καθώς και συμμετο-
χή σε προκλήσεις του Horizon 
Europe.

• Ενσωμάτωση και προώθηση 
στα Σχέδια Δράσης για την 
Κλιματική Ουδετερότητα 
των αξιών και των αρχών 
της πρωτοβουλίας της ΕΕ για 
το νέο Ευρωπαϊκό Bauhaus.

• Συνεργασία κατά το σχεδια-
σμό και την εφαρμογή για τη 
Βιώσιμη Αστική Κινητικότητα.

ΜΝΗΜΟΝΙΟ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΕ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ

Στις «100 κλιματικά ουδέτερες και έξυπνες πόλεις» 
ο δήμος Θέρμης       
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Απαντώντας στα ερωτήματα των 
μαθητών/τριων ο δήμαρχος Θέρμης 
ανέφερε πως το να είσαι δήμαρχος δεν 
είναι επάγγελμα αλλά λειτούργημα και 
παράλληλα εξήγησε στα παιδιά πως 
κανείς δεν είναι αλάνθαστος και κανείς 
δεν τα ξέρει όλα και πως όλα προκύ-
πτουν μέσα από την εμπειρία και τη 
σκληρή δουλεία. Είπε στους μαθητές/
τριες ότι είναι απόλυτα ικανοποιημένος 
από την προσφορά του στο τόπο, ότι 
το λειτούργημα που ασκεί συνδέεται 
άμεσα με την αγάπη του για το δήμο 
και αυτό είναι κάτι που τον γεμίζει και 

τον ευχαριστεί.  
Βλέποντας τις εργασίες των παιδιών 
με θέμα την ανακύκλωση, ο κ. Παπα-
δόπουλος υπογράμμισε τη σημασία να 
δρούμε καθημερινά όλοι οι πολίτες με 
αίσθημα ατομικής ευθύνης σε αυτό τον 
ευαίσθητο τομέα και έδωσε συγχαρη-
τήρια στις εκπαιδευτικούς του σχολείου 
που φρόντισαν ώστε τα παιδιά να είναι 
απολύτως ενημερωμένα γύρω από το 
θέμα της ανακύκλωσης.  
Μιλώντας στα παιδιά για την ανακύ-
κλωση ο δήμαρχος εξήγησε ότι «τα 
ανακυκλώσιμα υλικά, μπορούν να 

ΣΤΟ 1Ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ Ν. ΡΑΙΔΕΣΤΟΥ

Στα θρανία κάθισε ξανά ο δήμαρχος Θέρμης

Να καθίσει ξανά στα θρανία είχε την ευκαιρία ο δήμαρχος Θέρμης 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος ο οποίος επισκέφθηκε στις 8 Φεβρου-
αρίου το 1ο δημοτικό σχολείο Νέας Ραιδεστού. Αφορμή υπήρξε το 

μάθημα Μελέτης Περιβάλλοντος στο πλαίσιο του οποίου έγινε συζήτηση 
για το θεσμό της Αυτοδιοίκησης και το ρόλο του δημάρχου. Η διεύθυνση 
του σχολείου προσκάλεσε τον δήμαρχο να συμμετάσχει στο μάθημα κι 
έτσι δόθηκε η ευκαιρία στον κ. Παπαδόπουλο να συνομιλήσει με τους 
μαθητές/τριες, να ενημερωθεί από τους ίδιους/ες για τα θέματα που 
τους/ις απασχολούν και να ακούσει τις προτάσεις και τις ιδέες τους. 
Παράλληλα δέχθηκε πλήθος ερωτήσεων οι οποίες αφορούσαν το ρόλο 
του δημάρχου, τα καθήκοντά του καθώς και το θέμα της ανακύκλωσης 
που φάνηκε να ενδιαφέρει ιδιαίτερα τους μαθητές/τριες. 

προέλθουν από πολλές πηγές, συμπε-
ριλαμβανομένων των σπιτιών μας, 
των δημόσιων υπηρεσιών και των 
βιομηχανιών. Περιλαμβάνουν το γυαλί, 
το χαρτί, το αλουμίνιο και άλλα μέταλ-
λα όπως ο χαλκός και ο σίδηρος, την 
άσφαλτο, τα κλωστοϋφαντουργικά 
προϊόντα και τα πλαστικά. Οι ηλε-
κτρικές και ηλεκτρονικές συσκευές 
είναι ανακυκλώσιμες όχι μόνον γιατί 
επιβαρύνουν το περιβάλλον αλλά και 
γιατί βλάπτουν την υγεία μας» τόνισε ο 
κ. Παπαδόπουλος. Σημείωσε τέλος, πως 
η  ανακύκλωση πρέπει να γίνει τρόπος 
ζωής για όλους μας και ανακοίνωσε στα 
παιδιά τη νέα γραμμή ανακύκλωσης 
οργανικών υλικών που σύντομα θα 
επεκταθεί και στα σχολεία του δήμου 
με τοποθέτηση των ανάλογων κάδων. 
Ολοκληρώνοντας τη συνάντησή τους 
με το δήμαρχο Θέρμης οι μαθητές και 
οι μαθήτριες του 1ου δημοτικού σχο-
λείου Νέας Ραιδεστού του έθεσαν και 
το αίτημα για τη λειτουργία των παιδι-
κών χαρών του χωριού παραδίδοντάς 
του μάλιστα και σχετική επιστολή 
που επιμελήθηκαν με τη βοήθεια των 
εκπαιδευτικών τους. 
Ο κ. Παπαδόπουλος αφού εξήγησε στα 
παιδιά την αλλαγή του νόμου γύρω από 
τον τρόπο πιστοποίησης και λειτουργί-
ας των παιδικών χαρών, με απόφαση 
της Πολιτείας έπειτα από ατυχήματα 
που συνέβησαν σε άλλους δήμους, τα 
διαβεβαίωσε πως ο δήμος βρίσκεται 
στο τελικό στάδιο της απαιτούμενης 
διαδικασίας και πως έως το καλοκαίρι 
θα λειτουργεί παιδική χαρά σύγχρονων 
προδιαγραφών και πιστοποιημένη και 
στη Νέα Ραιδεστό όπως και σε άλλες 
κοινότητες του δήμου. «Εσείς τα παι-
διά αποτελείτε την ελπίδα αυτού του 
τόπου», είπε συγχαίροντας τόσο τους 

μαθητές/τριες όσο και τους δασκάλους 
τους για την καλλιέργεια, την ευαισθη-
σία και την ωριμότητα των ζητημάτων 
που του έθεσαν και αντάλλαξε αγκαλιές 
και χειραψίες με όλα τα παιδιά. 
Ολοκληρώνοντας την επίσκεψή του στο 
1ο Δημοτικό σχολείο Νέας Ραιδεστού 
ο δήμαρχος Θέρμης επισκέφθηκε και 
τη Βιβλιοθήκη – πολυχώρο που έχει 
δημιουργηθεί στο σχολείο, μία πρό-
τυπη αίθουσα που ολοκληρώθηκε με 
τη στήριξη της Πρωτοβάθμιας Σχολι-
κής Επιτροπής και τη συνεργασία της 
διευθύντριας Στέλλας Φασούλα και της 
προέδρου Ευαγγελίας Κούτρη. 
Η ιδέα για τη δημιουργία αυτού του 
χώρου, μέσα στον οποίο τα παιδιά 
μπορούν να διαβάσουν, να παίξουν 
και να ασχοληθούν με διάφορα άλλα 
project, ανήκει στη δασκάλα Αγγλικών 
Κατερίνα Ζιάκα και εντυπωσίασε το 
δήμαρχο που συνεχάρη όλους τους 
συντελεστές που συνετέλεσαν στη 
δημιουργία ενός τέτοιου ξεχωριστού 
χώρου που δίνει τη δυνατότητα στα 
παιδιά να μαθαίνουν μέσα από το παι-
χνίδι και άλλες δράσεις που δύσκολα 
συναντά σήμερα κάποιος στα σχολεία. 
Οι εκπαιδευτικοί του 1ου Δημοτικού 
σχολείου Νέας Ραιδεστού πρότειναν 
στον δήμαρχο να επισκεφθεί ξανά το 
σχολείο ώστε να έχει τη δυνατότητα να 
συνομιλήσει και με τους μαθητές/τριες 
των υπολοίπων τάξεων. Το δήμαρχο 
Θέρμης συνόδευαν ο αντιδήμαρχος 
Παιδείας Στυλιανός Αποστόλου, η πρό-
εδρος της Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επι-
τροπής Ευαγγελία Κούτρη, ο πρόεδρος 
του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων 
του σχολείου Γιάννης Λιάπης και ο πρό-
εδρος της κοινότητας Νέας Ραιδεστού 
Παναγιώτης Κατρανιάς. 

Επίσκεψη στην Κροατία και συγκεκριμένα σε σχολείο το οποίο βρίσκεται στη Zrnovnica 
πραγματοποίησε στο διάστημα από 30 Ιανουαρίου έως 3 Φεβρουαρίου 2023, αντιπρο-
σωπεία από δύο εκπαιδευτικούς και τέσσερις μαθητές/τριες του δημοτικού σχολείου 
Νέου Ρυσίου. Η επίσκεψη έγινε στο πλαίσιο της τέταρτης κινητικότητας του προ-
γράμματος ERASMUS+ “Little Prince Embracing his European Friends on Challenged 
Earth”. Τα παιδιά φιλοξενήθηκαν από οικογένειες της περιοχής και παρακολούθησαν 
δραστηριότητες κατά τη διάρκεια του σχολικού προγράμματος στις οποίες συμμετείχαν 
ενεργά εξασκώντας την αγγλική γλώσσα και δημιουργώντας κοινωνικούς δεσμούς με 
τα παιδιά από την Κροατία αλλά και από άλλες χώρες, όπως Ιρλανδία, Ισπανία, Πολωνία 
και Ιταλία, τα οποία επίσης φιλοξενήθηκαν σε οικογένειες της περιοχής.
Στο πλαίσιο της επίσκεψης πραγματοποιήθηκε εκδήλωση στην οποία μαθητές/ρεις 
από όλες τις χώρες παρουσίασαν τα αποτελέσματα της δουλειάς τους από την τέταρ-
τη θεματική ενότητα για τον εθισμό στις οθόνες και ανακάλυψαν το περιεχόμενο 
της πέμπτης κάψουλας με θέμα την ανισότητα των δύο φύλλων. Οι εκπρόσωποι των 
χωρών πήραν μαζί τους ερωτήματα για να τα επεξεργαστούν και να παρουσιάσουν τα 
αποτελέσματα στο επόμενο ταξίδι στην Πολωνία. Στον ελεύθερο χρόνο τους τα παιδιά 
είχαν την ευκαιρία να ξεναγηθούν στο Split, στους καταρράκτες Krka, στο Sibenik και 
στο φρούριο Kliss.

Μαθητές από το Ν. Ρύσιο ταξίδεψαν
στην Κροατία  



ΘΕΡΜΗΣ ΔΡΩΜΕΝΑ ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ Δ.E.Π.Π.Α.Θ 11Ε Κ Π Α Ι Δ Ε Υ Σ Η

Στην συνέχεια ο Δρ. Γεώργιος Φυτιάνος,κα-
θηγητής στο Perrotis College, Αμερικά-
νικη Γεωργική Σχολή εξήγησε στο κοινό 
για το πώς η επιστήμη μπορεί να σώσει 
το περιβάλλον. Η Μαριάννα Παντούρα, 
ερευνήτρια ΕΚΕΤΑ, τόνισε την σημασία 
της έρευνας ως επάγγελμα και για το πως 
μπορούμε να μάθουμε για τη διατροφή 
και την υγεία, μέσω αυτής. Την σκυτάλη 
πήρε ο Αντώνιος Καταβέλος, αρχιτέκτων 
Α.Π.Θ., διευθυντής ΙΕΚ Θέρμης ο οποίος 
μίλησε για το ΙΕΚ, την επαγγελματική 
κατάρτιση, τον επαγγελματικό προσανα-
τολισμό και την ευρωπαϊκή προοπτική. Ο 
Δρ. Μανόλης Μανωλεδάκης, κοσμήτορας 
Σχολής Ανθρωπιστικών, Κοινωνικών & 
Οικονομικών Επιστημών στο Διεθνές 
Πανεπιστήμιο Ελλάδας αναφέρθηκε στις 
Ανθρωπιστικές Επιστήμες, στην σημασία 
τους και στις επαγγελματικές δυνατότητες 
που προσφέρουν.
Αξιόλογο τμήμα της εκδήλωσης αποτέλεσε 
η δεύτερη ενότητα με ομιλίες επιχειρημα-
τιών όπως του Πρόδρομου Μαρκόπουλου, 
Education Manager της Εταιρίας Eduk8, ο 
οποίος μίλησε για τις καινοτόμες εκπαι-
δευτικές λύσεις που προσφέρουν για τους 
μαθητές/τριες και τους εκπαιδευτικούς. Ο 
Αστέριος Πελτέκης, καλλιτεχνικός διευ-
θυντής ΚΘΒΕ επισήμανε τις αρετές της 
πολιτισμικής παιδείας και τις ευκαιρίες της 
επαγγελματικής σταδιοδρομίας, ο Ιωάννης 
Βασιλειάδης, πρόεδρος της ΚΥΑΝΑ Pro 
Cosmetics Hellas και δασολόγος μίλησε για 
την προσωπική του διαδρομή στο δρόμο 
της επιχειρηματικότητας και για το πως 
κατάφερε να ξεπεράσει τις δυσκολίες που 
συνάντησε. Ο Βασίλειος Μπέκας, αρχιμά-
γειρας της προεδρίας της Δημοκρατίας, 
αναφέρθηκε στην πορεία του προς το 
Μέγαρο της Ηρώδου Αττικού, ο Σπύρος 

Βαρσάμης, αντιστράτηγος Π.Σ. ε.α. & ΦΠ/
ΑΠΘ Επίτιμος Διοικητής Ε.Σ.Κ.Ε.ΔΙ.Κ. μύησε 
τους μαθητές στις σχολές τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης της πυροσβεστικής ακα-
δημίας και το πυροσβεστικό επάγγελμα 
και τέλος ο Χρήστος Χέλμης, υπεύθυνος 
Επικοινωνίας Aviation Engineering Τraining 
Centre αναφέρθηκε στο σημαντικό και 
δύσκολο επάγγελμα του Μηχανικού Αερο-
σκαφών στην Πολιτική Αεροπορία. Στην 
συνέχεια όλοι οι εισηγητές απάντησαν σε 
απορίες των νέων και προσπάθησαν να 
τους καθοδηγήσουν.
Κατά την διάρκεια του διαλείμματος που 
ακολούθησε οι παρευρισκόμενοι είχαν την 
ευκαιρία να απολαύσουν το σύνολο εγχόρ-
δων του ωδείου Θέρμης SpiraMinore, με 
την καλλιτεχνική διεύθυνση της Δήμητρας 
Κατιώτη.
Ευχαριστούμε πολύ τους Κώστα Περήφα-
νο, Παντελή Αμπατζή και Ελπίδα Παπα-
δανιήλ για την συνεισφορά τους στην 
διεξαγωγή της Ημερίδας. Αξίζει να σημει-
ωθεί πως η ημερίδα «Ρωτάω. Μαθαίνω. 
Αποφασίζω.» έχει γίνει πλέον θεσμός για 
τον Δήμο Θέρμης και πραγματοποιήθηκε 
στο πλαίσιο του Φεστιβάλ Παιδείας, Νεο-
λαίας και Δια Βίου Μάθησης του Δήμου.

Με μεγάλη επιτυχία πραγμα-
τοποιήθηκε η 3η Ημερί-
δα «ΡΩΤΑΩ. ΜΑΘΑΙΝΩ. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΩ» με θέμα τον Επαγγελμα-
τικό Προσανατολισμό, την Εκπαίδευση 
και τη Σταδιοδρομία, την Παρασκευή 
17 Φεβρουαρίου στο «Αμφιθέατρο» 
του Κέντρου Διάδοσης Επιστημών & 
Μουσείου Τεχνολογίας – ΝΟΗΣΙΣ. Η ημε-
ρίδα διοργανώθηκε από τη Διεύθυνση 
Παιδείας, Πολιτισμού και Αθλητισμού 
του Δήμου Θέρμης, σε συνεργασία με 
το Γραφείο Σχολικού Επαγγελματικού 
Προσανατολισμού της Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Ανατολικής Θεσσαλονί-
κης και υπό την αιγίδα του Ελληνικού 
Ανοικτού Πανεπιστημίου. Η ημερίδα 
απευθυνόταν σε μαθητές Γ’ Γυμνασίου 
και Λυκείου και διοργανώθηκε με την 
υποστήριξη του Συμβουλίου Νέων του 
Δήμου Θέρμης και της ΔΕΠΠΑΘ.
 
Περισσότεροι από διακόσιοι μαθητές/
τριες που συμμετείχαν στην ημερίδα, είχαν 
την ευκαιρία να ενημερωθούν σχετικά με 
τον επαγγελματικό προσανατολισμό, την 
εκπαίδευση και τις ευκαιρίες σταδιοδρο-
μίας για το μέλλον τους, από αξιόλογους 
ομιλητές από την ακαδημαϊκή κοινότητα 
αλλά και επιτυχημένους επιχειρηματίες, 
οι οποίοι μύησαν τους νέους στον χώρο 
του εργασιακού περιβάλλοντος, δίνο-
ντάς τους το έναυσμα να ανοίξουν τους 
ορίζοντές τους σε δημιουργικές σκέψεις 
για το πώς μπορούν να αξιοποιήσουν τα 
έμφυτα ταλέντα τους.
Στην εκδήλωση συμμετείχαν και χαιρέ-
τησαν, ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος, ο Στυλιανός Αποστόλου, 
αντιδήμαρχος Παιδείας, Δήμου Θέρμης, ο 
Άγγελος Χαριστέας, αντιπεριφερειάρχης 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης, οι περιφερεια-
κοί σύμβουλοι Νίκος Τζόλλας και Κωνστα-
ντίνος Πάλλας, ο Γεώργιος Καρατάσιος, 

πρώην περιφερειακός διευθυντής Εκπαί-
δευσης Κεντρικής Μακεδονίας, ο Γεώργιος 
Αγγέλου, πρόεδρος ΔΕΠΠΑΘ, η Χρυσή 
Κληματσούδα, προϊσταμένη Διεύθυνσης 
Παιδείας Πολιτισμού και Αθλητισμού 
Δήμου Θέρμης, o Κώστας Τσαπουρνάς, 
τπεύθυνος Σχολικού Επαγγελματικού 
Προσανατολισμού Δευτεροβάθμιας Εκπαί-
δευσης Ανατολικής Θεσσαλονίκης, ενώ 
συντονίστρια της εκδήλωσης ήταν η Πέτρα 
Καρυώτη, δημοσιογράφος, υπεύθυνη 
διοργάνωσης Πολιτιστικών Εκδηλώσεων 
της ΔΕΠΠΑΘ.

ΝΑ ΕΠΙΛΕΞΕΤΕ ΑΥΤΟ ΠΟΥ ΣΑΣ ΑΡΕΣΕΙ
Στο σύντομο χαιρετισμό του ο δήμαρχος 
Θέρμης ανέφερε ότι «σκοπός της εκδήλω-
σης είναι να σας δώσουμε όσο το δυνατόν 
περισσότερες πληροφορίες σχετικά με 
τον επαγγελματικό προσανατολισμό γιατί 
όσο καλύτερα ενημερωμένοι είστε, τόσο 
καλύτερες αποφάσεις θα πάρετε για το 
μέλλον σας. Άλλωστε ανοίγονται και 
καινούργιοι δρόμοι, κι εγώ για πρώτη 
φορά ακούω για καινούργια επαγγέλματα. 
Δεν ξέρω πόσο εύκολα είναι. Αυτό θα το 
διαπιστώσετε εσείς που θα τα επιλέξε-
τε. Εκείνο που θέλω να σας πω είναι να 
επιλέξετε αυτό που σας αρέσει. Όλοι οι 
επιτυχημένοι άνθρωποι έκαναν αυτό 
τους αρέσει. Με αυτό ως δεδομένο να 
πάρετε την απόφασή σας». Παράλληλα 
ο κ. Παπαδόπουλος ευχαρίστησε όλα τα 
στελέχη του δήμου τα οποία εργάστηκαν 
για τη διοργάνωση της εκδήλωσης.
Στην πρώτη ενότητα της εκδήλωσης πραγ-
ματοποιήθηκαν εισηγήσεις ακαδημαϊκών. 
Ο Δρ. Γεώργιος Κουλαουζίδης, επίκουρος 
καθηγητής ΕΑΠ αναφέρθηκε στην συμ-
βολή και στην κατανόηση του κριτικού 
στοχασμού ως μαθησιακή διεργασία. Ο 
Δρ. Ανδρέας Οικονόμου, αναπληρωτής 
καθηγητής ΑΣΠΑΙΤΕ, μίλησε για την άυλη
περιουσία και πως τη διαχειριζόμαστε. 

ΑΠΟ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΘΕΡΜΗΣ ΣΤΟ ΝΟΗΣΙΣ

Με επιτυχία διοργανώθηκε η 3η Ημερίδα 
με θέμα “Ρωτάω. Μαθαίνω. Αποφασίζω”          

 Νικόλαος Κουλέτας, Κώστας Τσαπουρνάς, Στυλιανός Αποστόλου, Δρ. Ανδρέας Οικονόμου, Θόδωρος 
Παπαδόπουλος, Χρυσή Κληματσούδα, Ιωάννης Βασιλειάδης, Σπύρος Βαρσάμης, Αντώνιος Καταβέλος, 

Πέτρα Καρυώτη, Ιωάννα Παπαφωτίου, Σταύρος Παπαγιάννης, Σωτηρία Γκάντσια.

Βασίλης Μπέκας, Δρ. Γεώργιος Καλαουζίδης, Δρ. Γιώργος Φυτιάνος, Σπύρος Βαρσάμης, Δρ. Μανόλης 
Μανωλεδάκης, Χρυσή Κληματσούδα, Αντώνιος Καταβέλος, Μαριάννα Παντούρα, Πρόδρομος 

Μαρκόπουλος, Ιωάννης Βασιλειάδης, Αστέριος Πελτέκης.

Χρήστος Βαγιωνάς, Πέτρα Καρυώτη, Σύνολο 
Εγχόρδων Ωδείου Θέρμης – Spira Minore, 

Γεώργιος Αγγέλου, Χρυσή Κληματσούδα
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Εκατοντάδες μαθητές 
στο ΚΕΠΕΑ στο Λιβάδι 

 

Τριάντα δύο μαθητικές ομάδες 

με περίπου οκτακόσια παιδιά 

αναμένεται να επισκεφτούν κατά 

το δίμηνο Φεβρουαρίου – Μαΐου 2023 

το Κέντρο Περιβαλλοντικής Εκπαίδευ-

σης στο Λιβάδι Θέρμης. Αναλυτικά, 

σύμφωνα με σχετική ανακοίνωση του 

ΚΕ.ΠΕ.Α, στο χρονικό διάστημα από 2 

Φεβρουαρίου έως 23 Μαΐου, προβλέπε-

ται να συμμετάσχουν στα προγράμματα 

του Κέντρου 32 μαθητικές ομάδες και 

συνολικά 788 μαθητές και μαθήτριες 

από σχολεία των νομών Θεσσαλονίκης, 

Χαλκιδικής, Ημαθίας, Σερρών, Δράμας 

και Λέσβου. 

Στον συμπληρωματικό πίνακα αναμέ-

νουν άλλες 14 μαθητικές ομάδες, με 

συνολικά 345 μαθητές της Πρωτοβάθμι-

ας και της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. 

Στον κατάλογο των προγραμμάτων 

περιβαλλοντικής εκπαίδευσης η ομάδα 

των εκπαιδευτικών του ΚΕ.Π.Ε.Α του 

Δήμου Θέρμης έχει συμπεριλάβει ποι-

κιλία καινοτόμων προγραμμάτων και 

δραστηριοτήτων, που είναι πολύ ενδια-

φέροντα και ελκυστικά για μαθητές και 

εκπαιδευτικούς, όπως διαπιστώνεται 

από τη αθρόα συμμετοχή των σχολείων 

της Πρωτοβάθμιας και της Δευτερο-

βάθμιας Εκπαίδευσης της Κεντρικής 

Μακεδονίας και των νησιών του Αιγαίου. 

Σημαντική είναι η συμβολή της ομάδας 

του ΚΕ.Π.Ε.Α, της προϊσταμένης Λουκίας 

Λιθοξοΐδου, του Άρη Κωνσταντινίδη 

και του Αλέξη Οικονομίδη, καθώς και 

των εκπαιδευτικών των σχολείων που 

συμμετέχουν στα προγράμματα του 

ΚΕ.Π.Ε.Α, στη μεγάλη προσπάθεια που 

επιχειρείται παγκοσμίως για την προ-

στασία του περιβάλλοντος. 

“Σχολικός Εκφοβισμός – Ασφάλεια στο Διαδίκτυο” ήταν 
το θέμα της δράσης ευαισθητοποίησης που ανέπτυξε το 
Γ’ γυμνάσιο Θέρμης σε συνεργασία με τη συντονίστρια 
του ΚΕ.Π. Υγείας Δήμου Θέρμης Μάγδα Παπανίκου και 
τον αντιδήμαρχο Παιδείας Στυλιανό Αποστόλου. Η δράση 
περιελάμβανε έξι δίωρα στα οποία συμμετείχαν μαθητές/
τριες και των τριών τάξεων του γυμνασίου. Εισηγητής 
και συντονιστής της συζήτησης, που ακολούθησε την 
ενημερωτική ομιλία, ήταν ο Αναστάσιος Κατραμάδος 
Α(ΥΓ), ψυχολόγος στη Διεύθυνση Αστυνόμευσης Κρα-
τικού Αερολιμένα Θεσσαλονίκης.

Στόχος της δράσης μας ήταν εκτός από την πληροφόρηση 
όλων των μαθητών/τριών για το συγκεκριμένο θέμα να 
δοθούν νέα ερεθίσματα για σκέψη ώστε:

• οι μαθητές/τριες να μπορούν να διαχειριστούν με 
ασφάλεια το διαδίκτυο αξιοποιώντας τις δυνατότητες 
που προσφέρει και αποφεύγοντας τις “κακοτοπιές”,

• να αναγνωρίζουν τι συνιστά διαδικτυακό εκφοβισμό 
(cyberbullying) και πώς να προστατεύονται,

• να αντιληφθούν τη διαφοροποίηση του σχολι-
κού εκφοβισμού από τα καθημερινά περιστατικά 
μικροσυγκρούσεων.

Το θέμα του σχολικού εκφοβισμού συζητείται αυτή 
την περίοδο ιδιαίτερα και στην Α’ τάξη στο πλαίσιο του 
μαθήματος “Εργαστήρια Δεξιοτήτων” στην ενότητα 
“ΗΜΕΡΟΛΟΓΙΑ ΕΚΦΟΒΙΣΜΟΥ”, με αφορμή δίωρο σχε-
τικό ντοκιμαντέρ του Ινστιτούτου 

ΣΤΟ Γ’ ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΘΕΡΜΗΣ

Δράση για τον σχολικό εκφοβισμό 
και την ασφάλεια στο διαδίκτυο 

Στο πλαίσιο των δράσεων οι οποίες υλοποιούνται στο 2ο 
γυμνάσιο Θέρμης οργανώθηκε στα μέσα Φεβρουαρίου εκδή-
λωση με θέμα την εφηβική παραβατικότητα σε συνεργασία 
με το τμήμα Ασφαλείας Θέρμης και το τμήμα Υποδιεύθυνσης 
Ανηλίκων. Η δράση πραγματοποιήθηκε στον χώρο του σχο-
λείου και την παρακολούθησαν οι μαθητές όλων των τάξεων. 
Εξετάστηκαν θέματα εφηβικής παραβατικότητας, θυματο-
ποίησης, σχολικού εκφοβισμού με στόχο την αφύπνιση, την 
ευαισθητοποίηση και την αποτροπή ανάλογων φαινομένων. 
Οι μαθητές παρακολούθησαν με αμείωτο ενδιαφέρον, διατύ-
πωσαν ερωτήσεις, απορίες και είχαν έναν γόνιμο διάλογο με 
τους εισηγητές. Πιστεύουμε πως τέτοιου είδους εκδηλώσεις 
όχι μόνο είναι αναγκαίες αλλά και απαραίτητες για το θετικό 
αποτύπωμα που έχουν στους μαθητές μας στην καλλιέργεια 
μιας θετικής στάσης, ως ενεργοί πολίτες στο μέλλον, απέναντι 
στην κοινωνία και την πολιτεία.

Νωρίτερα, στις 3 και 6 Φεβρουαρίου στο 2o γυμνάσιο Θέρμης 
πραγματοποιήθηκε εκδήλωση με θέμα «η προσφυγική μου 
οικογένεια». Η παρουσίαση στηρίχθηκε σε πληροφορίες 
που έδωσαν οι οικογένειες των μαθητών και αφορούσαν 
την πορεία των δικών τους ανθρώπων από την Μικρά 
Ασία και τον Εύξεινο Πόντο στον ελλαδικό χώρο, το 1922, 
την εγκατάστασή τους στην Ελλάδα και τις δυσκολίες που 
είχαν να αντιμετωπίσουν τα πρώτα χρόνια της προσφυγιάς. 
Θέλουμε να εκφράσουμε τις θερμές ευχαριστίες μας σε όλες 
τις οικογένειες που μοιράστηκαν μαζί μας τις ιστορίες τους.

ΣΤΟ 2ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΘΕΡΜΗΣ

Εκδηλώσεις για την εφηβική 
παραβατικότητα και τους 
πρόσφυγες από τη Μικρά Ασία 

Στο πλαίσιο της υλοποίησης του Σχεδίου Δράσης «Ενδιαφέρομαι 
και ενεργώ» που στοχεύει στην ενδυνάμωση του ρόλου των 
γονέων, των εκπαιδευτικών και των μαθητών/τριών μέσα από 

τη συμμετοχή και τη μεταξύ τους συνεργασία, πραγματοποιήθηκε 
την Τετάρτη, 22/02/2023, σεμινάριο Πρώτων Βοηθειών, στο δημο-
τικό σχολείο Νέου Ρυσίου, από τον Ερυθρό Σταυρό με ομιλήτρια 
την κα. Ευγενία Τριανταφυλλίδου. Το σεμινάριο παρακολούθησαν 
γονείς και εκπαιδευτικοί και η παρουσίαση κράτησε αμείωτο το 
ενδιαφέρον όλων των παρευρισκόμενων, αφού χαρακτηριζόταν 
από σαφήνεια, ποικιλία θεματολογίας και παροχή όλων των απα-
ραίτητων πληροφοριών που χρειάζονται για την αντιμετώπιση 
έκτακτων περιστατικών υγείας, αποκομίζοντας τα ευμενή σχόλια 
γονέων και εκπαιδευτικών που την παρακολούθησαν.

Σεμινάριο πρώτων βοηθειών στο δημοτικό σχολείο Ν. Ρυσίου
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Τα αιτήματα αφορούσαν κυρίως αποκα-
ταστάσεις βλαβών σε τσιμεντοστρωμέ-
νους και ασφαλτοστρωμένους δρόμους 
και πεζοδρόμια, σε πινακίδες ρύθμισης 
κυκλοφορίας, και ονοματοδοσίας οδών, 
καθρέφτες ελέγχου κυκλοφορίας οχημά-
των, τοποθέτηση κώνων και εμποδίων 
πεζοδρομίων, επισκευές ξύλινων κατα-
σκευών σε κοινόχρηστους χώρους (κιό-
σκια, παγκάκια, ξύλινα γεφυράκια κ.λπ.), 
υδραυλικές, οικοδομικές και ηλεκτρολογι-
κές εργασίες και εργασίες ελαιοχρωματι-
σμών σε κοινόχρηστους χώρους, δημοτικά 
και σχολικά κτίρια, σιδηρουργικές εργα-
σίες, κατασκευή επίπλων για διάφορες 
υπηρεσίες του δήμου, δημοτικές επιχει-
ρήσεις, νομικά πρόσωπα, σχολεία κ.λπ.  

• Από τα 1.155 συνολικά αιτήματα, 
τα 221 αφορούσαν σχολεία. Από 
αυτά, ολοκληρώθηκαν τα 171 και 
άλλα 22 επιπλέον που υποβλήθη-
καν πριν από το Δ́  τρίμηνο του 2022 
κι εκκρεμούσαν, είτε λόγω έλλειψης 
προσωπικού και φόρτου εργασίας, 
είτε λόγω έλλειψης υλικών.

• Το Τμήμα Συντήρησης δέχεται και 
διαχειρίζεται όλα τα αιτήματα των 
πολιτών για καμένους λαμπτήρες στο 
δημοτικό φωτισμό οδών και κατά 
περίπτωση, διαβιβάζει σε εξωτερι-
κούς συνεργάτες ή εκτελεί με δικά του 
συνεργεία ηλεκτρολόγων, τις εργα-
σίες αποκατάστασης. Μέσα στο Δ́  
τρίμηνο του 2022, διαχειρίστηκε 433 
αιτήματα πολιτών και προέδρων των 
τοπικών κοινοτήτων, που αφορούσαν 
στη συντήρηση του δημοτικού φωτι-
σμού (καμένοι λαμπτήρες). Προέβη σε 
αντικατάσταση 1.232 λαμπτήρων, σε 
όλο το δήμο Θέρμης για το φωτισμό 
οδών, παιδικών χαρών, κοινόχρη-
στων χώρων, δημοτικών κτιρίων, 
καθώς και στην αντιμετώπιση πολλών 
περιπτώσεων βραχυκυκλωμάτων 
στο δίκτυο φωτισμού.

• Το Τμήμα προέβη στην αποξήλωση 
επικίνδυνων οργάνων καθώς και 
στον αποκλεισμό παιδικών χαρών 
που στερούνται πιστοποίησης σε 
διάφορους οικισμούς, νηπιαγωγεία 
και παιδικούς σταθμούς.  

• Συντήρησε ασφαλτοστρωμένους 
δρόμους κι επισκεύασε φθορές, 
χρησιμοποιώντας περίπου δεκα-
τρείς τόνους ψυχρής ασφάλτου και 
418 τόνους θερμού ασφαλτικού 
σκυροδέματος. 

• Συντήρησε χαλικοστρωμένους αγρο-
τικούς δρόμους, χρησιμοποιώντας 
2.600 τόνους αδρανή. 

• Επισκεύασε πεζοδρόμια που είχαν 
υποστεί βλάβες από ρίζες δένδρων ή 
καθιζήσεις και πεζοδρόμια, κοινόχρη-
στους χώρους ή δρόμους διαστρω-
μένους με ιδιαίτερα υλικά (κυβόλι-
θους, τεχνητό γρανίτη, ακανόνιστη 
πέτρα κ.λπ.) στους οικισμούς Θέρμης, 
Ταγαράδων, Ν. Ραιδεστού, Καρδίας, 
Τριλόφου, Πλαγιαρίου, Βασιλικών, 
Σουρωτής, Αγ. Αντωνίου. 

• Κατασκεύασε βάσεις από σκυρόδεμα 
για την τοποθέτηση οστεοθυρίδων, 

που θα προμηθευτεί η Διεύθυνση 
Περιβάλλοντος και Πρασίνου ή για 
ξύλινα παγκάκια σε κοινόχρηστους 
χώρους του δήμου.  

• Πραγματοποίησε μεγάλη επέμβαση 
με στρώση από σκυρόδεμα στην 
περιοχή «Τηγανάκι» στην Περιστερά 
καθώς και στην είσοδο του δημοτικού 
σχολείου Ταγαράδων (επένδυση 
δαπέδου και τοιχοποιίας με νέα πλα-
κίδια και μάρμαρα).

• Εκτέλεσε οικοδομικές, ξυλουργικές, 
υδραυλικές και ηλεκτρολογικές εργα-
σίες στο ΚΕΠΕΑ Θέρμης στο Λιβάδι. 

• Κατασκεύασε έπιπλα για δομές του 
δήμου (Κοινοτικά Καταστήματα, 
ΚΔΑΠ, Κέντρο Κοινότητας κ.λπ.). 

• Τοποθέτησε ή επισκεύασε μικρούς 
μεταλλικούς κάδους απορριμμάτων 
για τη Διεύθυνση Καθαριότητας & 
Ανακύκλωσης. 

• Τοποθέτησε ή επισκεύασε πινακίδες 
κυκλοφορίας σε όλους τους οικισμούς 
καθώς και εμπόδια πεζοδρομίων. 

• Απέκλεισε επικίνδυνα και ετοιμόρ-
ροπα κτίσματα.

• Τοποθέτησε ή επισκεύασε ξύλινα 
παγκάκια σε κοινόχρηστους χώρους 
των οικισμών του δήμου, ή σε παιδικές 
χαρές και σχολεία. 

• Πραγματοποίησε βαφές σε Σχολεία 
(γυμνάσιο Βασιλικών, 1ο γυμνάσιο 
Θέρμης δημοτικό σχολείο Ταγαρά-
δων, δημοτικό σχολείο Βασιλικών, 
1ο δημοτικό σχολείο Ν. Ραιδεστού, 
3ο νηπιαγωγείο Ν. Ραιδεστού, 3ο νηπι-
αγωγείο Θέρμης, νηπιαγωγείο Περι-
στεράς, σε δημοτικά κτίρια και κοι-
νόχρηστους χώρους στις κοινότητες 
Θέρμης, Ν. Ρυσίου, Ταγαράδων, Ν. 
Ραιδεστού, Βασιλικών, Περιστεράς, 
Αγ. Παρασκευής, στα ΚΑΠΗ Ν. Ρυσίου, 
Τριλόφου, Αγ. Παρασκευής.  

• Συνέδραμε στη διεξαγωγή των χρι-
στουγεννιάτικων και άλλων πολιτι-
στικών εκδηλώσεων (τοποθέτηση 
ξύλινων οικίσκων σε Βασιλικά και 
Θέρμη και τοποθέτηση εξέδρας). 

• · Συνέδραμε στο έργο της πολιτικής 
προστασίας με διάθεση προσωπικού, 
οχημάτων και μηχανημάτων έργου. 

ΤΟ ΤΡΙΜΗΝΟ ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ – ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 2022

Πάνω από 1.100 αιτήματα πολιτών 
διεκπεραίωσε το Τμήμα Συντήρησης 
και Αυτεπιστασίας           

Περισσότερα από 1.100 αιτήματα πολιτών καθώς και σχολείων δέχθηκε 
και διεκπεραίωσε κατά το τελευταίο τρίμηνο του 2022 (Οκτώβριος, Νοέμ-
βριος, Δεκέμβριος), το Τμήμα Συντήρησης και Αυτεπιστασίας του δήμου 

Θέρμης. Όπως φαίνεται και στον παρακάτω πίνακα από τα 1.155 αιτήματα τα 313 
ήταν γραπτά, τα 287 ήταν προφορικά και τα 555 ήταν μέσα από την ηλεκτρονική 
πλατφόρμα novoville. Από το σύνολο των 1.155 αιτημάτων του Δ́  τριμήνου 2022, 
το Τμήμα Συντήρησης και Αυτεπιστασίας, ολοκλήρωσε τα 878, ενώ διεκπεραίωσε 
και 234 επιπλέον αιτήματα τα οποία είχαν υποβληθεί κατά το προηγούμενο διά-
στημα και  εκκρεμούσαν, είτε λόγω έλλειψης προσωπικού και φόρτου εργασίας 
είτε λόγω έλλειψης υλικών.

ΓΕΝΙΚΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΦΟΠ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 
ΜΕΡΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 

ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΑΝ ΤΟ Δ́  ΤΡΙΜΗΝΟ 2022 

ΤΕΛΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΟΒΛΗΘΕΝΤΩΝ ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ  1.155 

ΓΡΑΠΤΑ

131 
11 

171 
313 

NOVOVILLE

214 
340 

1 
555 

ΠΡΟΦΟΡΙΚΑ

156 
82 
49 

287 

 ΣΥΝΟΛΟ

501 
433 
221 

 

ΓΕΝΙΚΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΦΟΠ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 
ΜΕΡΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 

ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΠΟΥ ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΑΝ ΤΟ Δ́  ΤΡΙΜΗΝΟ 2022 

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 1  878 

ΓΡΑΠΤΑ

107 
7 

126 
240 

NOVOVILLE

126 
219 

1 
346 

ΠΡΟΦΟΡΙΚΑ

139 
109 
44 

292 

 ΣΥΝΟΛΟ

372 
335 
171

ΓΕΝΙΚΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΦΟΠ 
ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 

ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΑΝ ΣΕ ΠΡΟΓΕΝΕΣΤΕΡΟ ΧΡΟΝΟ 
ΑΛΛΑ ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΑΝ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ Δ́  ΤΡΙΜΗΝΟΥ 2022 

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 2  234

ΤΕΛΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΩΝ ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ ΚΑΤΑ
ΤΟ Δ́  ΤΡΙΜΗΝΟ 2022 (ΣΥΝΟΛΟ 1 + ΣΥΝΟΛΟ 2)    1.112

ΓΡΑΠΤΑ

89 
2 

43 

NOVOVILLE

42 
17 
1 

ΠΡΟΦΟΡΙΚΑ

17 
3 

20 

 ΣΥΝΟΛΟ

148 
22 
64 
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ΕΝΑΣ ΞΕΧΩΡΙΣΤΟΣ ΑΝΘΡΩΠΟΣ
Στην ομιλία του ο δήμαρχος Θέρμης 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος χαρακτήρι-
σε τον Χρήστο Θωμάρεϊ «έναν ξεχωρι-
στό άνθρωπο αυτού του τόπου που επί 
πολλά χρόνια πρόσφερε σ’ αυτόν και τα 
αποτελέσματα αυτής της δουλειάς τα 
απολαμβάνουμε ακόμη και σήμερα και 
θα τα απολαμβάνουν και οι επόμενες 
γενιές στο μέλλον. Ο Χρήστος ήταν 
ο παλαιότερος αυτοδιοικητικός της 
παλαιότερης δημοτικής παράταξης στη 
χώρα, της παράταξης που ακόμη και 
σήμερα διοικεί το δήμο. Γιατί ο Χρήστος 
ασχολήθηκε με την αυτοδιοίκηση πριν 
ακόμη δημιουργηθεί η Δημοκρατική 
Ενότητα και πριν να ασχοληθώ και 
εγώ με την αυτοδιοίκηση. 
Ο Χρήστος Θωμάρεϊς αγαπούσε υπερ-
βολικά το χωριό του. Όταν ο Χρήστος 
έλεγε Ν. Ρύσιο αισθανόταν, και πολλές 
φορές το εξωτερίκευε σαν να μιλούσε 
για κάτι πολύ δικό του, σαν να αναφε-
ρόταν στην οικογένειά του, στα παιδιά 

του, στους οικείους του. Γι’ αυτό ασχο-
λήθηκε με την αυτοδιοίκηση και τα 
προβλήματά της, πρώτη φορά το 1978 
όταν εξελέγη κοινοτικός σύμβουλος και 
αντιπρόεδρος της κοινότητας. Αμέσως 
ξεχώρισε και στις επόμενες εκλογές 
εξελέγη πρόεδρος στην κοινότητα Ν. 
Ρυσίου. Και δεν ήταν καθόλου τυχαίο 
που εξελέγη άλλες τρεις συνεχόμενες 
φορές πρόεδρος σε δύσκολα χρόνια για 
την αυτοδιοίκηση, χωρίς χρήματα, με 
έναν ή δυο υπαλλήλους, τον γραμμα-
τέα και τον νερουλά και τον πρόεδρο 
πανταχού «παρών» να προσπαθεί να 
βοηθήσει στη λύση των προβλημάτων». 
Ο κ. Παπαδόπουλος αναφερόμενος 
στην περίοδο της συγκρότησης του 
καποδιστριακού δήμου Θέρμης, θύμισε 
τις προσπάθειες του Χρήστου Θωμάρεϊ 
να σχηματιστεί αυτόνομος δήμος με 
έδρα το Νέο Ρύσιο. «Ήταν άνθρωπος 
ιδιαίτερα πιεστικός και επίμονος μέχρι 
να πετύχει το στόχο του. Ειδικά όταν 
πίστευε ότι η άποψή του ήταν σωστή και 

ΔΟΘΗΚΕ ΤΟ ΟΝΟΜΑ ΤΟΥ ΣΤΟ ΚΛΕΙΣΤΟ ΤΟΥ Ν. ΡΥΣΙΟΥ

Ο δήμος Θέρμης τίμησε τη μνήμη και το έργο 
του Χρήστου Θωμάρεϊ

Εκδήλωση Μνήμης και Τιμής για τον εκλιπόντα Χρήστο Θωμάρεϊ, 
διοργάνωσε την Κυριακή 12 Φεβρουαρίου ο δήμος Θέρμης. Η 
εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στο κατάμεστο κλειστό γήπεδο 

Νέου Ρυσίου και περιλάμβανε την ονοματοδοσία του Δημοτικού Αθλη-
τικού Κέντρου Νέου Ρυσίου στο οποίο δόθηκε το όνομα του Χρήστου 
Θωμάρεϊ. Ο Χρήστος Θωμάρεϊς γεννήθηκε το 1945 στο Νέο Ρύσιο 
όπου έζησε όλα τα χρόνια ως το 2021 που έφυγε από τη ζωή. Υπήρξε 
απόφοιτος του τμήματος Μηχανολόγων της Σχολής Ευκλείδη. Στην 
τοπική αυτοδιοίκηση δραστηριοποιήθηκε από πολύ μικρή ηλικία. Το 
1978 εκλέχθηκε κοινοτικός σύμβουλος και για τέσσερα χρόνια διετέ-
λεσε αντιπρόεδρος της κοινότητας Νέου Ρυσίου. Το 1982 εκλέχθηκε 
για πρώτη φορά πρόεδρος της κοινότητας Νέου Ρυσίου, αξίωμα στο 
οποίο παρέμεινα έπειτα ως το 1998 οπότε καταργήθηκε η κοινότητα και 
εντάχθηκε στον καποδιστριακό δήμο Θέρμης. Στη συνέχεια διετέλεσε 
αντιδήμαρχος στο δήμο Θέρμης και από το 2006 ως και το θάνατό του 
ήταν πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου της Κοινότητας Νέου Ρυσίου. 

Κατάμεστο ήταν το κλειστό του Ν. Ρυσίου στην εκδήλωση για τον Χρ. Θωμάρεϊ.  Το κλειστό του Ν. Ρυσίου φέρει το όνομα του Χρ. Θωμάρεϊ. 

Η πρώτη σειρά των επισήμων με τον δήμαρχο Θ. Παπαδόπουλο, τους βουλευτές Σωκ. Φάμελλο, 
Δ. Αυγέρη, Γ. Αρβανιτίδη, Κ. Αδάμου και τον πρώην βουλευτή Βασ. Γερανίδη.

Ο γιος του Χρήστου Θωμάρεϊ, Σοφοκλής.
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δίκαιη, βεβαίως δίνοντας βαρύτητα πρωτίστως 
στον τόπο του. Όμως επειδή ήταν και πολιτικό 
ον και αντιλαμβανόταν άμεσα την περιρρέουσα 
ατμόσφαιρα και το γενικότερο κλίμα, και παρά 
το ότι δεχόταν τοπικές πιέσεις, είχε την πολιτική 
ευφυία, να ανασκευάσει και να αναμορφώσει 
τους στόχους του, έτσι ώστε να τους πετυχαίνει. 
Έτσι, μετά τη συγκρότηση του καποδιστριακού 
δήμου Θέρμης στον οποίο εντάχθηκε και το Ν. 
Ρύσιο, μπήκαμε σε μια πολύ παραγωγική περίοδο. 
Και η συνεργασία μας ήταν σταθερή, άψογη και 
προσαρμοσμένη στις ανάγκες και του Ν. Ρυσίου 
και του δήμου που φτιάξαμε». Καταλήγοντας ο 
δήμαρχος Θέρμης τόνισε πως «εμείς που τα ζήσαμε 
δεν θα τα ξεχάσουμε και δεν θα τον ξεχάσουμε 
ποτέ. Όμως πρέπει όλοι να θυμόμαστε το όραμά 
του, το έργο του, αλλά και τις θυσίες του. Και αυτή 
η μνήμη πρέπει να διατηρηθεί. Οι νεότερες γενιές 
πρέπει να θυμούνται εκείνους που αγωνίστηκαν 
για το δικό τους παρόν. Το ελάχιστο που μπορούμε 
να κάνουμε λοιπόν, εμείς ως άνθρωποι της αυτο-
διοίκησης, ως συνοδοιπόροι και συναγωνιστές, 
φίλοι και φίλες του Χρήστου Θωμάρεϊ είναι να 
διασφαλίσουμε την αναφορά στο όνομα και το 
έργο του. Με αυτό το σκεπτικό αποφασίσαμε να 
δώσουμε το όνομα του Χρήστου Θωμάρεϊ στο 
κλειστό γυμναστήριο του Ν. Ρυσίου. Χρήστο 
Θωμάρεϊ, σε ευχαριστούμε που συνυπήρξες μαζί 
μας, σε ευχαριστούμε για όσα προσέφερες, δεν 
θα σε ξεχάσουμε ποτέ!». 

ΕΒΑΛΕ ΨΗΛΑ ΤΟΝ ΠΗΧΗ
Στο έργο που άφησε ο Χρήστος Θωμάρεϊς στο 
Νέο Ρύσιο μίλησε και ο πρόεδρος της Κοινότη-
τας Γιώργος Δημητριάδης. “Ως πρόεδρος της 
κοινότητας αλλά και ως αντιδήμαρχος, άφησε 
τη δική του ανεξίτηλη σφραγίδα και το όνομά 
του συνδέθηκε με τη μεταμόρφωση του τόπου 
μας, από ένα χωριό των 950 κατοίκων το 1982, 
σε ένα αξιοζήλευτο προάστιο της Θεσσαλονί-
κης των περίπου 3.500 κατοίκων σήμερα”. Ο κ. 
Δημητριάδης τόνισε πως “ο Χρήστος Θωμάρεϊς 
ανέβασε πολύ ψηλά τον πήχη της αυτοδιοίκησης 
και μας άφησε βαριά κληρονομιά. Θα πρέπει να 
προσπαθήσουμε πολύ για να φανούμε αντάξιοί 
του. Θα τον θυμόμαστε με συγκίνηση και σεβασμό, 
ως έναν άξιο πρόεδρο που ποτέ δεν εγκατέλειψε 
τους συγχωριανούς του, μια φωτεινή παρουσία, 
ως ένα δικό μας άνθρωπο που για πολλά χρόνια 

υπηρέτησε το χωριό μας και τον δήμο Θέρμης, 
με ήθος και υψηλό φρόνιμα, με όραμα, συνέπεια 
και αγωνιστικό πνεύμα”. 
Ο γιος του Χρήστου Θωμάρεϊ, Σοφοκλής παρέ-
λαβε εκ μέρους της οικογένειας την απόφαση 
του δημοτικού συμβουλίου για να δοθεί το όνομα 
του πατέρα του στο κλειστό αθλητικό κέντρο του 
Νέου Ρυσίου. “Σας ευχαριστώ για την τιμή που 
κάνετε στον πατέρα μου και στην οικογένειά του 
και για την αναγνώριση της προσφοράς και του 
έργου του στη μακροχρόνια παρουσία του στην 
τοπική αυτοδιοίκηση. Επίσης, θέλω να ευχαρι-
στήσω τους συνεργάτες του που τον στήριξαν 
και τους συμπολίτες του που τον εμπιστεύτηκαν 
και τον αγκάλιασαν και τον ανέδειξαν από τους 
μακροβιότερους και πλέον επιτυχημένους άρχο-
ντες της τοπικής αυτοδιοίκησης. Τέλος, θέλω να 
ευχαριστήσω τη σύζυγό του και μητέρα μου, για 
την αμέριστη συμπαράσταση και υπομονή που 
επέδειξε όλα αυτά τα χρόνια” δήλωσε συγκινη-
μένος ο Σοφοκλής Θωμάρεϊς. 

Στην εκδήλωση έδωσαν το “παρών” οι βουλευτές 
Θεόδωρος Καράογλου, Σάββας Αναστασιάδης, 
Σωκράτης Φάμελλος, Δώρα Αυγέρη, Γιώργος 
Αρβανιτίδης και Κωνσταντίνα Αδάμου, ο περι-
φερειακός σύμβουλος Κώστας Πάλας, ο πρώην 
βουλευτής και υφυπουργός Βασίλης Γερανίδης, 
οι αντιδήμαρχοι Απόστολος Τσολάκης, Στέλιος 
Αποστόλου, Στέλιος Γκιζάρης, Κώστας Κουγι-
ουμτζίδης, Λάκης Μωραΐτης και Βασίλης Μου-
στάκας, δημοτικοί σύμβουλοι, τοπικοί σύμβουλοι 
της κοινότητας Νέου Ρυσίου και πολύς κόσμος. 

Ρ Ε Π Ο Ρ Τ Α Ζ

Ο πρόεδρος της Κοινότητας Ν. Ρυσίου, Γιώργος Δημητριάδης

ΠΩΣ ΓΙΝΕΤΑΙ Η ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ 
ΑΠΟ ΤΑ ΕΛΤΑ

Ανακοίνωση για τους 
χρήστες γραμματοθυρίδων         
 
Η διανομή της αλληλογραφίας για πολλούς κατοί-
κους του δήμου Θέρμης γίνεται μέσω της χρήσης 
γραμματοθυρίδων, ακόμη και στις περιπτώσεις που 
οι κατοικίες τους βρίσκονται εντός των οικισμών 
(εντός σχεδίου πόλης). Το καθεστώς αυτό έχει ήδη 
αλλάξει καθώς πλέον, τα ΕΛΤΑ κάνουν διανομή της 
αλληλογραφίας κατ’ οίκον, στις περιπτώσεις που 
οι κατοικίες βρίσκονται εντός των οικισμών. Για 
τον λόγο αυτόν παρακαλούνται θερμά οι χρήστες 
γραμματοθυρίδων, των οποίων οι οικίες βρίσκονται 
στην περιοχή της επέκτασης Θέρμης – Τριαδίου να 
επιστρέψουν τα κλειδιά της γραμματοθυρίδας τους 
στο δήμο Θέρμης. 

Επισημαίνεται ότι για να παραλαμβάνουν την αλλη-
λογραφία στην κατοικία τους θα πρέπει να τηρούνται 
οι εξής δύο προϋποθέσεις:

1. Να έχει τοποθετηθεί στην οδό κατοικίας τους 
πράσινη πινακίδα με το όνομα της οδού. 

2. Να έχει τοποθετηθεί σε εμφανές σημείο της 
κατοικίας πινακίδα με τον αριθμό του ακινήτου. 
Σε περίπτωση που υπάρχουν κατοικίες χωρίς 
αριθμό οι κάτοικοι θα πρέπει να γνωρίζουν 
ότι για την αριθμοδότηση ενός ακινήτου, είναι 
απαραίτητη η κατάθεση αίτησης στη Διεύθυνση 
Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, συνοδευόμενη 
από το στέλεχος της οικοδομικής άδειας και το 
τοπογραφικό που τη συνοδεύει.

Παρακαλούνται οι χρήστες θυρίδων οι οποίοι μπο-
ρούν πλέον να κάνουν χρήση των υπηρεσιών των 
ΕΛΤΑ να ολοκληρώσουν τις απαραίτητες διαδικασίες 
για την αλλαγή της ταχυδρομικής τους διεύθυνσης, 
προκειμένου να επιστρέψουν τα κλειδιά της θυρί-
δας τους στο Δήμο (Τμήμα Διοικητικής Μέριμνας, 
ισόγειο Δημαρχείου). Παράλληλα, σύμφωνα με 
τις οδηγίες των ΕΛΤΑ, οι κάτοικοι θα πρέπει να 
μεριμνήσουν ώστε να υπάρχει στην κατοικία τους 
γραμματοκιβώτιο προκειμένου να τοποθετείται 
εκεί η αλληλογραφία τους.

Οι χρήστες των γραμματοθυρίδων οι οποίοι δια-
μένουν στην εκτός σχεδίου περιοχή συνεχίζουν 
να εξυπηρετούνται όσον αφορά στη διανομή της 
αλληλογραφίας τους από τις γραμματοθυρίδες.

Περισσότερες πληροφορίες στα τηλέφωνα: 
2313300700,701,774
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Αναλυτικά, οι εκδηλώσεις οι 
οποίες έγιναν το διήμερο 26 και 27 
Φεβρουαρίου στο δήμο Θέρμης 
ήταν οι εξής: 
• Την Κυριακή της Τυρινής , 26 

Φεβρουαρίου ο Τρίλοφος γιόρ-
τασε με άφθονα παραδοσιακά 
σαρακοστιανά εδέσματα, με 
μουσική και χορό στον προαύλιο 
χώρο του ΚΑΠΗ, με εκατοντάδες 
πολίτες να δίνουν το «παρών» στις 
εκδηλώσεις. 

• Την ίδια μέρα στη γραφική Περι-
στερά ο πολιτιστικός σύλλογος 
Περιστεράς αναβίωσε το έθιμο 
του παραδοσιακού γάμου, μαζί 
και με σαρακοστιανά εδέσμα-
τα. Το έθιμο του παραδοσιακού 
γάμου ανάγεται στο πολύ μακρινό 
παρελθόν και έχει να κάνει με τα 
προξενιά που γίνονταν τότε αλλά 
και όλα τα έθιμα που τηρούνταν τα 
παλιά χρόνια όπως το ξύρισμα του 
γαμπρού και το στόλισμα της νύφης 
(που στην πραγματικότητα είναι 
άνδρας), το νερό με αλάτι που της 
προσφέρει στη συνέχεια η πεθερά 
για να σβηστούν τα παλιά λόγια 
και την ολοκλήρωση του γάμου 
με άφθονο χορό, τραγούδια και 
νηστίσιμα εδέσματα. 

• Ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος «έταξε», όπως 
απαιτεί το έθιμο, στα μέλη του 
Συλλόγου ώστε να ανοίξει η σφρα-
γισμένη είσοδος προς την πλατεία 
του χωριού και να καταφέρει η 
άμαξα που μετέφερε το ζευγάρι 
να φτάσει σε αυτήν για το μεγάλο 
γλέντι του γάμου. 

• Λίγο αργότερα το πρωί της Κυρια-
κής στα Βασιλικά, με πρωτοβουλία 
του Λαογραφικού Χορευτικού 
Συλλόγου Βασιλικών πραγματο-
ποιήθηκε η αναβίωση του εθίμου 
της Καμήλας στους δρόμους του 
χωριού με τη συνοδεία οργάνων.  

• Την Καθαρά Δευτέρα 27 Φεβρου-
αρίουτηρήθηκαν τα παραδοσιακά 
έθιμα με το πέταγμα του χαρταε-
τού, τα Σαρακοστιανά και άφθονο 
χορό σε πολλές Κοινότητες του 
δήμου.  

• Στον Άγιο Αντώνιο διοργανώθηκε 
στην πλατεία από τον πολιτιστικό 
σύλλογο «Παναγία Σουμελά», τη 
Νεολαία του χωριού, τον πολιτι-
στικό σύλλογο «Προφήτης Ηλίας» 
την Κοινότητα και τη ΔΕΠΠΑΘ, μία 
μεγάλη γιορτή με παραδοσιακά 
σαρακοστιανά εδέσματα και τη 
συνοδεία ζωντανής μουσικής. 

ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΚΟΣΜΟΥ, ΠΟΛΥ ΚΕΦΙ ΚΑΙ ΣΑΡΑΚΟΣΤΙΑΝΑ ΕΔΕΣΜΑΤΑ

Οι αποκριάτικες εκδηλώσεις στον δήμο Θέρμης

Με τη συμμετοχή χιλιάδων πολιτών, ακόμη και από τους γύρω 
δήμους και το πολεοδομικό συγκρότημα Θεσσαλονίκης, 
γιορτάστηκαν οι απόκριες στο δήμο Θέρμης. Πολύ κόσμο 

προσέλκυσε την Καθαρά Δευτέρα το Φράγμα Θέρμης, αλλά αποκρι-
άτικες εκδηλώσεις έγιναν και σε άλλες κοινότητες το διήμερο 26 και 
27 Φεβρουαρίου. Στο Φράγμα της Θέρμης την τιμητική τους είχαν οι 
χαρταετοί και τα παραδοσιακά εδέσματα. Ήθη και έθιμα της Αποκριάς 
αναβίωσαν στις κοινότητες Βασιλικών, Περιστεράς, Τριλόφου, Αγίου 
Αντωνίου, Σουρωτής, Κ. Σχολαρίου. 

Χορός και σαρακοστιανά στον Τρίλοφο

Η παραδοσιακή φασολάδα στον Τρίλοφο

Εκατοντάδες άτομα γιόρτασαν τα κούλουμα στο Φράγμα της Θέρμης. 

< Η άμαξα που θα μεταφέρει 
τη νύφη και τον γαμπρό.

Ο παραδοσιακός γάμος στην 
Περιστερά ξεκινά.

< Ο δήμαρχος Θ. Παπαδόπουλος 
“τάζει” στα μέλη 

του Συλλόγου Περιστεράς.
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• Στο Κάτω Σχολάρι την Καθαρά Δευτέρα εκατοντά-
δες πολίτες συγκεντρώθηκαν στο γήπεδο από τις 11 
το πρωί γιορτάζοντας με παραδοσιακά εδέσματα, 
τηρώντας το έθιμο για το πέταγμα του χαρταετού και 
διασκεδάζοντας με μουσική και χορό. 

• Στη Σουρωτή το κέφι κορυφώθηκε αργά το μεσημέρι 
με πολύ χορό και τραγούδια. Ξεχωριστά Σαρακοστια-
νά εδέσματα είχαν την τιμητική τους στο τραπέζι που 
στήθηκε στην πλατεία με πρωτοβουλία της Κοινότητας 
από όπου δεν έλειψαν τα χταπόδια, τα καλαμάρια, οι 
γαρίδες και ο λευκός ταραμάς που επιμελήθηκαν με 
πολύ μεράκι γυναίκες του χωριού. 

• Με τη Νεολαία στην πρώτη γραμμή να δίνει το «παρών» 
και να εξυπηρετεί δεκάδες πολίτες που πλαισίωσαν 
τις εκδηλώσεις.   

• Σαρακοστιανό γλέντι επιμελήθηκαν τα μέλη του ΚΑΠΗ 
Βασιλικών λίγο πριν η σκυτάλη παραδοθεί στους 
εκατοντάδες καρναβαλιστές που συμμετείχαν στη 
μεγάλη παρέλαση η οποία ξεκίνησε στις 2 το μεσημέρι 
και προσέλκυσε χιλιάδες πολίτες από διάφορα μέρη 
της Θεσσαλονίκης. 

• Ο Δήμος Θέρμης, η Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ., η Κοινότητα Βασιλι-
κών, ο Σύλλογος Φίλων Καρναβαλιού Βασιλικών και 
φυσικά όλα τα ενεργά και δραστήρια μέλη του ΛΑΧΟ-
ΣΥΒΑ παρουσίασαν φέτος ένα εξαιρετικό σατυρικό 
θέαμα μέσα από την παρέλαση δεκάδων αρμάτων και 
εκατοντάδων πολιτών που έλαβαν μέρος σε αυτήν. 

• Ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος που 
παραβρέθηκε στις εκδηλώσεις συνεχάρη όλα τα μέλη 
των πολιτιστικών συλλόγων για τη διοργάνωση των 
εκδηλώσεων και το εξαιρετικό αποτέλεσμα ενώ ευχή-
θηκε σε όλους καλή Σαρακοστή. «Η Καθαρά Δευτέρα, 
σηματοδοτεί την έναρξη της Μεγάλης Σαρακοστής και 
συμβολίζει την πνευματική και σωματική κάθαρση, τόσο 
σε προσωπικό όσο και σε συλλογικό επίπεδο. Συγχα-
ρητήρια σε όλους τους Συλλόγους μας για τη μεγάλη 
προσφορά τους και το εξαιρετικό αποτέλεσμα, αλλά 
και σε όλους τους διοργανωτές. Εύχομαι και του χρόνου 
να ξανανταμώσουμε και να γιορτάσουμε όλοι μαζί με 
τα μοναδικά έθιμα του δήμου Θέρμης». 

Δ Ρ Α Σ Ε Ι Σ

Στο καρναβάλι των Βασιλικών 
τα παιδιά των ΚΔΑΠ Θέρμης 
και Βασιλικών

Τα παιδιά του ΚΔΑΠ Βασιλικών και Θέρμης του Δήμου 
Θέρμης συμμετείχαν για πρώτη φορά στο καρναβάλι 
Βασιλικών, την Καθαρά Δευτέρα, 27 Φεβρουαρίου, 
έπειτα από πρόσκληση του «Πολιτιστικού Συλλόγου 
Φίλων Καρναβαλιού Βασιλικών». Το θέμα της συμ-
μετοχής ήταν «Ευχούληδες». Άλλωστε υπάρχει κάτι 
πιο όμορφο από το να μοιράζεις ευχές για αγάπη, 
τύχη, χαρά; Εκπαιδευτικοί, παιδιά και γονείς ξεκί-
νησαν να προετοιμάζονται για το μεγάλο γεγονός. 
Περούκες, ρούχα, πλακάτ, τραγούδι, χορογραφία 
και πολλές πρόβες. Η καλή διάθεση, η συνεργασία 
και ο ενθουσιασμός ήταν συστατικά που δεν έλειπαν 
από τη συνταγή της επιτυχίας. Οφείλουμε ένα μεγάλο 
μπράβο στη μουσικό Λίνα Γκοστίλη η οποία έραψε, 
διαμόρφωσε και στόλισε τις στολές και τις περούκες 
των μεγάλων, στη γυμνάστρια Νίκη Τόλη για την ατε-
λείωτη ενέργεια και εμψύχωση που παρείχε σε όλη 
τη διάρκεια της προετοιμασίας και για τη δημιουργία 
του χορευτικού μας, στη μουσικό Ελένη Βασιλειάδου 
για τον ενθουσιασμό στις ατελείωτες πρόβες και 
τη διδασκαλία των παιδιών στο τραγούδι τους και 
στην παιδαγωγό μας Αλεξάνδρα Μουρατίδου για 
τη δημιουργική της φαντασία και την επιμέλεια της 
παρουσίας μας στην εκδήλωση. Ενα μεγάλο μπράβο 
στους γονείς των παιδιών που η θετική τους διάθε-
ση για συμμετοχή και συνεργασία αποτέλεσαν ένα 
από τα κύρια συστατικά της επιτυχίας μας. Αλλά τα 
περισσότερα μπράβο ανήκουν στα παιδιά του ΚΔΑΠ 
που έδειξαν υπομονή, πειθαρχία, ομαδικότητα και 
προπαντός ευχαριστήθηκαν τη διαδικασία. 

Η στιγμή της παρέλασης ήταν μαγική. Μικροί και 
μεγάλοι, εκπαιδευτικοί, παιδιά και γονείς, έγιναν 
ένα, χορεύοντας στο ρυθμό, μοιράζοντας καραμέλες 
και ευχές σε όλο τον κόσμο που απολάμβανε τον 
ενθουσιασμό της πολύχρωμης ομάδας. Με χαρά 
μας ανακοίνωσαν ότι κερδίσαμε το πρώτο βραβείο 
ανάμεσα στις τόσες άλλες ωραίες συμμετοχές. Οι 
δομές των ΚΔΑΠ της Διεύθυνσης Κοινωνικής Πολιτικής 
του δήμου Θέρμης ως «Ευχούληδες» στέλνουν τις 
καλύτερες ευχές σε όλο τον κόσμο και ανανεώνουν 
το ραντεβού τους για το Καρναβάλι Βασιλικών 2024. 

Τσίκνισαν παρέα, εργαζόμενοι 
και διοίκηση του δήμου Θέρμης

Παρέα με τους εργαζόμενους του δήμου Θέρμης 
τσίκνισαν στις 17 Φεβρουαρίου ο δήμαρχος, 

αντιδήμαρχοι και στελέχη της διοίκησης του δήμου. 
Η γιορτή έγινε αργά το μεσημέρι, στο χώρο του 
εργοταξίου και ήταν μια πρωτοβουλία του Συλλό-
γου των Εργαζομένων. Ο δήμαρχος Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος ευχήθηκε σε όλους καλό Τριώδιο 
και συνεχάρη για μία ακόμη φορά τη διοίκηση του 
Συλλόγου των Εργαζομένων για τη διοργάνωση της 
όμορφης γιορτής. Το «παρών» έδωσαν επίσης, οι 
αντιδήμαρχοι Απόστολος Τσολάκης, Σπύρος Γαντάς, 
Στέλιος Γκιζάρης, Κωνσταντίνος Κουγιουμτζίδης και 
Αργύρης Μωραΐτης, η γενική γραμματέας του δήμου 

Εύη Λάππα, οι εντεταλμένοι δημοτικοί σύμβουλοι 
Φανή Χατζηδημητρίου και Παναγιώτης Πονερίδης, ο 
αντιπρόεδρος της ΔΕΠΠΑΘ Πολυχρόνης Κοντοπίδης, 
δημοτικοί σύμβουλοι και πρόεδροι κοινοτήτων και 
φυσικά δεκάδες εργαζόμενοι. 

Εκατοντάδες καρναβαλιστές 
συμμετείχαν στην παρέλαση

στα Βασιλικά >

Άρματα από την
αποκριάτικη παρέλαση 

στα Βασιλικά. 

Χιλιάδες κόσμου κατέκλεισαν 
τα Βασιλικά τις απόκριες. 
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Την πρωτοχρονιάτικη πίτα του έκοψε την Τετάρτη 15 Φεβρουαρίου η 
Ένωση Επαγγελματιών Εμπόρων Θέρμης. Στο πλαίσιο της εκδήλωσης ο 
δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος στο σύντομο χαιρετισμό 

του αναφέρθηκε στις παρεμβάσεις που ξεκινούν σύντομα στο πλαίσιο του έργου 
του Open mall, που θα βελτιώσουν λειτουργικά και αισθητικά την αγορά της 
Θέρμης. “Οι παρεμβάσεις ξεκινούν σύντομα και αναμένεται να λειτουργήσουν 
προς όφελος τόσο των επιχειρηματιών, όσο και των πολιτών της περιοχής, 
αφού η δημιουργία μιας ισχυρής, ανταγωνιστικής και βιώσιμης αγοράς στη 
Θέρμη, θα εξυπηρετήσει τους πάντες, ακόμη και όσους ζουν κοντά στη Θέρμη». 
Όπως σημείωσε ο δήμαρχος «μέσω αυτού του έργου δίνεται μεγάλος βάρος 
στη χρήση εφαρμογών “έξυπνης πόλης και βιώσιμης κινητικότητας” και στη 
βελτίωση της προσβασιμότητας, της λειτουργικότητας και της αισθητικής του 
αστικού περιβάλλοντος της περιοχής». Παράλληλα, ο κ. Παπαδόπουλος ενη-
μέρωσε τους επαγγελματίες ότι τις επόμενες ημέρες ξεκινά η επαναλειτουργία 
του υπόγειου πάρκινγκ στην πλατεία Παραμάνα το οποίο έχει αναλάβει πλέον 
ιδιώτης. «Η επαναλειτουργία του πάρκινγκ, στο οποίο έχουν γίνει και κάποιες 
αναγκαίες εργασίες θα εξυπηρετήσει το εμπορικό κέντρο τςη Θέρμης αφού 
θα δώσει τη δυνατότητα σε όσους το επισκέπτονται με το αυτοκίνητό τους, 
να σταθμεύουν εκεί και μάλιστα δωρεάν για την πρώτη μισή ώρα και σε πολύ 
χαμηλή τιμή για τη συνέχεια».

Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους οι βουλευτές Σάββας Αναστασι-
άδης, Δημήτρης Βαρτζόπουλος, Δώρα Αυγέρη, ο περιφερειακός σύμβουλος 
Κωνσταντίνος Πάλλας, ο πρόεδρος της ΔΕΠΠΑΘ Γιώργος Αγγέλου, η δημοτική 
σύμβουλος και πρόεδρος της Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής Ευαγγελία 
Κούτρη, ο γενικός γραμματέας του Επαγγελματικού Επιμελητηρίου Κλεόβου-
λος Θεοτόκης, η αντιπρόεδρος της ΕΣΕΕ Φανή Μπλιούμη και η πρόεδρος των 
επιχειρήσεων πάρκινγκ αεροδρομίου Μαρία Αμανατίδου. 

Επίσης το «παρών» έδωσαν εκπρόσωποι των Εμπορικών Συλλόγων Κιλκίς, 
Βασιλικών, Μίκρας, Κορδελιού Ευόσμου, ο πρόεδρος του Θερμαϊκού Θέρμης 
Χαράλαμπος Αμπατζίδης, ο πρόεδρος των ΚΑΠΗ Θέρμης Ανδρέας Βιολιτζής, 
εκπρόσωποι των εθελοντών Πολιτικής Προστασίας Θέρμης, του Σωματείου 
Ποντίων Θέρμης «Παναγία Σουμελά», η τοπική σύμβουλος Θέρμης Ελισσάβετ 
Βελονά, ο πρόεδρος του συλλόγου Γηγενών Μακεδόνων Ανέστης Κεφαλάς, ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Σερραίων κατοίκων Θέρμης Παναγιώτης Μαλούδης, 
η προϊσταμένη στο Τμήμα Ενστάσεων και Προσφυγών της Διεύθυνσης Γ’ 
Παροχών και Υγείας ΕΦΚΑ Κατερίνα Ζιούτα η πρόεδρος της ΔΗΜΠΤΟ ΘΕΡ-
ΜΗΣ Βάσω Κωστοπούλου, η συντονίστρια της τοπικής οργάνωσης ΣΥΡΙΖΑ 
Μακρίνα Κωστή και ο εκπρόσωπος της τοπικής οργάνωσης του ΠΑΣΟΚ ΚΙΝΑΛ 
ο Αχιλλέας Μεταλούλης. Τυχερός της βραδιάς αναδείχθηκε το μέλος του δ.σ. 
της ΕΕΕΘ Νίκος Τριανταφυλλίδης.

Αναγνώριση του 
έργου των Εθελοντών 
Πολιτικής Προστασίας

Στο σημαντικό ρόλο όλων των Εθελο-
ντικών Ομάδων Πολιτικής Προστασίας 
αναφέρθηκε μιλώντας στην εκδήλωση 
κοπής της πρωτοχρονιάτικης πίτας 
των Εθελοντών Πολιτικής Προστα-
σίας Μίκρας, στις 5 Φεβρουαρίου, 
ο δήμαρχος Θέρμης. Ο Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος εξήρε το έργο των 
εθελοντών ευχαριστώντας τους για 
την προσφορά τους τόσο στο επίπεδο 
της εποπτείας στα όρια του δήμου όσο 
και της ουσιαστικής συνδρομής τους 
στα περιστατικά όπου διαπιστώνεται 
ανάγκη, στα οποία, όπως σημείωσε 
με έμφαση τις περισσότερες φορές 
σπεύδουν πρώτοι εκείνοι. «Αναγνω-
ρίζοντας το σημαντικό έργο και την 
προσφορά σας, σας ανακοινώνω 
πως η δημοτική αρχή Θέρμης έλαβε 
την πρωτοβουλία, σε συνεργασία 
με το Δίκτυο για την Υποστήριξη της 
λειτουργίας των Εθελοντικών Ομά-
δων Πολιτικής Προστασίας (ΔΥΟΠΠ), 
όπου μέλος θα είναι σύντομα και η 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, 

ώστε η έδρα της σχολής Ακαδημίας 
που εκπαιδεύει και πιστοποιεί τους 
Εθελοντές Πολιτικής Προστασίας να 
γίνει στη Θέρμη. Έχουμε τις υποδομές 
αλλά και την Τεχνογνωσία και θωρώ 
πως και με τη βοήθεια των βουλευτών 
μας και της Περιφέρειας θα πετύχουμε 
έναν ακόμη στόχο, πολύ σημαντικό για 
όλους τους Εθελοντές που δραστηρι-
οποιούνται στο δήμο μας», τόνισε ο 
κ. Παπαδόπουλος. 

Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν οι 
βουλευτές Σάββας Αναστασιάδης, 
Σωκράτης Φάμελλος και Κωνσταντίνα 
Αδάμου, οι αντιδήμαρχοι Πολιτικής 
Προστασίας Κωνσταντίνος Κουγι-
ουμτζίδης, Οικονομικών Απόστολος 
Τσολάκης και Πρασίνου Αργύρης 
Μωραΐτης, η εντεταλμένη δημοτική 
σύμβουλος Κοινωνικής Πολιτικής 
Φανή Χατζηδημητρίου, οι πρόεδροι 
των Κοινοτήτων Καρδίας, Νέου Ρυσίου 
και Πλαγιαρίου Ιωακείμ Τρικαλιάρης, 
Γιώργος Δημητριάδης και Νικόλαος 
Κουλέτας αντίστοιχα. Εκ μέρους της Β΄ 
ΕΜΑΚ στην εκδήλωση παραβρέθηκε 
η αντιπύραρχος Φωτεινή Βαβάτση. 
Το φλουρί έτυχε ο βουλευτής Σάββας 
Αναστασιάδης.  

Ο δήμαρχος Θ. Παπαδόπουλος κόβει την πίτα των 
Επαγγελματιών Θέρμης.

Η πρωτοχρονιάτικη πίτα των 
εργαζομένων στην Καθαριότητα 
Την πρωτοχρονιάτικη πίτα των εργαζομένων στη Διεύθυνση Καθαριότητας 
του δήμου Θέρμης έκοψε ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Στέλιος Γκιζάρης,  χθες 
Πέμπτη 16 Φεβρουαρίου 2023, στο χώρο του εργοταξίου, παρουσία του 
εντεταλμένου δημοτικού συμβούλου Καθαριότητας Παναγιώτη Πονερίδη. 
Στο σύντομο χαιρετισμό του ο κ. Γκιζάρης  ευχαρίστησε το προσωπικό της 
Καθαριότητας του δήμου για το σπουδαίο και δύσκολο έργο που παράγει σε 
καθημερινή βάση, σε όλες τις κοινότητες του δήμου. Δύο ήταν οι τυχεροί 
εργαζόμενοι της ημέρας που κέρδισαν τα φλουριά στα πιτάκια που μοι-
ράστηκαν, εξασφαλίζοντας έτσι δύο μέρες άδεια. 

Ο αντιδήμαρχος Καθαριότητα και Ανακύκλωσης Στ. Γκιζάρης κόβει την πίτα. 

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους 
έκοψαν οι Επαγγελματίες της 
Θέρμης 
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Την πρωτοχρονιάτικη 
πίτα τους έκοψαν τα 
ΚΑΠΗ Καρδίας και Νέου 
Ρυσίου  

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους έκο-
ψαν τα μέλη των ΚΑΠΗ Καρδίας και 

Νέου Ρυσίου, την Κυριακή 5 Φεβρουαρί-
ου 2023. Ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος 

Παπαδόπουλος κατά το σύντομο χαιρε-

τισμό του σημείωσε πως «μας έλειψαν 

τα τελευταία χρόνια οι εκδηλώσεις μας 

λόγω της πανδημίας, ωστόσο αυτό απο-

τέλεσε μία καλή ευκαιρία να εκτιμήσουμε 

το ρόλο και την προσφορά των δομών 

αυτών, αφού σήμερα περισσότερο από 

κάθε άλλη φορά αναδείχτηκε η χρησι-

μότητα των ΚΑΠΗ και στο κομμάτι που 

μας αναλογεί ως δημοτική αρχή, σας 

διαβεβαιώνω πως οι δράσεις και τα 

προγράμματα ψυχαγωγίας για την τρίτη 

ηλικία, θα συνεχιστούν  και  θα ενισχυ-

θούν. Οι πρόσφατες εκδηλώσεις για την 

προσφυγιά και τον τρόπο με τον οποίο 

στήθηκαν αυτά τα προσφυγικά χωριά 

από τους προγόνους μας, μας έδωσαν 

την ευκαιρία να θυμηθούμε ότι όλοι 

εσείς αποτελείται  ζωντανό κομμάτι της 

ιστορίας μας και έχουμε την υποχρέωση 

να σας φροντίζουμε και να λύνουμε κάθε 

σας πρόβλημα». 

Τυχεροί των εκδηλώσεων στο ΚΑΠΗ 

Καρδίας ήταν ο αντιδήμαρχος Οικονο-

μικών Υπηρεσιών Απόστολος Τσολάκης 

και στο ΚΑΠΗ Νέου Ρυσίου ο βουλευτής 

Σάββας Αναστασιάδης που έτυχαν το 

φλουρί. 

Ρ Ε Π Ο Ρ Τ Α Ζ

Η πρωτοχρονιάτικη πίτα 
των ΚΑΠΗ Κ. Σχολαρίου 
και Αγ. Αντωνίου

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους έκοψαν 
τα μέλη των ΚΑΠΗ Κάτω Σχολαρί-

ου και Αγίου Αντωνίου την Κυριακή 12 
Φεβρουαρίου 2023. Ο δήμαρχος Θέρ-

μης Θεόδωρος Παπαδόπουλος κατά το 

σύντομο χαιρετισμό του σημείωσε πως 

«μας έλειψαν τα τελευταία χρόνια οι εκδη-

λώσεις μας λόγω της πανδημίας, ωστόσο 

αυτό αποτέλεσε μία καλή ευκαιρία να 

εκτιμήσουμε το ρόλο, τη χρησιμότητα 

και την προσφορά των δομών αυτών. Στο 

κομμάτι που μας αναλογεί ως δημοτική 

αρχή, σας διαβεβαιώνω πως οι δράσεις 

και τα προγράμματα ψυχαγωγίας για 

την τρίτη ηλικία, θα συνεχιστούν και θα 

ενισχυθούν. Οι πρόσφατες εκδηλώσεις 

για την προσφυγιά και τον τρόπο με τον 

οποίο στήθηκαν αυτά τα προσφυγικά 

χωριά από τους προγόνους μας, μας έδω-

σαν την ευκαιρία να θυμηθούμε ότι όλοι 

εσείς αποτελείται ζωντανό κομμάτι της 

ιστορίας μας και έχουμε την υποχρέωση 

να σας φροντίζουμε και να λύνουμε κάθε 

σας πρόβλημα». 

Ο δήμαρχος ευχαρίστησε τους προέ-

δρους των ΚΑΠΗ, του Κάτω Σχολαρίου 

Δημήτρη Μαυρίδη και Αγίου Αντωνίου 

Γεωργία Σιμοπούλου για την άψογη πολύ-

χρονη συνεργασία τους, την κατανόηση 

που δείχνουν πάντα αλλά και την καλή 

συνεννόηση που υπάρχει με τη διοίκηση 

του δήμου για όλα τα θέματα που τους 

απασχολούν. 

H πρωτοχρονιάτικη πίτα του Συλλόγου Σερραίων 
κατοίκων Θέρμης 

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους έκοψαν την Κυριακή 5 Φεβρουαρίου τα μέλη του 
Συλλόγου Σερραίων κατοίκων Θέρμης στην αίθουσα εκδηλώσεων της ΔΕΠΠΑΘ. 
Στο χαιρετισμό του ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος ευχαρίστησε 
τη διοίκηση και τα μέλη του Συλλόγου για το σημαντικό έργο και την προσφορά 
τους προς τη νέα γενιά. «Σας ευχαριστούμε για τον τρόπο με τον οποίο μεταδίδετε 
την ιστορία και τη γλώσσα του τόπου μας στα παιδιά μας και που διατηρείτε την 
παράδοσή μας, τα έθιμά μας, τις ιδέες, τις δραστηριότητες και τις αξίες που η ίδια 
η παράδοσή μας εμπεριέχει, αναλλοίωτα, από τη μία γενιά στη άλλη. Δεν υπάρχει 
τίποτε πιο σημαντικό, από το να προβάλλουμε τα αγαθά του Πολιτισμού μας, μέσω 
των Συλλόγων μας, να δημιουργούμε μία αέναη ροή πολιτιστικής ιστορίας, ένα 
συνεχές ιστορικό αποτύπωμα, κληροδοτώντας το ως παρακαταθήκη στις νεότερες 
γενιές μας», σημείωσε ο δήμαρχος Θέρμης.  Το «παρών» στην εκδήλωση έδωσαν 
οι βουλευτές Σάββας Αναστασιάδης, Σωκράτης Φάμελλος και Δώρα Αυγέρη, ο 
περιφερειακός σύμβουλος Κώστας Πάλλας, ο αντιδήμαρχος Στέλιος Γκιζάρης, ο 
εντεταλμένος δημοτικός σύμβουλος Παναγιώτης Πονερίδης, οι δημοτικοί Σύμβουλοι 
Άννα Τσιφτελίδου και Κώστας Πάζης, ο πρόεδρος της ΔΕΠΠΑΘ Γιώργος Αγγέλου 
και εκπρόσωποι Πολιτιστικών και Αθλητικών Συλλόγων. 

Η πρωτοχρονιάτικη πίτα 
των πολιτιστικών 
συλλόγων Μονοπήγαδου 
και Τριλόφου 

Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους έκο-
ψαν την Κυριακή 12 Φεβρουαρίου 

οι πολιτιστικοί σύλλογοι Μονοπήγαδου 
και Τριλόφου. Στην κατάμεστη αίθουσα 
του Πνευματικού Κέντρου Μονοπήγαδου 
ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπα-
δόπουλος στο σύντομο χαιρετισμό του 
έκανε ιδιαίτερη αναφορά στο φιλόξενο 
πολιτικό σύλλογο και τα μέλη του «που 
αγκάλιασαν τις προσφυγικές οικογένειες 
από την Ουκρανία δίνοντας ένα δυνατό 
παράδειγμα αλληλεγγύης, προσφοράς 
και αγάπης σε όλους μας» και κάλεσε 
όλους του κατοίκους του χωριού να συν-
δράμουν στο μέτρο του εφικτού στην 
πρωτοβουλία της δημοτικής αρχής, αλλά 
και της Εκκλησίας για αποστολή ανθρωπι-
στικής βοήθειας στους δοκιμαζόμενους 
από τους καταστροφικούς σεισμούς λαούς 
της Συρίας και της Τουρκίας. 

Το μεσημέρι της Κυριακής στο αμφιθέατρο 

του ΓΕΛ Μίκρας την πρωτοχρονιάτικη πίτα 
τους έκοψαν και τα μέλη του πολιτιστι-
κού συλλόγου Τριλόφου, παρουσία του 
δημάρχου Θέρμης Θεόδωρου Παπαδό-
πουλου, ο οποίος συνεχάρη τη διοίκηση 
και τα μέλη του για την πάρα πολύ σοβαρή 
δουλειά που κάνουν παράγοντας Πολιτι-
σμό. “Σας ευχαριστούμε για τον τρόπο με 
τον οποίο μεταδίδετε την ιστορία και τη 
γλώσσα του τόπου μας στα παιδιά μας 
και που διατηρείτε την παράδοσή μας, 
τα έθιμά μας, τις ιδέες, τις δραστηριότη-
τες και τις αξίες που η ίδια η παράδοσή 
μας εμπεριέχει, αναλλοίωτα, από τη μία 
γενιά στη άλλη. Δεν υπάρχει τίποτε πιο 
σημαντικό, από το να πετυχαίνουμε να 
προστατεύουμε και να προβάλλουμε τα 
αγαθά του Πολιτισμού μας, μέσω των 
Συλλόγων μας, να δημιουργούμε μία αέναη 
ροή πολιτιστικής ιστορίας, ένα συνεχές 
ιστορικό αποτύπωμα, κληρονομώντας 
το ως παρακαταθήκη στις νεότερες γενιές 
μας. Σας ευχαριστούμε όχι μόνο για τη 
διατήρηση της λαϊκής παράδοσης, αλλά 
και για τη συμβολή σας στην ανάπτυξη 
του πολιτιστικού κεφαλαίου του δήμου 
Θέρμης. Εύχομαι καλή και ευλογημένη 
χρονιά σε όλους”. 

Από την κοπή πίτας στον Τρίλοφο

Από την εκδήλωση στο Κάτω Σχολάρι

Από την εκδήλωση στον Άγιο Αντώνιο

Από την εκδήλωση στο Νέο Ρύσιο

Από την εκδήλωση στην Καρδία

Από την κοπή πίτας στο Μονοπήγαδο
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1. 1. Στις 13 Ιανουαρίου 2016 ο τότε 
πρόεδρος της Κοινότητας Βασι-
λικών Στυλιανός Δούμπλιος με 
έγγραφό του προς τη Διεύθυνση 
Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου 
Θέρμης ζήτησε να γίνει έρευνα 
για τη στατικότητα του κτιρίου 
της οικίας της ευεργάτιδας Φώφης 
Πατίκα η οποία βρίσκεται εντός 
του αύλειου χώρου του συγκρο-
τήματος του θεάτρου “Άλσος” στα 
Βασιλικά, έτσι ώστε μελλοντικά 
να αξιοποιηθεί. 

2. Τον Ιούνιο του 2016 επιτροπή της 
Διεύθυνσης Πολεοδομίας Θέρμης 
πραγματοποίησε πρωτοβάθμιο 
έλεγχο στην κατοικία όπου διαπί-
στωσε ότι το κτίσμα «παρουσίαζε 
σημαντικές βλάβες με ενδείξεις 
ετοιμορροπίας». Κατόπιν αυτού, 
παρέπεμψε την υπόθεση στην 
αρμόδια Επιτροπή Επικινδύνως 
Ετοιμόρροπων Κατασκευών, όπως 
ακριβώς προβλέπει ο σχετικός 
νόμος.

3. Η τριμελής Επιτροπή Επικινδύνως 
Ετοιμόρροπων Κατασκευών η 
οποία συγκροτείται με απόφαση 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Μακεδονίας Θράκης πραγματο-
ποίησε την αυτοψία στις 20 Μαρ-

τίου 2017. Στο πόρισμα το οποίο 
συνέταξε και απέστειλε, όπως 
προβλέπεται, στη Διεύθυνση Πολε-
οδομίας Δήμου Θέρμης αποφαί-
νεται ομόφωνα ότι “η κατοικία 
είναι επικινδύνως ετοιμόρροπη 
και απαιτείται η κατεδάφισή της”. 
Στην ομόφωνη αυτή απόφασή 
της η Επιτροπή κατέληξε καθώς, 
όπως αναφέρει στο πόρισμά της, 
κατά την αυτοψία στην κατοικία 
της ευεργάτιδας Φώφης Πατίκα 
διαπίστωσε ότι πρόκειται για μια 
παλαιά, ισόγεια πλινθόκτιστη οικία 
με ξύλινη κεραμωτή στέγη. «Τα 
εξωτερικά επιχρίσματά της είναι 
αποσαθρωμένα σε μεγάλη έκταση 
με αποτέλεσμα να έχουν αποκαλυ-
φθεί οι εξωτερικές περιμετρικές 
τοιχοποιίες οι οποίες σε ορισμένα 
σημεία παρουσιάζουν έντονες 
ρωγμές και αποκλίσεις από την 
κατακόρυφο, στοιχεία δηλωτικά 
της στατικής ανεπάρκειάς τους. 
Εσωτερικά υφίσταται αποσάθρω-
ση και τμηματική κατάρρευση του 
ξύλινου δαπέδου και των εσωτε-
ρικών διαχωριστικών τοίχων. Η 
ξύλινη κεραμοσκεπή έχει καταρ-
ρεύσει σε μεγάλη έκταση, ενώ η 
εναπομένουσα παρουσιάζει εκτε-

ΣΤΗ ΘΕΣΗ ΤΗΣ ΘΑ ΑΝΕΓΕΡΘΕΙ ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ

Τα πραγματικά περιστατικά σχετικά με την 
κατεδάφιση της οικίας της ευεργέτιδας Φώφης 
Πατίκα στα Βασιλικά

Την 1η Μαρτίου 2023 ο δήμος Θέρμης, δια των αρμοδίων υπηρεσιών 
του, προχώρησε στην κατεδάφιση της επικινδύνως ετοιμόρροπης 
οικίας της ευεργάτιδας Φώφης Πατίκα η οποία βρίσκεται εντός του 

αύλειου χώρου του συγκροτήματος του θεάτρου “Άλσος” στα Βασιλικά. 
Αυτή ήταν μια επιβεβλημένη ενέργεια, έπειτα από το πόρισμα της αρμό-
διας Επιτροπής Επικινδύνως Ετοιμόρροπων Κατασκευών η οποία έκρινε 
ομόφωνα ότι “η κατοικία είναι επικινδύνως ετοιμόρροπη και απαιτείται 
η κατεδάφισή της”. Για όσους επιχειρούν εσκεμμένα να δημιουργήσουν 
λανθασμένες εντυπώσεις σχετικά με αυτήν την επιβεβλημένη ενέργεια 
κατεδάφισης, παραθέτουμε τα εξής πραγματικά γεγονότα:

ταμένης φύσεως επικινδυνότητα 
καθώς ο ξύλινος σκελετός της που 
εδράζεται στην περιμετρική τοι-
χοποιία, έχει αποσαθρωθεί λόγω 
παλαιότητας, ελλιπούς συντήρη-
σης και υγρασίας και υφίσταται 
άμεσος κίνδυνος κατάρρευσης 
των αμοιβόντων και λοιπών στοι-
χείων της». 

Η Επιτροπή αναφέρει επίσης ότι η 
κατεδάφιση θα πρέπει να γίνει εντός 
τριάντα ημερών από την κοινοποίηση 
του πορίσματός της “κατά του οποίου 
δεν επιτρέπεται ένσταση”. Υπεύθυνος, 
δε, για την κατεδάφιση, σύμφωνα με το 
νόμο, είναι ο ιδιοκτήτης του ακινήτου, 
εν προκειμένω δηλαδή ο δήμος Θέρμης. 
Για το λόγο αυτό και με βάση το απολύ-
τως δεσμευτικό πόρισμα της Επιτροπής 
Επικινδύνως Ετοιμόρροπων Κατασκευ-
ών ο δήμος Θέρμης δεν είχε καμία 
άλλη επιλογή παρά μόνο να κινήσει 
όλες τις προβλεπόμενες διαδικασίες 
ώστε να προχωρήσει στην κατεδάφιση 
του κτίσματος, κάτι που έγινε την 1η 
Μαρτίου 2023. 
Είναι αυτονόητο ότι η όλη διαδικασία 
έγινε βάσει όσων προβλέπονται στη 
σχετική νομοθεσία (έκδοση άδειας 
κατεδάφισης, λήψη όλων των αναγκαί-
ων μέτρων ασφάλειας, διαχείριση των 

υλικών ΑΕΚΚ κ.ο.κ.). 
Σημειώνεται, δε, ότι σύμφωνα με τη 
Διεύθυνση Πολεοδομίας, για κτίρια 
τα οποία έχουν κριθεί κατεδαφιστέα 
λόγω επικινδυνότητας, δεν απαιτείται 
καμία γνωμοδότηση από κάποια άλλη 
υπηρεσία. 
Επιπλέον, η κατάσταση του κτιρίου, 
όπως με λεπτομέρειες περιγράφεται 
στο πόρισμα της Επιτροπής Επικινδύ-
νως Ετοιμόρροπων Κατασκευών δεν 
επέτρεπε καμία άλλη παρέμβαση, όπως 
για παράδειγμα η αναπαλαίωσή του, 
πλην της κατεδάφισης.

Ο Δήμος Θέρμης, σεβόμενος 
απολύτως την επιθυμία της 
ευεργάτιδας Φώφης Πατίκα για 
τη δημιουργία Λαογραφικού 
Μουσείου έχει ήδη αποφασίσει, 
σε συνεννόηση και με τον 
Λαογραφικό Χορευτικό 
Σύλλογο Βασιλικών ο οποίος 
χρησιμοποιεί το χώρο, να 
προχωρήσει στην ανέγερση 
καινούργιου κτιρίου, στον 
ίδιο χώρο, στο οποίο θα 
λειτουργήσει το Λαογραφικό 
Μουσείο Βασιλικών. 
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Η Διεύθυνση Παιδείας, Πολιτισμού 
και Αθλητισμού και ειδικότερα το 
Τμήμα Παιδείας, Διά Βίου Μάθη-

σης, Σχολικών Μονάδων και Σχολικών Επι-
τροπών, σε συνεργασία με την ΑΝΑΤΟΛΙΚΗ 
Α.Ε., αναπτυξιακός οργανισμός τοπικής 
αυτοδιοίκησης, διοργάνωσε ημερίδα με 
τίτλο «Παιδιά και Έφηβοι: Μεγαλώνοντας 
σε έναν ψηφιακό κόσμο», την Δευτέρα 20 
Φεβρουαρίου στην αίθουσα του δημοτι-
κού συμβουλίου στην Κοινότητα Τριλόφου.
Το διαδίκτυο αποτελεί κομμάτι της καθημε-
ρινότητας όλων των ανθρώπων, μεγάλων 
και μικρότερων. Είναι το βασικό μέσο 
επικοινωνίας, κοινωνικής αλληλεπίδρασης 
και ανάπτυξης διαπροσωπικών σχέσεων, 
ανταλλαγής πληροφοριών και γνώσεων, 
διασκέδασης αλλά και παραπληροφόρη-
σης, παραβίασης προσωπικών δεδομένων 
και εθισμού. 
Στο πλαίσιο αυτό η ημερίδα «Παιδιά και 
Έφηβοι: Μεγαλώνοντας σε έναν ψηφιακό 
κόσμο απευθυνόταν σε γονείς, κηδεμόνες 
και εκπαιδευτικούς των σχολείων πρωτο-
βάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευ-

σης του δήμου Θέρμης και αφορά στην 
ενημέρωσή τους πάνω σε θέματα ορθής 
χρήσης και συμπεριφοράς, πρόληψης και 
αντιμετώπισης φαινομένων απρόσεχτης 
χρήσης ή και κατάχρησης του διαδικτύου, 
καθώς και του ηλεκτρονικού εκφοβισμού.
Κεντρικοί ομιλητές ήταν ο Βάιος Αχιλλέας 
Νταφούλης, Δρ. ΑΠΘ, διευθυντής παιδο-
ψυχιατρικού τμήματος στο «Ιπποκράτειο» 
γενικό νοσοκομείο Θεσσαλονίκης, 
η Γεωργία Αλεξούδα, συντονίστρια εκπαι-
δευτικού έργου πληροφορικής ΠΕ86, 1ο 
Περιφερειακό Κέντρο Εκπαιδευτικού Σχε-
διασμού Κεντρικής Μακεδονίας (ΠΕ.Κ.Ε.Σ) 
και ο Ανδρέας Μεδίτσκος, κοινωνιολόγος, 
ΜΑ συνεχιζόμενης εκπαίδευσης, επιστη-
μονικά υπεύθυνος του Κέντρου Πρόλη-
ψης των Εξαρτήσεων και Προαγωγής 
της Ψυχοκοινωνικής Υγείας Ανατολικής 
Θεσσαλονίκης «ΕΛΠΙΔΑ». Ενώ χαιρετισμό 
στην εκδήλωση απηυθύναν ο αντιδήμαρ-
χος παιδείας Στέλιος Αποστόλου και ο 
αντιδήμαρχος πολεοδομίας και πρόεδρος 
της ΑΝΑΤΟΛΙΚΗ Α.Ε., Σωκράτης Σαμάρας.

ΗΤΑΝ ΤΟ ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΙΔΑΣ ΠΟΥ ΔΙΟΡΓΑΝΩΘΗΚΕ 
ΣΤΟΝ ΤΡΙΛΟΦΟ

«Παιδιά και Έφηβοι: Μεγαλώνοντας σε 
έναν ψηφιακό κόσμο»           

Την Κυριακή 12 Φεβρουαρίου τα 
παιδιά των συλλόγων της Θέρ-
μης χόρεψαν για τα παιδιά της 

ΛΑΜΨΗΣ με αφορμή τη 15η Φεβρουα-
ρίου, Παγκόσμια ημέρα καρκίνου κατά 
της παιδικής ηλικίας. Μια πρωτοβουλία 
του συλλόγου Μανδριτσιωτών Θρα-
κιωτών Θέρμης που αγαπήθηκε από 
όλους τους συλλόγους και φορείς 
του δήμου τα 9α «βήματα αγάπης» 
πραγματοποιήθηκε στο δημοτικό 
θέατρο Θέρμης. Σταθεροί συνοδοιπό-
ροι ο δήμος Θέρμης, η ΔΕΠΠΑΘ, η μη 
κερδοσκοπική οργάνωση Πνοή Ελπί-
δας, η κοινότητα Θέρμης -Τριαδιου, 
η δημοτική παράταξη «Παρέμβαση 
Πολιτών», το ΚΑΠΗ Θέρμης και τέλος 
ο αθλητικός σύλλογος Α.Π.Ο. Θερ-
μαϊκός Θέρμης. Ενώ η «παραμυθού» 

Βαρυτίμη Αλεξανδρίδου μάγεψε τόσο 
τους μικρούς όσο και τους μεγάλους 
με την αφήγηση ενός παραδοσιακού 
παραμυθιού.

Την εκδήλωση μας τίμησε με την 
παρουσία του ο Γενικός γραμματέας 
της «Λάμψης» Νάσος Ναξιώτης, ο 
βουλευτής Θ. Καραόγλου, ο πρόεδρος 
της ΔΕΠΠΑΘ Γ. Αγγέλου, κ.α.

9α βήματα αγάπης

Σύλλογος Ιστορικού Αυτοκινήτου

Ο σύλλογος Ιστορικού Αυτοκινήτου Βορείου Ελλάδος, διοργάνωσε εκδήλωση 
στο χώρο του ΚΑΠΗ Πλαγιαρίου για το κόψιμο της πίτας του συλλόγου. 
Παράλληλα στον αύλειο χώρο του 1ου Δημοτικού σχολείου Πλαγιαρίου 

λειτούργησε έκθεση ιστορικού αυτοκινήτου. Με τον καιρό σύμμαχο, ήταν μία 
πολύ καλή ευκαιρία για όλους μας, να δούμε από κοντά τα ιστορικά αυτοκίνητα 
των μελών του συλλόγου.

Η διαχείριση του άγχους στη ζωή μας

«Η διαχείριση του άγχους στη ζωή μας. Αιτίες και τρόποι αντιμετώπισης» ήταν το 
θέμα της ομιλίας που διοργανώθηκε από το ΚΕ.Π. Υγείας του δήμου Θέρμης την 
Τετάρτη 8 Φεβρουαρίου στο Κέντρο Πολιτισμού Πλαγιαρίο. Η ομιλήτρια της εκδή-
λωσης σύμβουλος ψυχικής υγείας Παναγιώτα Σαχαρίδη ανέλυσε τον τρόπο για να 
μπορέσουμε να διαχειριστούμε το άγχος .. έτσι ώστε να το κρατήσουμε σε φυσιο-
λογικά επίπεδα και να μας βοηθήσει να πετύχουμε κάποιους από τους στόχους μας.

Στην δράση παραβρέθηκαν η εντεταλμένη δημοτική σύμβουλος Κοινωνικής Πολιτικής 
Φανή Χατζηδημητρίου, ο πρόεδρος της Κοινότητας Πλαγιαρίου Νικόλαος Κουλέ-
τας, ο πρόεδρος της Δευτεροβάθμιας Σχολικής Επιτροπής Αχιλλέας Μεταλούλης η 
προϊσταμένη Διεύθυνσης Κοινωνικής Πολιτικής και Υγείας Φανή Δομουχτσή, κ.α.
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Την Κυριακή 29 Ιανουαρίου πραγματοποιήθηκε σε μία σεμνή τελετή η 
κοπή της πρωτοχρονιάτικης βασιλόπιτας από την ομάδα της Πολιτικής 
Προστασίας Θέρμης στα γραφεία εκπαίδευσης της, για το καλωσόρι-

σμα του νέου έτους. Η χαρά και η ανυπομονησία της ομάδας για το γεγονός 
αυτό ήταν μεγάλη, καθώς η τελετή είχε να πραγματοποιηθεί δύο χρόνια και 
ακόμα μεγαλύτερη διότι γινόταν παρουσία φίλων και εκλεκτών καλεσμένων.

Με το παρόν τους μας τίμησαν ο δήμαρχος Θέρμης Θ. Παπαδόπουλος οι 
βουλευτές της Νέας Δημοκρατίας Θ. Καράογλου και Σ. Αναστασιάδης, καθώς 
και του ΣΥΡΙΖΑ Δ. Αυγέρη, ο Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας Θέρμης 
Κ. Κουγιουμτζίδης, εκπρόσωποι της ηγεσίας των σωμάτων ασφαλείας και 
των ενόπλων δυνάμεων, πρόεδροι και μέλη άλλων εθελοντικών ομάδων 
και εκπρόσωποι τοπικών φορέων της Θέρμης.

ΔΡΑΣΕΙΣ 
Συνεχείς οι δράσεις της ομάδας μας 
και στο δεύτερο μισό του Ιανουαρίου, 
με εκπαιδεύσεις γενικού πληθυσμού, 
αστυνομικών, προπονητών αλλά και 
των εθελοντών της ομάδας μας, υγει-
ονομικές καλύψεις, παροχές βοήθειας 
και κοπή της πρωτοχρονιάτικης βασιλό-
πιτας παρουσία εκλεκτών καλεσμένων. 
Πιο αναλυτικά:

• 18/1, πραγματοποίησε υγειονομική 
κάλυψη στον ποδοσφαιρικό αγώνα 
του Α.Π.Ο. Θερμαϊκού Θέρμης, και 
κάλυψε υγειονομικά το γυναικείο 
παιχνίδι καλαθοσφαίρισης του 
Θερμαϊκού Θέρμης.

• 19/1, βρέθηκε στους Ταγαράδες για 
να εκπαιδεύσει τους εκπαιδευτι-
κούς και τους γονείς των μαθητών 
του Νηπιαγωγείου Ταγαράδων 
πάνω στις πρώτες βοήθειες.

• 20/1, πραγματοποίησε εκπαίδευση 
σε πολίτες στο Δημοτικό Σχολείο 
Περιστεράς με θέμα ̈ Πρώτες Βοή-
θειες ,̈ και κάλυψε υγειονομικά το 
ανδρικό παιχνίδι καλαθοσφαίρι-
σης του Θερμαϊκού Θέρμης.

• 21/1, κάλυψε υγειονομικά το παι-
χνίδι καλαθοσφαίρισης των κορα-
σίδων του Θερμαϊκού Θέρμης.

• 22/1, κάλυψε υγειονομικά την 
Εκδήλωση Μνήμης για τον εκλι-
πόντα Γεώργιο Κουγιάμη, πρώτο 
Δήμαρχο του Δήμου Θέρμης, 
και εκπαίδευσε τα μέ λη της 
στην «Αντιμετώπιση φυσικών 
καταστροφών».

• 23/1, εκπαίδευσε τους προπονητές 
του Ατρόμητου Τριαδίου πάνω στις 
πρώτες βοήθειες.

• 25/1, πραγματοποίησε εκπαίδευση 
στους αστυνομικούς του Α.Τ. Θέρ-
μης πάνω στις πρώτες βοήθειες.

• 26/1, βρέθηκε και πάλι στην Περι-

στερά για εκπαίδευση σε πολίτες 
στο Δημοτικό Σχολείο Περιστεράς 
με θέμα ¨Πρώτες Βοήθειες .̈

• 27/1, συνέχισε το πρόγραμμα 
εκπαίδευσης που ξεκίνησε την 
Τετάρτη στους αστυνομικούς του 
Α.Τ. Θέρμης πάνω στις πρώτες 
βοήθειες, και κάλυψε υγειονομικά 
το ανδρικό παιχνίδι καλαθοσφαί-
ρισης του Θερμαϊκού Θέρμης.

• 27/1, μέλη μετέβησαν για έλεγ-
χο πιθανής πυρκαγιάς μετά από 
αναφορά βλάβης αυτοκινήτου με 
υγραέριο στην Εθνική Οδό Θεσ-
σαλονίκης - Μουδανιών. 

• 28/1, τέσσερα μέλη μας βρέθηκαν 
στο ξενοδοχείο Ηeaven στους 
Ταγαράδες για έλξη φορτηγού που 
γλίστρησε και κόλλησε σε λάσπη. 
Η ενέργεια πραγματοποιήθηκε 
σε συνεργασία με την ΕΠΟΜΕΑ 
Θεσσαλονίκης.

• 28/1, κάλυψε υγειονομικά το εφη-
βικό παιχνίδι καλαθοσφαίρισης 
του Θερμαϊκού Θέρμης.

• 29/1, στα πλαίσια του Health Forum 
του ΚοινΣΕπ, η ομάδα παρουσίασε 
καρδιοπνευμονική αναζωογόνηση 
(ΚΑΡΠΑ) σε πολίτες στο Hyatt 
Regency, και πραγματοποίησε 
υγειονομική κάλυψη στον ποδο-
σφαιρικό αγώνα του Α.Π.Ο. Θερ-
μαϊκού Θέρμης.

ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΘΕΡΜΗΣ

«Κοπή Βασιλόπιτας»

Χρονιάτικη εκδήλωση στο Noesis 

Την ετήσια χρονιάτικη εκδήλωση- συνεστίαση του πραγματοποίησε στο 
Κέντρο Διάδοσης Επιστημών και Μουσείο Τεχνολογίας Noesis στη Θεσ-
σαλονίκη ο Πανελλήνιος Σύλλογος Ιαματικών Πηγών και Λουτροπόλεων 
Ελλάδας. Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 10 Φεβρουαρίου 
με την υποστήριξή των εταιριών Αφοί Κουμπατσιάρη και Oxounos snaks 
του αντιπροέδρου Νώντα Όχουνα. 

Καλωσορίζοντάς τους παραβρισκόμενους, ο πρόεδρος του Πανελλήνιου 
Συλλόγου Ανέστης Αναστασιάδης, αφού ευχαρίστησε όσους συνέβαλλαν για 
την επιτυχία της εκδήλωσης, την αφιέρωσε στον Αντώνη Γούλα που έφυγε 
από τη ζωή πριν από τρία χρόνια αλλά η επιχείρηση του (Αφοί Κομπατσιάρη 
Α.Ε.) στηρίζει σταθερά τις προσπάθειες του Πανελληνίου Συλλόγου. 

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στις ελληνικές λουτροπόλεις που βρίσκονται 
σε λειτουργία προκειμένου να ενημερωθούν όλοι οι παριστάμενοι. Ακο-
λούθησε η παρουσίαση του πολύ πλούσιου ετήσιου απολογισμού δράσης 
του Πανελλήνιου Συλλόγου, από τον αντιπρόεδρο Αχιλλέα Μεταλούλη.

Στη συνεχεία την πίτα του Πανελλήνιου Συλλόγου έκοψε ο δήμαρχος Θέρμης 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος, ο οποίος συνεχάρη τη διοίκηση του συλλόγου 
και ιδιαίτερα τον πρόεδρο του για το έργο που επιτελεί.

Τίμησαν τον Άγιο Τρύφωνα 

Την μνήμη του αγίου Τρύφωνα, του προστάτη των αμπελουργών, τίμησαν οι 
πιστοί στους οικισμούς της Θέρμης και του Νέου Ρυσίου. Τιμώντας την εορτή 

του αγίου οι πιστοί αυτή την ημέρα πηγαίνουν στη εκκλησία, γίνεται αρτοκλασία και 
διαβάζονται τα κόλλυβα και τα σταφύλια, παίρνουν αγιασμό και ραντίζουν τ’ αμπέλια 
τους.  Στη Θέρμη την παραμονή της εορτής του Αγίου, στο ομώνυμο παρεκκλήσι του 
Αγίου τελέστηκε πανηγυρικός εσπερινός και ανήμερα της εορτής πανηγυρική Θεία 
Λειτουργία. Παράλληλα έβρασαν το κουρμπάνι (μοσχαρίσιο κρέας) και αναβιώνουν 
το καθιερωμένο βραδινό πανηγύρι στον προαύλιο χώρο της εκκλησιάς του Αγίου 
Τρύφωνα στη Θέρμη με την φροντίδα του Συλλόγου «Ο Άγιος Τρύφωνας».  Στο Νέο 
Ρύσιο τελέστηκε πανηγυρικός εσπερινός και ανήμερα της εορτής πανηγυρική Θεία 
Λειτουργία στον Ιερό Ναό Μεταμορφώσεως του Σωτήρος.
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Εργασίες κοπής 
χόρτων 

Συνεχίζονται από την αρμόδια 
αντιδημαρχία Περιβάλλοντος, 
Πρασίνου και Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης οι εργασίες καλλωπισμού σε 
κοινόχρηστους χώρους, πάρκα 
κ.λπ., σε κοινότητες του δήμου 
Θέρμης. Στο τέλος Φεβρουαρίου 
πραγματοποιήθηκαν εργασίες 
καθαρισμού χόρτων στο δρόμο 
Νέου Ρυσίου – Τριλόφου ενώ 
έγιναν και παρεμβάσεις εξωραϊ-
σμού και αισθητικής αναβάθμισης 
περιμετρικά σε όλη την έκταση 
του Φράγματος Θέρμης. Ανάλογες 
παρεμβάσεις προγραμματίζεται 
να γίνουν και σε άλλα πάρκα, 

δρόμους και χώρους πρασίνου, 
καθιστώντας τα περισσότερο 
λειτουργικά και προσβάσιμα σε 
παιδιά και οικογένειες. 
Σε δήλωσή του ο αρμόδιος αντι-
δήμαρχος Λάκης Μωραΐτης σημει-
ώνει ότι «το πράσινο του δήμου 
μας είναι κοινωνικό αγαθό και ας 
μην ξεχνάμε πως η προστασία 
του αποτελεί υποχρέωση όλων 
μας. Η Αντιδημαρχία Πρασίνου – 
Περιβάλλοντος συνεχίζοντας τον 
προγραμματισμό της προχωρά σε 
διαρκείς παρεμβάσεις, αξιοποιώ-
ντας όλους τους διαθέσιμους κοι-
νόχρηστους χώρους και αναβαθ-
μίζοντας υφιστάμενους χώρους 
αναψυχής και πρασίνου σε κάθε 
κοινότητα, καθώς και δρόμους 
που συνδέουν τις κοινότητες του 

δήμου Θέρμης. Οι δράσεις αυτές 
θα συνεχιστούν, έτσι ώστε να 
είναι περιποιημένοι και με περισ-
σότερο πράσινο οι κοινόχρηστοι 
χώροι του δήμου μας. Οφείλουμε 
όλοι να σεβόμαστε τους χώρους 
πρασίνου, να συμβάλλουμε στην 
προστασία τους, ώστε να εξαλει-
φθεί το συχνό φαινόμενο των 
βανδαλισμών, διατηρώντας το 
δήμο μας στην καλύτερη δυνατή 
κατάσταση». 

Εργασίες 
καλλωπισμού 
στα κοιμητήρια 

Συνεχίζονται σε καθημερινή βάση 
από τη Διεύθυνση Πρασίνου οι 
παρεμβάσεις για την αναβάθμιση 
του αστικού πρασίνου σε κοινότη-
τες του δήμου Θέρμης. Το τελευ-
ταίο διάστημα προτεραιότητα της 
Διεύθυνσης αποτελούν η προσβα-
σιμότητα, η λειτουργικότητα και 
ο καλλωπισμός των κοιμητηρίων 
με εκτεταμένες παρεμβάσεις που 
εκτελούνται σε όλες τις Κοινότη-

τες σε συνεργασία με τους προ-
έδρους. Πρόκειται για εργασίες 
καθαρισμού και καλλωπισμού 
στους χώρους των δημοτικών 
κοιμητηρίων που περιλαμβάνουν 
κυρίως την καθαριότητα των 
χώρων με μηχανήματα, επισκευές 
- αποκατάσταση των υπαρχουσών 
υποδομών,  οικοδομικές εργασίες 
και ελαιοχρωματισμούς όπου 
είναι απαραίτητο.
«Η συντήρηση των Κοιμητηρίων 
του δήμου Θέρμης και η βελτίωση 
των χώρων σε όλες τις κοινότη-
τες είναι αισθητή. Μέχρι στιγμής 
έχουν απομακρυνθεί, αγριόχορτα, 
διάφορα μπάζα, καθαρίστηκαν οι 

διάδρομοι μεταξύ των μνημάτων, 
έγιναν δηλαδή όλες οι απαραίτη-
τες παρεμβάσεις για τον καλλω-
πισμό εσωτερικά και εξωτερικά 
των χώρων των κοιμητηρίων του 
δήμου μας», σημειώνει ο αρμόδιος 
αντιδήμαρχος Αργύρης Μωραΐτης.

Μια επιστημονική ενημέρωση με 
πρωτοβουλία του ΚΕ.Π. Υγείας 
του δήμου Θέρμης πραγματο-

ποιήθηκε την Τρίτη 21 Φεβρουαρίου στο 
Πολιτιστικό Κέντρο Θέρμης. Στην εκδή-
λωση συμμετείχαν ο παθολόγος ογκολό-
γος Χρήστος Εμμανουηλίδςη και η ιατρό 
ακτινοθεραπεύτρια ογκολόγος Μαριτίνα 
Θεοφανοπούλου, οι οποίοι ενημέρωσαν 
το κοινό για τις εξελίξεις στην ογκολο-
γία και τις σύγχρονες θεραπείες για τον 
καρκίνο του μαστού, καθώς και το πόσο 
σημαντική είναι η πρόληψη που αφορά 
όλες τις γυναίκες και σε ένα πολύ μικρό 
ποσοστό του άνδρες.
Το ΚΕ.Π. Υγείας του δήμου Θέρμης ευχα-
ριστεί από καρδιάς τον Χρήστο  Εμμα-
νουηλίδη, την Μαριτίνα Θεοφανοπούλου, 
την προϊσταμένη Διεύθυνσης Κοινωνικής 
Πολιτικής και Υγείας Δήμου Θέρμης Φανή 
Δομουχτσή, την Εταιρεία FARCOM A. E. 
για την προσφορά των δώρων για τους 
ομιλητές και τον κόσμο που παραβρέθηκε 
και συμμετείχε ενεργά στην συζήτηση που 
ακολούθησε..

ΠΛΑΓΙΑΡΙ 
«Ο θάνατος είναι μία μέρα της ζωής μας, 
ενώ η ζωή είναι όλες οι υπόλοιπες, οπότε 
ας τη ζήσουμε!». Με αυτό το αισιόδοξο 
μήνυμα έκλεισε η εξαιρετικά ενδιαφέρουσα 
εκδήλωση -ζωντανή συζήτηση που πραγ-
ματοποιήθηκε, στο Κέντρο Πολιτισμού 
Πλαγιαριου, από τον δήμο Θέρμης, και το 
ΚΕ.Π. Υγείας Θέρμης, με θέμα την πρόληψη 
και τις σύγχρονες θεραπείες στον καρκίνο 
του μαστού. 
Ομιλητές ήταν η ιατρός ακτινοθεραπεύτρια 
ογκολόγος Μαριτίνα Θεοφανοπούλου και ο 
παθολόγος ογκολόγος Χρήστος Εμμανου-
ηλίδης. Βραβεύθηκαν επίσης, με αφορμή 
την επερχόμενη ημέρα της γυναίκας, κυρίες 
που διακρίθηκαν στον Δήμο Θερμης για την 
προσφορά τους.
Στο τέλος, ο πρόεδρος της Κοινότητας 
Πλαγιαριου Νικόλαος Κουλέτας προσέφε-
ρε στις γυναίκες που παρακολουθήσαμε 
την εκδήλωση, γλαστράκια με λουλούδια. 
Συγχαρητήρια σε όλους όσοι συνέβαλαν 
στην πραγματοποίηση αυτής της όμορφης 
εκδήλωσης

«Εξελίξεις στην Ογκολογία - Επιτέλους Αισιοδοξία»

Υγεία

ς

Δήμος Θέρμης

Θεατρικές παραστάσεις

Με μεγάλη επιτυχία και ασφυκτικά γεμάτο το 
δημοτικό θέατρο Θέρμης πραγματοποιήθη-
καν οι δύο θεατρικές παραστάσεις «Θυροξί-

νη» και «Τρελαντώνης». Τις παραστάσεις πραγματοποίησε 
η ομάδα LIONS Club Thessaloniki Olympias για εφήβους 
και ενήλικες με την υποστήριξη του δήμου Θέρμης και της 
Δημοτικής Επιχείρησης Πολιτισμού Αθλητισμού Δήμου 
Θέρμης. Όλα τα έσοδα θα διατεθούν αποκλειστικά για 
την ενίσχυση της Β’ Παιδιατρικής Κλινικής ΑΠΘ του νοσο-
κομείου ΑΧΕΠΑ και της Μονάδας Παιδικής και Εφηβικής 
Αιματολογίας και Ογκολογίας.
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ΣΤΟ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ 

Πανελλήνια μετάλλια 
για αθλητές/τριες του 
ΜΑRS Βασιλικών 

Σημαντικές διακρίσεις πέτυχαν οι αθλη-
τές του Συλλόγου Βασιλικών ΜARS στο 
πανελλήνιο πρωτάθλημα τάε κβο ντο. Η 

συνολική συγκομιδή περιλαμβάνει έξι πανελ-
λήνια μετάλλια, εκ των οποίων δύο είναι χρυσά, 
ένα αργυρό και τρία χάλκινα. Επίσης άλλοι 
τέσσερις αθλητές και αθλήτριες πέτυχαν πολύ 
καλές επιδόσεις φτάνοντας πολύ κοντά στο 
μετάλλιο. Αναλυτικά οι αθλητές που διακρί-
θηκαν είναι: 

1η θέση χρυσό ο Νασιούδης Αχιλλέας στα 92 
κιλά, 1η θέση χρυσό η Κωνσταντινίδου Δέσποινα 
στα 52 κιλά, 2η θέση Αργυρό η Σαμάρα Μαρία 
στα 50 κιλά, 3η θέση Χάλκινο ο Σαλαγκούδης 
Αναστάσιος στα συν 92 κιλά, 3η θέση Χάλκινο 
ο Βασίλειου Πέτρος στα 58 κιλά, και 3η θέση 
Χάλκινο η Λεωνίδου Βάρβαρα στα 46 κιλά. Ένα 
βήμα από τα μετάλλια βρέθηκαν επίσης οι Ευθυ-
μίου Κυριάκος, Σινάκου Δήμητρα, Αναγνώστου 
Απόστολος, Αναγνώστου Κωνσταντίνος. 

Αξίζουν θερμά συγχαρητήρια σε όλους τους 
αθλητές και τις αθλήτριες του Συλλόγου για 
τη μεγάλη τους προσπάθεια. Ευχόμαστε κάθε 
επιτυχία και στους τρεις αθλητές του Συλλόγου 
Κωνσταντινίδου Δέσποινα, Νασιούδη Αχιλλέα 
και Σαμαρά Μαρία που θα πάρουν μέρος με την 
εθνική ομάδα στο πανευρωπαϊκό πρωτάθλημα 
που θα γίνει στην Ιταλία τον ερχόμενο Απρίλιο.

Εκδήλωση του 
ΑΕΤΟΥ Βασιλικών

Την πίτα ευλόγησε ο Πατέρας Σταύρος της 
ενορίας Αγίου Γεωργίου Βασιλικών, με 
ευχές για το νέο έτος και παραινέσεις προς 

τους γονείς για ένα καλύτερο μέλλον στο ερασι-
τεχνικό ποδόσφαιρο. Την πίτα έκοψε ο δήμαρχος 
Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος ο οποίος για 
μία ακόμη φορά έδωσε θερμά συγχαρητήρια 
στην πρόεδρο Όλγα Γιαννιού και όλα τα μέλη της 
διοίκησης του ΑΕΤΟΥ για την εξαιρετική δουλειά 
που κάνουν, με ιδιαίτερη έμφαση στις ακαδημίες 
και τη σωστή γαλούχηση των μικρών αθλητών. 
«Είναι πραγματικά δύσκολο στις μέρες μας να 
αναζητάτε και να πλαισιώνετε τις ακαδημίες 
σας με προπονητές που ταυτόχρονα είναι και 
σωστοί παιδαγωγοί έτσι ώστε να διαμορφώσου-
νε χαρακτήρες με γνώμονα την ομαδικότητα, 
τη συνεργατικότητα και την αλληλεγγύη. Σας 
ευχαριστούμε από καρδιάς γι’ αυτό που κάνετε 
και την εξαιρετική δουλειά με τα παιδιά μας. 
Καλή χρονιά με πολλές επιτυχίες και καλή 
συνέχεια στο έργο σας. Θα είμαστε πάντα δίπλα 
σας σε κάθε σας προσπάθεια και πρωτοβουλία 
προς όφελος όλων των παιδιών του Συλλόγου 
και του ερασιτεχνικού ποδοσφαίρου», δήλωσε 
ο δήμαρχος Θέρμης.  
Τα κομμάτια της Βασιλόπιτας μοίρασε στους 
αθλητές του Συλλόγου ο αντιπεριφερειάρχης 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης και πρώην διεθνής 
ποδοσφαιριστής Άγγελος Χαριστέας. Παράλληλα 
η πρόεδρος της ομάδας πρόσφερε στο δήμαρχο 
Θέρμης εικόνα του πολιούχου και προστάτη Βασι-
λικών Αγίου Γεωργίου, την οποία επιμελήθηκε 
η μαθήτρια του Κέντρου Πολιτισμού Βασιλικών, 
Μαρία Σαμαρά, ως ένδειξη αναγνώρισης για τη 
στήριξη που παρέχει ο δήμος προς τον Σύλλογο. 
Τις ευχές του για καλή χρονιά και καλή αγω-
νιστική συνέχεια εξέφρασε ο αντιπρόεδρος της 
ΔΕΠΠΑΘ σε θέματα Αθλητισμού Πολύχρονης 
Κοντοπίδης. 

Αθλητική Δύναμη Θέρμης

Τρία συνολικά μετάλλια (ένα αργυρό και δύο 
χάλκινα) κατέκτησαν οι αθλητές -αθλήτριες της 

Αθλητικής Δύναμης Θέρμης στο 1ο προκριματικό 
Πρωτάθλημα της Ένωσης Ταεκβοντο Βορείου 
Ελλάδας ΕΤΑΒΕ (πρωτάθλημα όλης της Βόρει-
ας Ελλάδος). Το αργυρό κατέκτησε ο Ορέστης 
Ζησάκος και τα δυο χάλκινα μετάλλια οι Ιάσων 
Ζησακος και Στέλλα Βαβάτσικα. Το πρωτάθλημα 
πραγματοποιήθηκε στο Κονταξοπούλειο δημοτικό 
γυμναστήριο του δήμου Ωραιοκάστρου το διάστη-
μα Παρασκευή 3 -Κυριακή 5 Φεβρουαρίου, με την 
συμμετοχή 993 αθλητών -τριών από 99 συλλόγους. 
Ειδικότερα έλαβαν μέρος 108 αθλητές -αθλήτριες 
στην κατηγορία Ανδρών /Γυναικών, 341 αθλητές 
-αθλήτριες στην κατηγορία Εφήβων /Νεανίδων, 
287 αθλητές -αθλήτριες στην κατηγορία Παίδων 
/Κορασίδων γεννηθέντες τα έτη 2010-11 και 257 
αθλητές -αθλήτριες στην κατηγορία Παμπαίδων /
Παγκορασίδων γεννηθέντες τα έτη 2012-14.

Δυναμικά αθλήματα 
του Θερμαϊκού Θέρμης

Η ομάδα των δυναμικών αθλημάτων του Θερμα-
ϊκού Θέρμης, με τους προπονητές Κωστή και 

Μάρκο Κονδυλάκη, βρέθηκε για ακόμη μία φορά σε 
αγώνες προετοιμασίας στο γυμναστήριο ΑΨΙΜΟΝ. 
Στην ομάδα προετοιμασίας συμμετείχαν οι αθλη-
τές Ι. Ζαρζαβάς, Σ. Ρούτση και Ρ. Χάγκαν. Η ομάδα 
βρίσκεται στην τελική ευθεία της προετοιμασίας 
εν όψει του πανελλήνιου πρωταθλήματος Μουάι 
Τάι που θα πραγματοποιηθεί στην Σαντορίνη τον 
Μάιο. Επίσης, θα συμμετέχει σε δύο διοργανώσεις 
βραδιάς σε Δράμα και Θεσσαλονίκη τους προσεχείς 
δύο μήνες. Δυστυχώς ο επαγγελματικός αγώνας της 
WKU στην Ελβετία για τον αθλητή του συλλόγου 
Μ. Καλίνικ ακυρώθηκε, αλλά η ομάδα βρίσκεται 
σε αναμονή για αντίστοιχο αγώνα στην Γερμανία. 
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Εκδήλωση για την κοπή της 
πρωτοχρονιάτικης πίτας του 
συλλόγου πραγματοποίησε 
στο δημοτικό θέατρο Θέρμης 

ο Αθλητικός Πολιτιστικός Όμιλος 
Θέρμης «Ο ΘΕΡΜΑΪΚΟΣ. Η εκδήλω-
ση άνοιξε με το καλωσόρισμα από 
το Γενικό Γραμματέα του συλλόγου 
Αχιλλέα Μεταλούλη και τον πρόεδρο 
του συλλόγου Χαράλαμπο Αμπατζίδη 
και την ευλογία της πίτας από τον 
πατέρα Σεραφείμ Ατματζίδη.

Την πίτα έκοψε ο δήμαρχος Θέρμης 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος, ενώ το 
φλουρί βρέθηκε στο κομμάτι του δημο-
τικού συμβούλου Κωνσταντίνου Πάζη. 

Στην συνέχεια ο Γενικός Γραμματέας του 
συλλόγου κ. Μεταλούλης αναφέρθηκε 
στις Κοινωνικές πρωτοβουλίες που 
αναλαμβάνει ο σύλλογος υπογραμ-
μίζοντας τη συγκέντρωση τροφίμων, 
τους αγώνες – επίδειξης σκάκι στο 
ΚΔΑΠ -ΜεΑ του Δ.Θ., τη συγκέντρωση 
πλαστικών καπακιών που δοθήκαν 
στην Πνοή Ελπίδας, την ένταξη ασυ-
νόδευτων ανηλίκων σε συνεργασία 
με την ΑΡΣΗΣ κ.α.

 
Ιδιαίτερη αναφορά έκανε στο νέο τμήμα 
που ξεκίνησε από φέτος το τμήμα μπά-
σκετ του συλλόγου και αφορά αθλητές 
στο φάσμα του αυτισμού. Στη συνέχει 
κάλεσε τον καθηγητή φυσικής ειδικής 
αγωγής προσαρμοσμένης φυσικής 
δραστηριότητας του ΤΕΦΑΑ του Α.Π.Θ. 
Βασίλη Τσιμάρα, ο οποίος έκανε ένα 
σύντομο χαιρετισμό και μια μικρή ανα-
φορά στα επιστημονικά δεδομένα της 
προσπάθειας. 

«Στο Θερμαϊκό ένα μεγάλο κομμάτι των 
δράσεων μας, αφορά την κοινωνική 
ευθηνή. Στα πλαίσια αυτά το νέο τμήμα 
που δημιουργήσαμε, ένα τμήμα που 

μας γεμίζει χαρά και περηφάνεια, ένα 
τμήμα για μικρούς και μεγαλύτερους 
αθλητές, στο φάσμα του αυτισμού, με 
νοητική υστέρηση, με σύνδρομο down 
και όχι μόνο, ένα τμήμα που ονομάζουμε 
«μπάσκετ για μικρούς ήρωες», σημεί-
ωσε από την πλευρά του ο έφορος του 
τμήματος μπάσκετ Σωτήρης Ζωγράφος. 

Τις λεπτομέρειες της προσπάθειας που 
καταβάλλεται στο νέο τμήμα ανέλυσε η 
προπονήτρια του τμήματος είναι Ελευ-
θερία (Έρη) Γκρίτζαλη. Η κ. Γρίτζαλη έχει 
τελειώσει το ΤΕΦΑΑ Θεσσαλονίκης και 
είναι κάτοχος μεταπτυχιακού.

 Τα τελευταία χρόνια ασχολείται με 
την κλινική κινησιοθεραπεία και 
αποκατάσταση.

Στο Θερμαϊκό έχει αναλάβει το νέο 
τμήμα της ομάδας, το τμήμα με τους 
μικρούς μας ήρωες, το οποίο ανθίζει 
σιγά-σιγά.

Ο δήμαρχος Θέρμης συνεχάρη, από την 
πλευρά του, τη διοίκηση του Θερμαϊκού 
καθώς και όλους όσους συνέβαλαν 
στην πρωτοβουλία για τη δημιουργία 
του ειδικού τμήματος με τίτλο «μπάσκετ 
για μικρούς ήρωες», που απευθύνεται 
σε μικρούς και μεγαλύτερους αθλητές, 
στο φάσμα του αυτισμού, με νοητική 
υστέρηση, με σύνδρομο down και όχι 
μόνο. «Πρόκειται για μία πολύ σημα-
ντική πρωτοβουλία και αποτελεί ένα 
βήμα μπροστά από ό,τι έχουμε κάνει και 
πετύχει έως σήμερα και σας παρακαλώ 
να την ενισχύσετε και να την επεκτεί-
νετε και σε άλλα παιδιά που χρήζουν 
ιδιαίτερης μεταχείρισης.  Στην κατεύ-
θυνση αυτή δημόσια δεσμεύομαι ότι η 
δημοτική αρχή θα προχωρήσει σε ξεχω-
ριστή χρηματοδότηση αντίστοιχων 
πρωτοβουλιών και επιπλέον από την 
καθιερωμένη ενίσχυση των Συλλόγων 
μας», υπογράμμισε ο κ. Παπαδόπουλος.

Βραβεύσεις 

Στη συνεχεία, με απόφαση του διοι-
κητικού συμβουλίου βραβεύτηκαν 
για την πρόσφορα τους στον σύλλο-
γο και τον αθλητισμό οι παλαίμαχοι 
ποδοσφαιριστές Γιώργος Γκιζάρης 
και Ανέστης Κολτσίδης, η προπονή-
τρια σκάκι Αναστασία Γιαννοπούλου, 
η Μαρία Μαυρίδου, για την συνολική 
προσφορά της στο σύλλογο, καθώς 
εδώ και πάρα πολλά χρόνια βρίσκεται 
στην θέση της  γυναικείας σκακιέρας 
στην ομάδα, ο Ευστράτιος Πουρνάριος, 
πρωταθλητής Ελλάδος στην ΠΟΚ στα 
βαριά κιλά και δύο φορές δεύτερη 
θέση στο Παγκόσμιο ISKA, ο Ιωάννης 
Βαρής, πρωταθλητής Ελλάδος το 2001 
και πήρε δύο τίτλους βραδιάς το 1994 
στο Κιγκ Μποξινγκ και ο Ευάγγελος 
Χατζησταύρου, πρωταθλητής MMA

Ακολούθησε η βράβευση αθλητών- 
τριων, μαθητών-τριων για την εισαγωγή 
του στην τριτοβάθμια εκπαίδευση, 
αυτών που ήταν αριστούχοι στις σχο-
λικές επιδόσεις τους, οι αθλητές που 
συμμετείχαν στην μικτή ομάδα της Ε.Π.
Σ.Μ. και την κατάκτηση του πανελλήνιου 
πρωταθλήματος στην κατηγορία Κ -17, 
οι αθλητές που κατάκτησαν 

ασημένια μετάλλια στο πανελλήνιο 
πρωτάθλημα του Μουαιται, και τέλος 
οι αθλητες που κατέκτησαν την 3η θέση 
στο πανελλήνιο πρωτάθλημα εφήβων 
και την 2η θέση στο πανελλήνιο πρωτά-
θλημα κάτω (unter) των 15 στην πάλη.  

ΔΟΞΑ Τριλόφου

Με άφθονες ευχές για καλή και δημι-

ουργική χρονιά έκοψαν την πίτα τους 

οι αθλητικοί σύλλογοι ΔΟΞΑ Τριλόφου 

και ΑΚΑΔΗΜΙΕΣ ΜΙΚΡΑΣ, στο αμφι-

θέατρο του 1 ου Λυκείου Τριλόφου 

παρουσία πλήθους αθλητών, γονέων 

και αρχών του τόπου.

Πίτα της Α.Μ.Σ  
Αναγέννηση 
Νέου Ρυσίου

Με επιτυχία πραγματο-
ποιήθηκε η εκδήλω-
ση για την κοπή της 

βασιλόπιτας όλων των τμημάτων 
της Αναγέννησης Νέου Ρυσίου και 
η ονομασία του κλειστού γηπέδου σε 
«Χρήστος Θωμαρεϊς». Πλήθος κόσμου 
από γονείς και παιδιά και από επίση-
μους καλεσμένους παραβρέθηκαν. Την 
τελετή ονομασίας αλλά και την κοπή 
της βασιλόπιτας έκανε ο δήμαρχος 
Θεόδωρος Παπαδόπουλος. Η διοί-
κηση του συλλόγου ευχαριστεί όλους 
τους φορείς του δήμου για την άψογη 
οργάνωση και φυσικά τον δήμαρχο, 
και τους επίσημους καλεσμένους που 
μας τίμησαν με τη παρουσία τους και 
φυσικά τα παιδιά με τους γονείς.

ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΘΕΑΤΡΟ ΘΕΡΜΗΣ

Ετήσια εκδήλωση του ΘΕΡΜΑΪΚΟΥ Θέρμης
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Εκθέσεις ζωγραφικής από τα 
παιδιά του ΚΔΑΠμεΑ

Εκθέσεις ζωγραφικής από τα παιδιά του ΚΔΑΠμεΑ 
«Αγκαλιά-ζω» και του ΕΕΕΕΚ Θέρμης. Τα παιδιά του 
ΚΔΑΠμεΑ «Αγκαλιά-ζω», συναντούν τους μαθητές 
του 1ου Εργαστηρίου Ειδικής Εκπαίδευσης και 
Κατάρτισης Θέρμης μεγαλώνοντας την «αγκαλιά» 
τους, συνομιλούν μέσα από την εικαστική τέχνη, 
επηρεάζονται, δημιουργούν, επικοινωνούν, απευ-
θύνονται σε όλους εκφράζοντας τα συναισθήματά 
τους, παρουσιάζοντας το εικαστικό «εγώ» τους 
μέσα από διάφορους επηρεασμούς κινημάτων, 
καλλιτεχνών και τεχνικές.

Οι υπεύθυνες εικαστικοί εκπαιδευτικοί Δήμητρα 
Κερεφιάδου (ΚΔΑΠμεΑ Αγκαλιά-ζω) και Σπυριδού-
λα Κώτση (1ο ΕΕΕΕΚ Θέρμης), αναφέρουν ότι «οι 
«συνομιλίες» αυτές θα συνεχιστούν με περισσότερες 
συν- δημιουργίες και φυσικά εκθέσεις».

Ο τίτλος της έκθεσης είναι: «2δ… διαφορετικότη-
τα…. δημιουργία…»

Εκθέσεις θα πραγματοποιηθούν στους χώρους:

• Εκθεσιακός χώρος, Πολιτιστικό Κέντρο Νέας 
Ραιδεστού, διάρκεια από 1 έως 10 Μαρτίου.

• Εκθεσιακός χώρος, Πολιτιστικό Κέντρο Τριαδί-
ου, διάρκεια από 20 έως 31 Μαρτίου Εγκαίνια 
έκθεσης Τρίτη 21 Μαρτίου και ώρα 17:30.

• Εκθεσιακός χώρος, Πινακοθήκη Πολιτιστικού 
κέντρου Θέρμης, διάρκεια από 7 έως 16 Ιουνίου 
2023. Εγκαίνια έκθεσης Παρασκευή 9 Ιουνίου 
και ώρα 17:00.

Σύλλογος Λειβαδιωτών

Τον ετήσιο χορό του διοργάνωσε ο Πολιτιστικός Σύλλογος 
Λειβαδιωτών Θεσσαλονίκης στην ταβέρνα «Μουστάκας» 
στα Βασιλικά. Με ανακοίνωσή του το Δ.Σ. του συλλόγου 
ευχαριστεί πολύ τους Λειβαδιώτες και τους φίλους του 
Λειβαδίου για την παρουσία τους στην εκδήλωση, καθώς 
και τους δωροθέτες, οι οποίοι συνέβαλαν με τις προσφορές 
τους στην επιτυχία του χορού.

ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΚΕ ΑΠΟ ΚΟΙΝΟΥ 

Εκδήλωση του Κέντρου Πολιτισμού - 
«Θρίαμβου» Ταγαράδων 
Την πρωτοχρονιάτικη πίτα τους έκοψαν σε μία κοινή τελετή το Κέντρο 
Πολιτισμού Ταγαράδων και ο Αθλητικό Σύλλογος «ΘΡΙΑΜΒΟΣ» Ταγαράδων 
παρουσία του Δημάρχου Θέρμης Θεόδωρου Παπαδόπουλου. Την εκδήλωση 
παρουσίασε η Υπεύθυνη του Πολιτιστικού Κέντρου Όλγα Ευταξία η οποία 
ευχήθηκε μεταξύ άλλων να είναι το 2023 μία χρονιά προσανατολισμένη 
στον ίδιο τον άνθρωπο και τις πραγματικές του ανάγκες και υποσχέθηκε να 
καταβληθεί κάθε δυνατή προσπάθεια για να διατηρηθούν όλες οι δομές που 
υπηρετούν τον πολιτισμό.

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ Γιώργος Αγγέλου με την ιδιότητα 
του Αντιπρόεδρου πέρα από τις ευχές του, ενημέρωσε για την πορεία του 
του Αθλητικού Συλλόγου και επεσήμανε την ανάγκη να υποστηριχθούν οι 
δομές του με την ενεργή συμμετοχή των πολιτών. 

Για την ανάγκη διατήρησης της κοινωνικής συνοχής μεταξύ των φορέων της 
τοπικής κοινότητας και την ανάγκη να λυθεί το στεγαστικό ζήτημα του Πολι-
τιστικού Κέντρου επεσήμανε ο Πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου κύριος 
Δημήτρης Καλαθάς. Τέλος, πέρα από τις ευχές του και τις ευχαριστίες του 
στους ανθρώπους που στηρίζουν τον πολιτισμό ο Δήμαρχος ανακοίνωσε 
ότι η ανέγερση του νέου κτιρίου που θα δώσει νέα πνοή στην Κοινότητα 
Ταγαράδων και στον Δήμο θα δημοπρατηθεί μέχρι το καλοκαίρι. Τις εντυ-
πώσεις των παρευρισκόμενων έκλεψε η νεοσύστατη παιδική χορωδία του 
Πολιτιστικού Κέντρου που πλαισίωσε την εκδήλωση υπό τη διεύθυνση της 
μαέστρου Ελευθερίας Μεταξά. 

ΠΑΝΑΓΙΑ ΣΟΥΜΕΛΑ ΔΗΜΟΥ ΘΕΡΜΗΣ

«Ετήσιος χορός 2023»
Τον ετήσιο χορό του πραγματοποίησε το Σωματείο «Παναγία Σουμελά Δήμου Θέρμης», 
με την παρουσία εκατοντάδων μελών και φίλων του το Σάββατο 25 Φεβρουαρίου 
στο χώρο εκδηλώσεων «Κυβέλη». 

Ήταν μια γνήσια ποντιακή βραδιά που περιλάμβανε παρουσίαση των χορευτικών 
τμημάτων του σωματείου και ποντιακό γλέντι με αξιόλογους καλλιτέχνες. Την 
εκδήλωση παρουσίασε ο γνωστός πόντιος καλλιτέχνης Τάκης Βαμβακίδης. Τους 
παραβρισκόμενους καλωσόρισε ο πρόεδρος του Σωματείου Χαράλαμπος Δημαρ-
χόπουλος, ενώ ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος, στον σύντομο 
χαιρετισμό του, συνεχάρη τη διοίκηση και τα μέλη του για την πάρα πολύ σοβαρή 
δουλειά που κάνουν παράγοντας πολιτισμό.

Η παρουσίαση των τμημάτων του σωματείου άνοιξε με το παιδικό χορευτικό τμήμα 
του σωματείου, χοροδιδάσκαλος του οποίου είναι ο Σάββας Γεωργιάδης, με τη 
συνοδεία στη λύρα του Δημήτρη Κοσμίδη και στο νταούλι του Πανταζή Πονερίδη.

Ακολούθησε η παρουσίαση του εφηβικού τμήματος του σωματείου, με χοροδιδά-
σκαλο τον Σάββα Γεωργιάδη, και ολοκληρώθηκε με την παρουσίαση του χορευ-
τικού τμήματος ενηλίκων, όπου χοροδιδάσκαλος του τμήματος είναι ο Σάββας 
Γεωργιάδης, με τη συνοδεία στη λύρα του Δημήτρη Κοσμίδη και στο νταούλι του 
Πανταζή Πονερίδη. Οι τυχεροί λαχνοί που κερδίζουν τα δώρα είναι οι παρακάτω: 
1. Νο 820:Ένα διήμερο ταξίδι α στα Μετέωρα από το ταξιδιωτικό πρακτορείο «KP 
HOLIDAYS», 2. No 461: Γενικό service αυτοκινήτου από το συνεργείο «PARLAPANIS 
SERVICE AND PARTS», 3. No 759: Φιάλη 4 ατόμων από το νυχτερινό κέντρο «ΠΥΛΗ 
ΑΞΙΟΥ», 4. No 1275: Φιάλη 4 ατόμων από το νυχτερινό κέντρο «VOGUE CLUB» και 5. 
No 181: Φίλτρο κάτω πάγκου, από το εμπορικό πολυκατάστημα «ΑΦΟΙ ΠΑΖΗ Ο.Ε»

Τα δώρα μπορείτε να τα παραλάβετε από τα γραφεία του Συλλόγου στο Πολιτιστικό 
Κέντρο Θέρμης κάθε Τρίτη από τις 19.00-21.00.
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γράφει μουσική και τραγούδια για 
τις ταινίες του Ντίνου Δημόπουλου 
«Το Λεβεντόπαιδο» και «Η Νεράιδα 
και το Παλικάρι».

• 1969: Με το Λ. Παπαδόπουλο γρά-
φουν μουσική και τραγούδια για το 
μουσικοθεατρικό έργο του Αλκη 
Παππά «Γη S.O.S.».

• 1970: Κυκλοφορούν οι «Θαλασσο-
γραφίες», ο δεύτερος δίσκος του, 
σε στίχους του Λ. Παπαδόπουλου. 
Παράλληλα, ηχογραφεί σκόρπια 
τραγούδια με τον Στέλιο Καζαντζί-
δη («Δε θα ξαναγαπήσω», «Όταν 
βλέπετε να κλαίω») και το Γιάννη 
Καλατζή («Παραμυθάκι μου», «Τα 
πλεούμενα»).

• 1971: Γράφει μουσική για την ταινία 
του Αλέξη Δαμιανού «Ευδοκία». Το 
τραγούδι του «Αχ χελιδόνι μου» 
ηχογραφείται με το Γιώργο Ντα-
λάρα και παράλληλα ακούγεται 
από τη Λίτσα Σακελλαρίου στην 
ταινία του Όμηρου Ευστρατιάδη «Η 
Ιδιωτική μου Ζωή», ενώ το «Μάνα 
δεν φυτέψαμε» ακούγεται από το 
Γιάννη Πάριο στην ταινία «Πρόκλη-
ση». Γράφει μουσική και τραγούδια 
για την ταινία του Ορέστη Λάσκου 
«Διακοπές στην Κύπρο». 

• 1972: Κυκλοφορεί ο τρίτος μεγάλος 
δίσκος του «Να ‘Χαμε τι να ‘Χαμε» 
σε στίχους του Λ. Παπαδόπουλου 
και γράφει τραγούδια για την ταινία 
του Τάκη Βουγιουκλάκη «Η Αλίκη 
Δικτάτωρ».

• 1973: Η συνεργασία του με τον 
ποιητή Δημήτρη Χριστοδούλου 
ξεκινάει με ένα τραγούδι που ακού-
γεται στους τίτλους της ταινίας των 
Θανάση Ρεντζή και Νίκου Ζερβού 
«Μαύρο -Άσπρο».

• Στην διάρκεια της επταετίας παρέα 
πάντα με τον Λευτέρη, γράφουν 
τραγούδια που αναφέρονται αλλη-
γορικά στην κοινωνική και πολιτική 
πραγματικότητα. Τραγούδια όπως 
το «Ήλιε μου σε Παρακαλώ», ο 
«Λιόντας» και ο «Κουταλιανός». Τον 
ίδιο καιρό Λοΐζος – Παπαδόπουλος 
συνθέτουν ακόμα περισσότερα 
κομμάτια με θέμα τους τον φασι-
σμό. Εδώ ανήκουν ο «Μέρμηγκας», 

ο «Αρχηγός», και το «Θα Κλείσω 
το Παράθυρο». Και όσο η Σκιά 
παραμονεύει απειλητικά έξω απ’ το 
παράθυρο, ο Λοΐζος συνθέτει τον 
«Τσε» και την «Πρώτη Μαΐου» ενώ 
προκαλώντας ακόμη περισσότερο 
την τύχη του, ο Μάνος ξεκινάει να 
μελοποιεί ποιήματα του μεγάλου 
τούρκου προοδευτικού ποιητή 
Ναζίμ Χικμέτ σε μετάφραση του 
Γιάννη Ρίτσου. 

• 1974: Τον Απρίλιο κυκλοφορεί ο 
δίσκος «Καλημέρα Ήλιε» με στί-
χους του Δημήτρη Χριστοδούλου. 

• 1975: Στο τέλος της χρονιάς, εννιά 
χρόνια μετά την πρώτη τους παρου-
σίαση σε συναυλίες, κυκλοφορούν 
για πρώτη φορά στη δισκογραφία 
τα «Νέγρικα».

• 1976: Τον Οκτώβριο κυκλοφορούν 
«Τα Τραγούδια μας», ένας κύκλος 
λαϊκών τραγουδιών με στίχους του 
Φώντα Λάδη που καταγράφουν με 
άμεσο λόγο το πολιτικό κλίμα της 
μεταπολίτευσης. 

• Το 1978 θα παντρευτεί την ηθοποιό 
Δώρα Σιτζάνη και την ίδια χρονιά 
θα γίνει πρόεδρος της Ένωσης 
Μουσικοσυνθετών και Στιχουργών 
και πρωτοστατεί στη δημιουργία 
φορέα είσπραξης των πνευματι-
κών δικαιωμάτων. 

• 1979: Τον Ιούνιο κυκλοφορεί ο 
δίσκος «Τα Τραγούδια της Χαρού-
λας», με στίχους του Μανώλη 
Ρασούλη και του Πυθαγόρα, 
άλμπουμ που σηματοδοτεί την 
στροφή του δημιουργού προς το 
«καθημερινό λαϊκό τραγούδι».

• 1980: Τον Οκτώβριο κυκλοφορεί 
ο δίσκος «Για μια Μέρα Ζωής» 
που δυστυχώς έμελλε είναι και ο 
τελευταίος του. 

• Ο πολιτικοποιημένος συνθέτης, 
η άνθρωπος που βρίσκεται πίσω 
από δεκάδες αριστουργήματα 
της ελληνικής μουσικής, πέθανε 
σε νοσοκομείο της Μόσχας μετά 
από σύντομη νοσηλεία και δύο 
εγκεφαλικά επεισόδια στις 17 
Σεπτεμβρίου του 1982 σε ηλικία 
μόλις 45 ετών.

Οι χορωδίες της ΔΕΠΠΑΘ υπό τη διεύθυνση -διδασκαλία -κείμε-
να:της μαέστρου Ελευθερίας Μεταξά με τη συνοδεία της Νάνσυ 
Αραμπατζή στο πιάνο και του Αντώνη Μπαλασκα στο μπουζούκι, 
μας χάρισαν ένα εξαιρετικό αφιέρωμα στο έργο του μεγάλου 

δημιουργού Μάνου Λοϊζου. Την παρουσίαση της εκδήλωσης έκανε η εκπαι-
δευτικός και πρόεδρος του Κ.Π. Ταγαράδων Όλγα Ευταξία.

Ο Μάνος Λοϊζος αγαπούσε πάνω από όλα τον άνθρωπο και μισούσε την αδικία 
του φασισμού και του ιμπεριαλισμού. Τα τραγούδια του ήταν ανθρωποκεντρικά 
και οδηγούσαν την ψυχή στις υπέρτατες αξίες της ελευθερίας, της αξιοπρέπει-
ας, της δικαιοσύνης και της ισότητας. Αυτό κάνει το έργο του διαχρονικό και 
πανανθρώπινο. 

Για τους λόγους αυτούς η πρώτη μεγάλη εκδήλωση της ΔΕΠΠΑΘ για το 2023, 
η οποία διοργανώθηκε στο δημοτικό θέατρο Θέρμης το Σάββατο 4 Φεβρου-
αρίου, αφιερώθηκε στο έργο του 40 χρονιά μετά τον τόσο πρόωρο χαμό του.

Στην εκδήλωση αποδοθήκαν τα τραγούδια «Σ’ ακολουθώ, σ’ αγγίζω και πονάω»

«Ο μέρμηγκας», «Το ακορντεόν», «Ο δρόμος», «Αχ χελιδόνι μου», «Δώδεκα παι-
διά», «Το παλιό ρολόι», «Τρίτος Παγκόσμιος», «Δελφίνι -δελφινάκι», «Γοργόνα», 
«Τίποτα δεν πάει χαμένο», «Μη με ρωτάς», «Τζαμάικα», «Έχω έναν καφενέ», 
«Δέκα Παλικάρια», «Η μέρα εκείνη δεν θ’ αργήσει», «Κουτσή κιθάρα», «Ο στρα-
τιώτης», «Μια καλημέρα», «Παποράκι του Μπουρνόβα» και «Ζειμπέκικο της 
Ευδοκίας», όπου συμμετείχαν οι: παιδική χορωδία Κέντρου Πολιτισμού Ταγα-
ράδων, πολυφωνική χορωδία «ΘΕΡΜΑΪΔΕΣ», πολυφωνική χορωδία Κέντρου 
Πολιτισμού Πλαγιαρίου «ΜΙΚΡΑΣ», πολυφωνική χορωδία Κέντρου Πολιτισμού 
Ταγαράδων και η πολυφωνική χορωδία Κέντρου Πολιτισμού Ν. Ραιδεστού.

40 ΧΡΟΝΙΑ ΑΠΟ ΤΟ ΠΕΡΑΣΜΑ ΣΤΗΝ ΑΙΩΝΙΟΤΗΤΑ

Ο Μάνος Λοΐζος γεννήθηκε στις 22 Οκτωβρίου του 1937 στην Αλεξάνδρεια 
της Αιγύπτου. Αρχίζει να μαθαίνει βιολί στην ηλικία των επτά ετών. Αργότερα 
καταλήγει στην κιθάρα. Οι συνθήκες που διαμορφώνονται στην Αίγυπτο το 
1957 επιβάλλουν τη μόνιμη εγκατάστασή του στην Αθήνα. Ξεκινάει ανώτερες 
σπουδές στην Φαρμακευτική και σύντομα στην Ανωτάτη Εμπορική.

• Το 1958 μυείται στην Μαρξιστική ιδεολογία και ανακαλύπτει το νέο μουσικό 
κίνημα που διαμορφώνεται με πρωταγωνιστή τον Μάνου Χατζιδάκι. Το 1960 
εγκαταλείπει τις σπουδές του για να ασχοληθεί με τη μουσική. Στα τέλη του 
1961, συμμετέχει στην συγκρότηση του Συλλόγου Φίλων της Ελληνικής 
Μουσικής. Στις 11 Μαρτίου 1963 δίνουν από κοινού με το Χρήστο Λεοντή 
την πρώτη τους συναυλία στο θέατρο Ακροπόλ. 

• Το 1964 εμφανίζεται στην μπουάτ Στοά, στο Κολωνάκι, με τη Μαρία 
Φαραντούρη και το Γιώργο Ζωγράφο. Τον Μάρτιο του 1965 παντρεύεται 
την πρώτη του σύζυγο Μάρω Λήμνου, και γράφουν μαζί τα τραγούδια, 
«Νύχτα μικρή αρχόντισσα» και το «Φεγγάρι έρημο» που ερμήνευσε ο 
Γιάννης Πουλόπουλος. 

• Τον Δεκέμβριο του 1966, παρουσιάζει στο Δημοτικό Θέατρο Πειραιά «Τα 
Νέγρικα» που έχει γράψει πάνω σε στίχους του Γιάννη Νεγρεπόντη που 
ερμηνεύουν η Μαρία Φαραντούρη και ο Γιώργος Ζωγράφος. 

• Το πραξικόπημα του 1967 τον αναγκάζει να εγκαταλείψει την Ελλάδα και 
εγκαθίσταται για ένα εξάμηνο στο Λονδίνο. 1968: Επιστρέφει στην Αθήνα, 
συνεργάζεται με τον Λευτέρη Παπαδόπουλο, κυκλοφορεί ο πρώτος του 
μεγάλος δίσκος από την εταιρία ΜΙΝΟΣ με τίτλο Ο «Σταθμός», Παράλληλα, 

Η ΠΡΩΤΗ ΜΕΓΑΛΗ ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΗΣ ΔΕΠΠΑΘ ΓΙΑ ΤΟ 2023

Αφιέρωμα στον Μάνο Λοϊζο
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MAZI, ΠΑΝΤΟΥ, 
ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ!

Αφετηρία νέας νίκης 
στις εκλογές του Οκτωβρίου

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ
ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΠΟΛΙΤΩΝ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ

Την Κυριακή 19 Φεβρουαρίου μέσα σε πολύ 
κόσμο, ενεργούς πολίτες δημότες-κατοίκους 
από όλους τους οικισμούς του δήμου, εκπρο-
σώπους πολλών Συλλόγων/Σωματείων 

αλλά και πολιτικούς και θεσμικούς παράγοντες, 
συναντηθήκαμε στο αμφιθέατρο του Πολιτιστικού 
Κέντρου Θέρμης όπου με αφορμή την παραδοσιακή 
κοπή πίτας, δώσαμε την υπόσχεση πως η δημοτική 
μας παράταξη με επικεφαλής την Άννα Τσιφτελίδου 
θα διεκδικήσει στις επερχόμενες δημοτικές εκλογές 
τη δημαρχία του δήμου μας. 

Η παράταξη ξεκίνησε ως πρωτοβουλία πολιτών 
και τέτοια παραμένει, φιλόξενη κάθε άποψης 
που σέβεται τη δημοκρατία. Για αυτόν ακριβώς 
το λόγο μας ενδιαφέρει να διοικήσουμε το Δήμο 
Θέρμης με διαφάνεια και εντιμότητα, με σχέδιο 
και αποτελεσματικότητα που θα στηρίζονται στην 
έμπνευση η οποία στοχεύει στην υλοποίηση ενός 
οράματος για το καλό του τόπου μέσα στον οποίο 
θα χαίρονται και θα απολαμβάνουν τις ζωές τους 
οι κάτοικοι. Ένα όραμα το οποίο δε μπορεί, δεν 
έχει το δικαίωμα να μονοπωλήσει κανένα άτομο. 
Ένα όραμα συλλογικό, στη σύλληψη του οποίου 
οφείλουμε να συμβάλλουμε όλοι με δημιουργικές 
προτάσεις, με συνεννόηση και συνεργασία, που θα 
αποκλείσει το λαϊκισμό και όσους υποτιμούν με 
οποιοδήποτε τρόπο την αξιοπρέπεια των δημοτών. 
Η δημοτική αρχή δε μπορεί να είναι ευκαιρία για 
καριέρα και αυτοπροβολή. Οφείλει να εμπνέει όλες 
τις δημιουργικές δυνάμεις του τόπου. Δε μπορεί 
παρά να μεριμνά για το δημόσιο συμφέρον αλλά 
ταυτόχρονα υπηρετώντας και τους μακρόπνοους 
στόχους της με ποιοτική διοικητική αισθητική και 
σεβασμό στους πολίτες.

Στη συνάντηση έγινε μια σύντομη περιγραφή 
των κυριότερων γεγονότων της τετραετίας, των 
σημαντικότερων προβλημάτων του δήμου μας, 
δημόσιος απολογισμός της δημοτικής παράταξης 
και δημόσια κριτική της διοίκησης του δήμου.

Όπως είπε και η επικεφαλής της παράταξής μας και 
υποψήφια δήμαρχος Άννα Τσιφτελίδου, αυτό που 
ονομάζουμε ο «δήμος» μας είναι τα σχολεία μας, 
οι παιδικές μας χαρές, ο ελεύθερος χώρος μας, 
το νερό που πίνουμε, ο αέρας που αναπνέουμε, 
τα πεζοδρόμια κι οι δρόμοι μας, η καθαριότητα, ο 
πολιτισμός, ο αθλητισμός, η φροντίδα των ηλικιω-
μένων και ευάλωτων. Γύρω από όλα αυτά χτίζουμε 
τη ζωή μας. Μπορούν οι δημότες των οικισμών 
του Δήμου Θέρμης να είναι ικανοποιημένοι από 
την καθημερινότητα που βιώνουν καθώς τα τέσ-
σερα τελευταία χρόνια τίποτε δεν έχει αλλάξει; Τι 
ολοκλήρωσε και τι έχει παραδώσει η διοίκηση του 
δήμου που ψηφίζεται εδώ και 25 αδιάλειπτα έτη 
μολονότι μπορούσε να έχει προγραμματίσει μακρο-
πρόθεσμα και είχε όλο το χρόνο για να υλοποιήσει 
ουσιαστικά έργα που αφορούν την εξοικονόμηση 
ενέργειας με ενεργειακά αναβαθμισμένα κτίρια, 
ενεργειακές κοινότητες και ανανεώσιμες πηγές 
ενέργειας, τη διαχείριση των απορριμμάτων και 
την αποφυγή της επιβολής του ανελαστικού τέλους 
ταφής απορριμμάτων, τη λειτουργία μιας υγιούς 
κοινωφελούς επιχείρησης, της ΔΕΥΑ που να παρέχει 
φτηνό νερό σε όλους τους οικισμούς με σύγχρονα 
δίκτυα αντί αυτή τη στιγμή να βρίσκεται στο φάσμα 
της χρεοκοπίας και ιδιωτικοποίησης με 4.000.000 
ανείσπρακτα και 3.000.000€ ζημίες και χρέος … 
από την επιβολή ρήτρας αναπροσαρμογής…, την 
αξιοποίηση της περιουσίας του αντί να εκμισθώνει 
το παρκινγκ της πλατείας Παραμάνα έναντι 2000 
ευρώ ετήσιο μίσθωμα σε ιδιώτη, μιας επιχείρησης 
που θα μπορούσε να είναι κερδοφόρα ή και αντί 
να εκχωρεί το ελάχιστο παραλιακό μέτωπο που 
διαθέτει για ναυπηγοεπισκευαστική ζώνη – αντί 
διεκδίκησης ενός χώρου αναψυχής!

Προσέθεσε ότι ο τόπος μας απαιτεί κρίσιμες παρεμ-
βάσεις, χρειάζεται διοικητική αναβάθμιση με 
αναπτυξιακή προοπτική, με έμπνευση και αισθητική 
για το κοινό καλό. 

Ενθουσιασμένη από το πνεύμα και τη συμμετοχή 
των δημοτών στην εκδήλωση η επικεφαλής της 
Παρέμβασης Πολιτών Άννα Τσιφτελίδου, με λόγο 
εμπνευσμένο αναφέρθηκε σε όλες τις αποφάσεις 
της διοίκησης του δήμου στις οποίες με τη στάση, 
την αγωνιστικότητα και τη διεκδίκηση η παράταξη 
από τη θέση της μείζονος αντιπολίτευσης συνέβαλε 

όπως τη λειτουργία Κοινωνικού Ιατρείου Αλληλεγ-
γύης, τη λειτουργία Κέντρου Εκπαίδευσης για το 
Περιβάλλον και την Αειφορία (ΚΕΠΕΑ) στον οικι-
σμό Λιβάδι, την κατασκευή των κόμβων στην οδό 
Κουγιάμη, την επίσπευση του έργου της γέφυρας 
Τριλόφου -Πλαγιαρίου, την ανάθεση εργασιών για 
πιστοποίηση παιδικών χαρών και τη δημιουργία 
νέων, την αποφυγή αύξησης της τιμής του νερού, τον 
προγραμματισμό έργων εξοικονόμησης ενέργειας, 
τις οικονομικές διευκολύνσεις/απαλλαγές πολιτών 
κατά την περίοδο covid και πολλά άλλα.

Στη συνέχεια η κα Τσιφτελίδου αναφέρθηκε διεξο-
δικά σε όλα τα σημαντικά όπου παρά τις διεκδική-
σεις μας δεν υπήρξε βελτίωση, όπως την ισότιμη 
ανάπτυξη των οικισμών, την προτεραιοποίηση 
συγκεκριμένων έργων μέσα από το τεχνικό πρό-
γραμμα, τις παιδικές χαρές στην Σουρωτή και Αγ. 
Παρασκευή, την δίκαιη αμοιβή των επί 15ετία και 
άνω απασχολούμενων καθαριστριών, τα προβλή-
ματα υδροδότησης σε οικισμούς, τη μείωση των 
δημοτικών τελών για τις κατοικίες, την κατασκευή 
νέων σχολείων στην επέκταση, το χωρικό σχεδι-
ασμό στα Βασιλικά και τη Μίκρα.

Τόνισε ότι δε νοείται να συζητάμε για ποιότητα 
στην καθημερινότητα όταν απλώς επικαλούμαστε 
τα απολύτως αυτονόητα όπως η καθαριότητα, η 
συντήρηση των σχολείων, η έκδοση πιστοποιητικών 
από τις υπηρεσίες. Τα αυτονόητα είναι προϋποθέ-
σεις μιας ελάχιστης λειτουργίας στους δήμους κι 
αν καυχιόμαστε για τα αυτονόητα μετριάζουμε τις 
προσδοκίες μας. Η ζωή μας απαιτεί την υπέρβαση, 
το ποιοτικά διαφορετικό στην καθημερινότητα, που 
δίνει χάρισμα στην πόλη, που προσφέρει αισιοδο-
ξία, ποιότητα στη ζωή, αλληλεγγύη και πολιτισμό.

Η επικεφαλής της δημοτικής μας παράταξης, Άννα 
Τσιφτελίδου, αναφέρθηκε στον αναχρονιστικό 
τρόπο με τον οποίο πολιτεύονται οι διοικούντες 
το δήμο, πράγμα που ονόμασε «αλγεινή εμπειρία». 
Παλιές τακτικές με ψηφοθηρικά χαρακτηριστικά, 
ένα κλειστό κύκλο διοίκησης, που δυστυχώς εκπαι-
δεύει το δημότη που έχει οποιοδήποτε πρόβλημα 
να μην απευθύνεται στην υπηρεσία, στον υπάλληλο 
αλλά να ψάχνει να βρει τον αιρετό, σε έλεγχο των 
συλλογικοτήτων και απαξίωση της διαβούλευσης.

Τέλος τόνισε ότι η διοίκηση του Δήμου δε μπορεί να 
είναι απόφαση μιας αυθεντίας αλλά ένα συλλογικό 
εγχείρημα που αφορά τους πολλούς, ανοιχτό στην 
κοινωνία, με στρατηγική συνεργασιών που αξιοποιεί 
τις συλλογικές πρωτοβουλίες. Με σχέδιο για το 
μέλλον, με σεβασμό στους πολίτες, με πολιτισμό 
προς τους αντιπάλους που μάχονται για το κοινό 
καλό, με σεβασμό στην ανιδιοτελή συμμετοχή και 
την αποφασιστικότητα όσων διαθέτουν χρόνο να 
αντιμετωπίσουν τα προβλήματα με ήθος κι αγάπη 
για τον τόπο που ζούμε.

Είναι ζήτημα βαθιά δημοκρατικό ότι ο δήμος μας έχει 
τον ίδιο δήμαρχο εδώ και 25 έτη ο οποίος προτίθεται 
να ξαναείναι υποψήφιος. Πρέπει να μας προβλη-
ματίσει δίχως άλλο πως μια από τις μακροβιότερες 
δημοτικές παρατάξεις, αυτή του δημάρχου, δεν 
μπορεί να αναδείξει ένα νέο πρόσωπο στο τιμόνι. 
Είναι δυνατόν στο δήμο μας, από τους ελάχιστους 
που έχουν αύξηση πληθυσμού και μια απίστευτη 
δυναμική ανάπτυξης, να μην υπάρχουν και να 
αναδειχθούν νέοι άνθρωποι με όρεξη και διάθεση 
προσφοράς στα κοινά, με γνώση και σύγχρονες 
αντιλήψεις για τα πράγματα. Όλοι όσοι βλέπουν 
αυτή την παγιωμένη κατάσταση, αντιλαμβάνονται 
την ύπαρξη του κατεστημένου και αποτρέπονται 
από τη συμμετοχή και την προσφορά! 

Η ομιλία ολοκληρώθηκε με την παρότρυνση που 
επαναλαμβάνουμε και από αυτό το βήμα, το σύνο-
λο των δημοτών μας να βρούμε το θάρρος και τη 
διάθεση, να σηκώσουμε το παράστημά μας, και 
χέρι-χέρι να αγωνιστούμε για μια αυτοδιοίκηση του 
Δήμου Θέρμης πιο δημοκρατική, με περισσότερη 
και ουσιαστική διαβούλευση, με σεβασμό στους 
εργαζόμενους, με δημότες που θα βιώνουν την 
ισονομία και οικισμούς που θα απολαμβάνουν 
ισότιμα το ενδιαφέρον της διοίκησης του Δήμου, 
με ανανέωση σε πρόσωπα και αρχές. 

Να προχωρήσουμε μπροστά για να ανοίξουμε 
νέους δρόμους και προοπτικές στο δήμο μας, σε 
ένα δήμο ανοικτό σε όλους !        Θέρμη 14/3/2023

Αφετηρία μια νέας νίκης στις εκλογές 
του προσεχούς Οκτωβρίου αποτέ-
λεσε η εκδήλωση κοπής πίτας της 

παράταξης Δημοκρατική Ενότητα η οποία 
έγινε την Τετάρτη 22 Φεβρουαρίου. Σε μια 
συγκέντρωση η οποία χαρακτηρίστηκε από 
τη μαζική συμμετοχή των πολιτών, καθώς και 
μελών και στελεχών της παράταξης που κατέ-
κλυσαν το θέατρο του πολιτιστικού κέντρου 
Θέρμης, ο δήμαρχος Θέρμης και επικεφαλής 
της Δημοκρατικής Ενότητας Θεόδωρος Παπα-
δόπουλος προανήγγειλε ουσιαστικά την 
υποψηφιότητά του για τις εκλογές της 8ης 
Οκτωβρίου. Συγκεκριμένα, κλείνοντας την 
ομιλία του ο κ. Παπαδόπουλος τόνισε ότι «σε 
αυτήν την τόσο σημαντική δημοτική περίοδο 
που έχουμε μπροστά μας, με τόσες σημαντικές 
προκλήσεις για την υλοποίηση αυτού του 
τεράστιου σχεδιασμού, ως επικεφαλής της 
Δημοκρατικής Ενότητας δεν θα μπορούσα 
να λείπω από αυτήν την προσπάθεια. Και 
επειδή έχω ευθύνη και για το μέλλον αυτής 
της παράταξης, σας δηλώνω πως θα είμαι ο 
μπροστάρης αλλά και ο εγγυητής, τόσο για 
τον αγώνα που έχουμε μπροστά μας, όσο και 
για το μέλλον της παράταξης, μετά και τη νέα 
εκλογική νίκη μας». 

Νωρίτερα ο δήμαρχος Θέρμης έκανε έναν 
συνοπτικό απολογισμό των έργων τα οποία 
υλοποίησε η διοίκηση του δήμου κατά την 
τρέχουσα δημοτική περίοδο. Παράλληλα, 
παρουσίασε και αυτά τα οποία είναι ώριμα 
και πρόκειται να ξεκινήσουν το προσεχές 
διάστημα και θα ολοκληρωθούν μέσα στην 
επόμενη θητεία. 

«Καταλαβαίνετε ότι υπάρχει μια τεράστια 
παραγωγή έργου, παρά τις αντιξοότητες που 
έφεραν η πανδημία, ο πόλεμος στην Ουκρα-
νία και οι επιπτώσεις στον πληθωρισμό, στις 
τιμές των πρώτων υλών και στην αύξηση 
του κόστους της ενέργειας. Και όλα αυτά 
τα καταφέραμε χωρίς τη χρήση χρημάτων 
του δήμου, γιατί αυτά δεν μας περισσεύουν. 
Δεν υπάρχει προκήρυξη χρηματοδοτικού 
εργαλείου που ο δήμος Θέρμης να μην έχει 
καταθέσει πρόταση χρηματοδότησης. Έτσι, 
ό,τι είχαμε στο προεκλογικό μας πρόγραμμα, 
το 90%, είτε υλοποιείται είτε θα υλοποιηθεί, 
είτε θα δημοπρατηθεί μέσα σε αυτήν τη δημο-
τική περίοδο».

Αναφερόμενος στην επόμενη θητεία ο κ. 
Παπαδόπουλος σημείωσε ότι «όπως βλέ-
πετε έχουμε κάνει πολλά, αλλά έχουμε να 
κάνουμε και πολλά ακόμη μπροστά μας, τα 
οποία έχουμε σχεδιάσει, έχουμε ωριμάσει, 
τα έχουμε ιεραρχήσει και είναι έτοιμα να 
ξεκινήσουν». Τόνισε πως «οι πολλές εντάξεις 
και οι προτάσεις που έχουμε καταθέσει, μας 
οδηγούν με ασφάλεια χρηματοδοτική στην 
υλοποίηση μέσα στην επόμενη θητεία μας του 
συνολικού σχεδιασμού που έχουμε κάνει για 
τις βασικές υποδομές στο δήμο μας. Και βέβαια 
οι μεγάλες προκλήσεις της επόμενης περιόδου 

αφορούν τον ψηφιακό μετασχηματισμό και 
την πράσινη μετάβαση λόγω της κλιματικής 
αλλαγής. Για όλα αυτά, υπάρχει σχέδιο και η 
προσπάθεια υλοποίησης αυτού του σχεδίου, 
όπως είδατε, ήδη έχει ξεκινήσει».

Αναφερόμενος στην Δημοκρατική Ενότητα 
ο κ. Παπαδόπουλος είπε πως «ξεκίνησε την 
πορεία της πριν από 41 χρόνια και διοικεί μέχρι 
σήμερα, και θα συνεχίσει με τη βοήθειά σας 
να διοικεί το δήμο Θέρμης και την επόμενη 
περίοδο. Έχουμε το προνόμιο να είμαστε η 
μακροβιότερη, πολυσυλλεκτική, προοδευ-
τική αυτοδιοικητική παράταξη στη χώρα. 
Και ξέρετε γιατί η παράταξη αυτή άντεξε στο 
χρόνο; Άντεξε γιατί, δεν είναι τα κόμματα ο 
καταλύτης που συνδέει τόσες δυνάμεις από 
ανθρώπους όλων των κομματικών σχημα-
τισμών. Άντεξε γιατί οι άνθρωποι που την 
απαρτίζουν, έχουν κοινά χαρακτηριστικά, με 
κυρίαρχο όλων την αγάπη γι’ αυτόν τον τόπο 
και για την αυτοδιοίκηση. Γιατί μοιράζονται 
κοινές αρχές και στόχους που επικαιροποι-
ούνται και συμφωνούνται πριν από κάθε 
εκλογική αναμέτρηση. Γιατί έννοιες όπως η 
δημοκρατική και διαφανής διοίκηση, η ισό-
τιμη αντιμετώπιση των πολιτών, η κοινωνική 
αλληλεγγύη, ο σεβασμός στην πολιτισμική 
ετερότητα, η οικονομική και η αειφορική 
ανάπτυξη, δηλαδή η πράσινη διάσταση της 
ανάπτυξης, αποτελούν οδηγό για κάθε πολι-
τικό σχεδιασμό, απόφαση και πράξη». 

Ο δήμαρχος Θέρμης τόνισε ότι «η παράταξή 
μας, η Δημοκρατική Ενότητα, είναι η μόνη που 
μπορεί να εγγυηθεί ότι όλα αυτά θα γίνουν. 
Όπως πορευτήκαμε όλα τα προηγούμενα 
χρόνια, και φτάσαμε το δήμο μας σε αυτό το 
επίπεδο, έτσι οφείλουμε να συνεχίσουμε και 
στην επόμενη θητεία μας. Θα πορευτούμε με 
τις ίδιες αρχές, με τα έμπειρα αυτοδιοικητικά 
στελέχη μας, αλλά και με καινούργια στελέχη 
που θα αναπληρώσουν τους ανθρώπους της 
παράταξης που έχουν επιλέξει να σταθούν 
στο πλευρό μας, αλλά από τη θέση του απλού 
στρατιώτη. Αυτό το γεγονός σε συνδυασμό 
και με την αύξηση των εδρών του δημοτικού 
συμβουλίου από 33 μέλη σε 35, και είμαστε ο 
μοναδικός δήμος στην Κεντρική Μακεδονία 
που αυξάνει τον αριθμό των εδρών του δημο-
τικού συμβουλίου, μαζί και με τη βεβαιότητά 
μου ότι το υψηλό ποσοστό της παράταξης θα 
αυξήσει την εκπροσώπησή της στο δημοτικό 
συμβούλιο, όλα αυτά θα οδηγήσουν στην 
ανανέωση του στελεχιακού μας δυναμικού 
τουλάχιστον κατά το 1/3». 

Στην εκδήλωση έδωσαν το «παρών» η βου-
λευτής Κωνσταντίνα Αδάμου, ο περιφερει-
ακός σύμβουλος Κωνσταντίνος Πάλλας, 
εκπρόσωποι φορέων και συλλόγων του 
δήμου Θέρμης κ.ά.

Το τυχερο κομμάτι με το φλουρί έτυχε ο 
Πρόεδρος του ΚΑΠΗ Περιστεράς Γιώργος 
Αλεξάκης
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Λανθασμένος 
ο εκλογικός νόμος

H θέση μας για τον 
Κανονισμό Προσωπικού

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ 
Ο ΔΗΜΟΣ ΜΑΣ ΑΥΡΙΟ

Πολλοί αναρωτιούνται εάν είμαστε 

γνήσιοι απόγονοι των αρχαί-

ων Ελλήνων ακολουθώντας τις 

διδαχές τους ή ένα πολιτισμικό συνον-

θύλευμα που δεν έχει καμία σχέση, αλλά 

αρέσκεται απλά να τους μνημονεύει. Τα 

όσα θα αναφερθούν παρακάτω ας γίνουν 

αφορμή για σκέψεις και αποφάσεις του 

καθενός από εμάς για να διαχειριστούμε 

καλύτερα το μέλλον μας και ιδιαίτερα 

των παιδιών μας. 

Ο αρχαίος φιλόσοφος, ο Πλάτωνας, έλεγε 

σχετικά με την άσκηση εξουσίας: (Ο αλη-

θινός άρχοντας δεν πρέπει να κοιτάζει το 

δικό του συμφέρον αλλά των υπηκόων 

του). Αναφερόμενος δε σε όσους πολίτες 

αδιαφορούσαν με τα κοινά: (Μια από 

τις τιμωρίες σου, που δεν καταδέχεσαι 

να ασχοληθείς με την πολιτική, είναι ότι 

καταλήγεις να σε κυβερνούν κατώτε-

ροι σου). Με βάση λοιπόν τα παραπάνω 

τίθενται κάποια εύλογα ερωτήματα προς 

τους σημερινούς Νομοθέτες. Ξεκαθαρί-

ζουμε βέβαια ότι δεν είμαστε Νομικοί 

προκειμένου να αναλύουμε νόμους ή 

να αντιπαραθετόμαστε σχετικά με την 

αναγκαιότητά τους. Απλά δημιουργούνται 

ερωτήματα τα οποία απαιτούν και άμεσες 

απαντήσεις σχετικά με τον Εκλογικό Νόμο 

της Αυτοδιοίκησης, αυτόν που πρόσφατα 

δημοσιεύθηκε. 

Αλήθεια κ. Υπουργέ των Εσωτερικών 

όταν συντάσσατε σκεφτήκατε καθόλου 

τον Πλάτωνα; Ή σκεφτήκατε μόνο το συμ-

φέρον σας; Ή μήπως να αποτρέψετε να 

ασχοληθεί ο οποιοσδήποτε ανεξάρτητος 

τοπικός παράγοντας που ενδιαφέρεται 

για τον τόπο του, μόνο και μόνο για να 

τον κυβερνούν κατώτεροι του; Ή μήπως 

αποτελεί ένα σαφές μήνυμα προς κάθε 

κατεύθυνση ότι κάθε ανεξάρτητη προ-

σπάθεια θα αποτύχει ΕΚΤΟΣ αν τεθεί υπό 

προστασία πολιτικού κόμματος. 

Είναι δυνατόν σε ένα Δήμο, που οι απο-

στάσεις μεταξύ των κοινοτήτων είναι 

μεγάλες και τα προβλήματα τους δια-

φορετικά, με αγνώστους μεταξύ τους 

πολίτες, αστούς, αγρότες, κτηνοτρόφους, 

εργάτες επαγγελματίες να αναδειχθεί μία 

ανεξάρτητη κίνηση με κοινούς στόχους και 

σκοπούς και μακριά από μικροπολιτικές 

σκοπιμότητες; 

Το να βλέπει κάποιος, ότι δεν γίνεται 

τακτικά η αποκομιδή σκουπιδιών, ότι δεν 

υπάρχει επαρκής σηματοδότηση, ή είναι 

κρεμασμένη με σύρμα, τις λακκούβες 

στο οδόστρωμα, τα πεζοδρόμια που δεν 

υπάρχουν, ο έλεγχος που δεν γίνεται για 

τις ταχύτητες των οχημάτων εντός του 

οικισμού και τέλος και σπουδαιότερο 

ότι δεν υπάρχει ασφάλεια από ένα σωρό 

παρεμβατικές πράξεις που έπρεπε να τον 

οδηγήσει; Βεβαίως κάποια εξ αυτών θα 

μπορούσε κάποιος να τα βρει κοινά και 

να επικαλεσθεί την δυνατότητα σύμπρα-

ξης πολιτών στην δημιουργία ομάδας με 

κατεύθυνση την επίλυση τους. 

Δυστυχώς όμως στην περίπτωση του 

Δήμου Θέρμης αυτό θεωρείται αδύνα-

τον. Οι κρατούντες τον Δήμο εδώ και μια 

20ετία έχουν καταφέρει να δημιουργή-

σουν μία με πλήρη πολιτιστική, αθλητική 

και με κοινωνικές ευαισθησίες πρότυ-

πη κοινότητα. Μία κοινότητα έδρα του 

Δήμου όπου εδρεύουν Τράπεζες – Τεχνικές 

Υπηρεσίες – Αστυνομία – Πολιτιστικά 

Κέντρα – Κέντρο Υγείας και κάθε άλλη 

δομή που εξυπηρετεί άμεσα και ανέξοδα 

τους κατοίκους της. Ματαιοπονεί λοιπόν 

όποιος πιστεύει ότι οι κάτοικοι της Θέρ-

μης αλλά και οι κρατούντες τον Δήμο 

ενδιαφέρονται για τους υπόλοιπους. Το 

πιο ζωντανό παράδειγμα της αδιαφορί-

ας αυτής το αντιμετωπίζουν εδώ και 3 

χρόνια οι πολίτες του Τριλόφου και του 

Πλαγιαρίου. Δύο κοινότητες συνολικού 

πληθυσμού άνω των 15000 κατοίκων με 

απόσταση μεταξύ τους λιγότερη από 200 

μέτρα, δεν επικοινωνούν άμεσα αλλά 

μέσα από αγροτικούς δρόμους εξαιτίας 

μιας κατολίσθησης της γέφυρας που τις 

ένωνε. Το τι ακριβώς έχει συμβεί με αυτήν 

την υπόθεση έχει καταγγελθεί προς κάθε 

αρμόδιο αλλά το τοίχος της αδιαφορίας 

τους είναι αξεπέραστο. 

 Επανερχόμενοι λοιπόν προς τον 

κ. Υπουργό του στέλνουμε ευγενικά τη 

καληνύχτα μας και ευχόμαστε να έχουμε 

προβληματίσει κάποιους από τους ανα-

γνώστες αυτού του κειμένου. 

Στο τελευταίο Δημοτικό Συμβούλιο ήρθε 
προς έγκριση ο Κανονισμός Προσωπικού 
της Δημοτικής Επιχείρησης Πολιτισμού, 

Περιβάλλοντος και Αθλητισμού του Δήμου 
Θέρμης.
Επειδή θεωρούμε το ζήτημα ιδιαίτερα σημα-
ντικό και δεν θέλουμε να αφήσουμε τους 
κατοίκους του δήμου μας να ενημερωθούν 
απλά από τη στήλη της εφημερίδας όπου 
δεν θα αναγράφεται αναλυτικά η θέση μας, 
κρίνουμε σκόπιμο να παραθέσουμε την τοπο-
θέτηση του επικεφαλής της παράταξής μας 
στο Δημοτικό Συμβούλιο. 
Η τοποθέτησή μας, λοιπόν, ήταν η εξής :
Η αυστηροποίηση των προβλεπόμενων 
πειθαρχικών ποινών γίνεται με αφορμή μια 
παράνομη πράξη που τελέστηκε από εργαζό-
μενο της Επιχείρησης. Υπό το πρίσμα αυτό, εάν 
οι τροποποιήσεις του πειθαρχικού κανονισμού 
της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ. γίνονται για να αντιμετωπί-
σουν το πράγματι δυσάρεστο περιστατικό 
που έλαβε χώρα πρόσφατα στους χώρους 
των αθλητικών εγκαταστάσεων του δήμου 
μας, τότε είμαστε ένα βήμα πίσω, με δεδομένο 
ότι οι παράνομες πράξεις που τελέστηκαν 
από τον εν λόγω υπάλληλο (εάν κριθεί από το 
δικαστήριο ότι τελέστηκαν, με δεδομένο το 
τεκμήριο αθωότητας του κατηγορουμένου) 
θα αντιμετωπιστούν με το πειθαρχικό δίκαιο 
που ίσχυε κατά τον χρόνο της τέλεσής τους.
Από κει και πέρα θεωρούμε προβληματική 
τη διατύπωση που υπάρχει για κάποια από 
τα προβλεπόμενα πειθαρχικά αδικήματα. 
Π.χ. υπάρχει ένα πειθαρχικό αδίκημα που με 
αντίστοιχη πάνω κάτω διατύπωση μπορεί 
να τιμωρείται με όλες τις πειθαρχικές ποινές 
που προβλέπονται από τον Κανονισμό Προ-
σωπικού της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ. Παρατηρείται, 
δηλαδή, μια αδικαιολόγητη επανάληψη του 
ίδιου πειθαρχικού παραπτώματος, χωρίς να 
δικαιολογείται για ποιον λόγο κάθε φορά 
προβλέπεται διαφορετική ποινή. Πιστεύουμε 
ότι θα πρέπει να υπάρξει μια ποσοτικοποίηση 
του εν λόγω πειθαρχικού παραπτώματος, μια 
πρόβλεψη που θα κάνει λόγο για την επιβολή 
μεγαλύτερης και αυστηρότερης ποινής, ανά-
λογα με το πόσες φορές τελείται το εν λόγω 
παράπτωμα.
Έτσι, στο άρθρο 42 και με τον τίτλο παρα-
πτώματα τιμωρούμενα με παρατήρηση ή 
επίπληξη, προβλέπεται η επιβολή των ποινών 
αυτών στον εργαζόμενο της επιχείρησης σε 
περιπτώσεις αδικαιολόγητης καθυστέρησης 
προσέλευσης στην εργασία, πρόωρης απο-
χώρησης από την εργασία, απομάκρυνσης 
από τον χώρο εργασίας χωρίς άδεια και αδι-
καιολόγητη απουσία κατά τη διάρκεια του 
ωραρίου εργασίας.
Στο άρθρο 43 και με τον τίτλο παραπτώματα 
τιμωρούμενα με πρόστιμο, η διατύπωση του 
ίδιου παραπτώματος έχει ως εξής: « Κατ’ 
επανάληψη καθυστέρηση προσέλευσης 
στην εργασία, πρόωρη αποχώρηση από την 
εργασία ή αδικαιολόγητη απουσία κατά τη 
διάρκεια του ωραρίου εργασίας, που επιδρά 
στην ομαλή λειτουργία της Επιχείρησης». 
Η ίδια ακριβώς διατύπωση υπάρχει στο άρθρο 
44, που αφορά σε παραπτώματα τιμωρούμενα 
με προσωρινή αργία από 1 –30 ημέρες.
Και, ω του θαύματος, το ίδιο πράγμα επανα-
λαμβάνεται στο άρθρο 46, με τίτλο παρα-
πτώματα τιμωρούμενα με οριστική απόλυση, 
όπου, μάλιστα, δεν απαιτείται η τέλεση της 
παράβασης να γίνεται κατ’ επανάληψη !!! Η 
σχετική διατύπωση ακολουθεί την τυποποίηση 
του ίδιου παραπτώματος όταν τιμωρείται 
με παρατήρηση ή επίπληξη. Η σχετική δια-
τύπωση στο άρθρο 46, που προβλέπει την 

αυστηρότερη από τις ποινές έχει ως εξής: 
«Καθυστέρηση προσέλευσης στην εργα-
σία, πρόωρη αποχώρηση από την εργασία 
ή αδικαιολόγητη απουσία κατά τη διάρκεια 
του ωραρίου εργασίας, που επιδρά σοβαρά 
στην ομαλή λειτουργία της Επιχείρησης».  
Είναι προφανές ότι το παράπτωμα είναι, 
σε κάθε περίπτωση, στην ουσία το ίδιο. Η 
περιγραφή του είναι αυτή που διαφέρει σε 
κάθε επαπειλούμενη ποινή. Και ελάχιστα 
προσδιοριστικά στοιχεία στην περιγραφή 
του παραπτώματος, τα οποία, όμως, μπορούν 
να υπαγάγουν την παράβαση σε κάθε μία 
από τις περιπτώσεις που προβλέπονται στο 
πειθαρχικό δίκαιο της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ., ανάλογα 
με την εκάστοτε ερμηνεία του.
Η πρότασή μας είναι να υπάρξει ποσοτικο-
ποίηση των παραπτωμάτων, ούτως ώστε να 
ακολουθηθεί μία κλιμακωτή μέθοδος στην 
επιβολή των ποινών. Στις πρώτες δύο περιπτώ-
σεις, π.χ., που κάποιος υπάλληλος θα υποπέσει 
στο παράπτωμα αυτό να τιμωρηθεί με τη 
λιγότερο αυστηρή ποινή της παρατήρησης 
ή επίπληξης. Στις επόμενες δύο περιπτώσεις 
να τιμωρηθεί με πρόστιμο, στις επόμενες δύο 
να τιμωρηθεί με προσωρινή αργία και, τέλος, 
αφού δεν συμμορφώνεται, να τιμωρηθεί 
με την ποινή της οριστικής αργίας. Με τον 
τρόπο αυτό δε θα μπορεί να κριθεί και από 
το δικαστήριο, που πιθανά να προσφύγει ο 
υπάλληλος, καταχρηστική η ποινή αυτή της 
οριστικής απόλυσης, η οποία, πράγματι είναι 
πολύ επαχθής για τον υπάλληλο.
Επίσης, θεωρούμε ότι θα πρέπει να διαγραφεί 
η παρ. 3 του άρθρου 45, καθώς η προηγούμενη 
απολογία του πειθαρχικώς ελεγχόμενου είναι 
υποχρεωτική εκ του νόμου και προβλέπεται, 
σε κάθε περίπτωση, και για κάθε επαπειλού-
μενη ποινή, σύμφωνα με το άρθρο 48 παρ. 1 
του Κανονισμού Προσωπικού της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ.
Στο άρθρο 48 θα πρέπει να προστεθεί εδάφιο 
στην παρ. 1, που θα επιτρέπει στον πειθαρ-
χικώς ελεγχόμενο να εξετάζει μάρτυρες για 
την απόδειξη των επικαλούμενων από αυτόν 
στοιχείων και θέσεων.
Στο ίδιο άρθρο στην παρ. 2 θα πρέπει να 
προβλεφθεί η δυνατότητα χορήγησης ανα-
βολής στον πειθαρχικώς ελεγχόμενο για την 
καλύτερη προετοιμασία της απολογίας του. 
Στο άρθρο 49 παρ. 5 που προβλέπεται η κοι-
νοποίηση της ποινής στον πειθαρχικά ελεγ-
χόμενο, θα πρέπει να προστεθεί η φράση 
«επί αποδείξει».
Τέλος, διατηρούμε πολλές επιφυλάξεις για τη 
συντρέχουσα αρμοδιότητα του Διευθυντή της 
Επιχείρησης να επιβάλλει στους εργαζόμενους 
τις πειθαρχικές ποινές της παρατήρησης, 
της επίπληξης και του προστίμου, κατόπιν 
εισήγησης του προϊσταμένου του τμήματος. 
Θεωρούμε ότι ένα μονοπρόσωπο όργανο δεν 
είναι κατάλληλο για την επιβολή πειθαρχικών 
κυρώσεων σε εργαζόμενους, με δεδομένο ότι 
θα μπορεί α επηρεάζεται από προσωπικές σχέ-
σεις, φιλίες, συμπάθειες, αντιπάθειες, έχθρες 
κλπ., με αποτέλεσμα να υπάρχει κίνδυνος 
υποκειμενικής αντιμετώπισης του θέματος. 
Αντίθετα, έχουμε μεγαλύτερη εμπιστοσύνη σε 
ένα συλλογικό, πολυμελές όργανο στο οποίο 
εκφράζονται οι δημοτικές παρατάξεις και 
φορείς του Δήμου που δεν θα επηρεάζονται 
από προσωπικές τους θέσεις στην αντιμε-
τώπιση του ζητήματος. Για τον λόγο αυτό 
ζητούμε αντικατάσταση των άρθρων 40 παρ. 
5 και 47 παρ. 2 του Κανονισμού Προσωπικού 
της Δ.Ε.Π.Π.Α.Θ.

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ 
ΒΗΜΑ ΣΤΟ ΑΥΡΙΟ
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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ 
ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ

Η δημοσίευση της απόφασης 

του Αρείου Πάγου για τα funds 

επιβεβαιώνει τον «χαλκά» που 

έχουν περάσει στα υπερχρεωμένα λαϊκά 

νοικοκυριά οι νόμοι που έφτιαξαν οι 

κυβερνήσεις της ΝΔ, του ΣΥΡΙΖΑ και του 

ΠΑΣΟΚ. Η δε βιασύνη για τη δημοσίευση 

της συγκεκριμένης απόφασης δείχνει 

ότι τα «κοράκια» δεν κρατιούνται να 

προσχωρήσουν στους πλειστηριασμούς 

λαϊκών κατοικιών 

Ασπίδα απέναντι σε αυτήν την άγρια 

επίθεση δεν αποτελούν ούτε οι δήθεν 

«διακανονισμοί» και οι άθλιοι «πτωχευ-

τικοί νόμοι» της ΝΔ, ούτε η υποκρισία 

του ΣΥΡΙΖΑ που, αφού έδωσε τα κόκκινα 

δάνεια στα funds, τώρα κόπτεται δήθεν 

για να μπει όριο στα κέρδη τους! Τα σπίτια 

του λαού θα τα σώσει ο ίδιος ο λαός με 

τον αγώνα του, διεκδικώντας πραγματική 

προστασία της λαϊκής κατοικίας κι ακύρω-

ση των νόμων και των αποφάσεων που 

υπαγορεύονται από τις τράπεζες και τα 

«κοράκια». 

Η προγραμματισμένη έξωση της οικογέ-

νειας του Χ. Δ. και της Μ. Κ. στα Βασιλικά 

την 1η Φεβρουαρίου, μετά τον πλειστη-

ριασμό της πρώτης τους κατοικίας, απο-

τράπηκε χάριν της μαζικής παρουσίας και 

παρέμβασης των κατοίκων της περιοχής. 

Αυτή ήταν και η αρχή που μας δείχνει το 

δρόμο. Στις 10 Φεβρουαρίου σχεδόν όλοι 

οι φορείς των Βασιλικών σε σύσκεψη που 

έγινε αποφάσισαν ότι θα υπερασπιστούν 

την πρώτη κατοικία και δε θα επιτρέψουν 

σε κανένα κοράκι να βάλει χέρι στα σπίτια 

του κόσμου. Στις 14 Φεβρουαρίου έγινε 

κινητοποίηση διαμαρτυρίας έξω από την 

Τράπεζα Πειραιώς στη Θέρμη. Αυτός είναι 

ο δρόμος που πρέπει να ακολουθήσουμε 

σε κάθε πόλη και χωριό γιατί ΜΟΝΟ Ο 

ΛΑΟΣ ΘΑ ΣΩΣΕΙ ΤΟ ΛΑΟ. 

Μετά από αυτές τις εξελίξεις οι δημοτικοί 

σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης κατέ-

θεσαν ψήφισμα στο δημοτικό συμβούλιο 

Θέρμης, το οποίο στη συνεδρίαση της 

15ης Φεβρουαρίου εγκρίθηκε ομόφωνα 

με το εξής αποφασιστικό:

Το Δημοτικό Συμβούλιο Θέρμης:

- Εκφράζει την αλληλεγγύη του στην 

οικογένεια, συντάσσεται με τους φορείς 

της περιοχής μας και ζητά να σταματήσει 

κάθε διαδικασία έξωσης

- Ζητά να δοθεί στην οικογένεια η δυνα-

τότητα διακανονισμού του χρέους, όπως 

ζητά και η ίδια η οικογένεια, ώστε να 

κρατήσει το σπίτι της αποπληρώνοντας το 

δάνειο .

- Ζητά την άμεση προστασία από τους 

πλειστηριασμούς με νομοθετική ρύθμι-

ση της πρώτης κατοικίας με κατάργηση 

όλου του νομοθετικού πλαισίου που τους 

απελευθέρωσε.

ΚΑΝΕΝΑ ΣΠΙΤΙ ΣΤΑ ΧΕΡΙΑ ΤΡΑΠΕΖΙΤΗ

ΚΑΝΕΝΑΣ ΜΟΝΟΣ -ΕΝΑΣ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΚΑΙ 

ΟΛΟΙ ΓΙΑ ΕΝΑΝ

Επιμόρφωση εκπαιδευτικών 
- Όχι εκτός ωραρίου

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ 
ΜΕΤΩΠΟ ΡΗΞΗΣ ΚΑΙ ΑΝΑΤΡΟΠΗΣ

Σε κάθε ευκαιρία το ΥΠΑΙΘ και η 
κυβέρνηση αποδεικνύουν ότι 
επιδιώκουν την επιστροφή των 

εργασιακών δικαιωμάτων στο μεσαίωνα 
και χρησιμοποιούν κάθε αυταρχική μεθό-
δευση! Σε ένα περιβάλλον αυταρχισμού 
και διοικητισμού, την ίδια στιγμή που το 
ΥΠΑΙΘ επιχειρεί την ατομική αξιολόγηση 
εκβιάζοντας με τη μονιμοποίηση τις/τους 
νεοδιόριστες/ους, κάνει απρόκλητη επίθεση 
στα εργασιακά δικαιώματα και καταστρατη-
γεί βάναυσα το εργασιακό ωράριο θέτοντας 
ξανά εκβιαστικά διλήμματα. Είναι σαφές 
πως επιχειρεί να δημιουργήσει μια νέα γενιά 
πειθήνιων εργαζόμενων που θα εκτελούν 
εντολές ανά πάσα στιγμή με τον πέλεκυ της 
υποχρεωτικότητας και της αξιολόγησης 
να αποτελούν μια μόνιμη απειλή για την 
υπηρεσιακή τους εξέλιξη.
Συγκεκριμένα το ΥΠΑΙΘ επιδιώκει την:
- αποδοχή της παραβίασης εργασιακών 
δικαιωμάτων και ειδικότερα του ορισμένου 
εργασιακού ωραρίου ως υποχρέωση συνδε-
δεμένη με τη μόνιμη και σταθερή εργασία.
- ανά πάσα στιγμή διαθεσιμότητα του/της 
εργαζόμενου/ης στην απλήρωτη υπερωριακή 
απασχόληση που ορίζεται από τον εργοδότη 
και συνδέεται με την ατομική αξιολόγηση.
- εμπέδωση της αντίληψης πως «ποτέ και 
τίποτα δε θα είναι αρκετό». Οι νεοδιόριστοι/
ες εκ- παιδευτικοί έχουν εργαστεί ήδη στο 
Δημόσιο σχολείο ως αναπληρωτές/τριες για 
πολλά χρόνια, ενώ έχουν πραγματοποιήσει 
ανάλογη επιμόρφωση στο παρελθόν.
- στρεβλή αντίληψη περί επιμόρφωσης 
μέσω τηλεδιασκέψεων, αντί για ουσιαστική 
βιωματική επιμόρφωση οργανωμένη από 
πανεπιστημιακά ιδρύματα.
Η εισαγωγική επιμόρφωση είναι πρόγραμμα 
ΕΣΠΑ και έχει τη σφραγίδα των κυβερνη-
τικών επιλογών που προωθούνται σε όλες 
της χώρες της Ε.Ε. και βρίσκουν σθεναρή 
αντίσταση από το ευρωπαϊκό εκπαιδευτικό 
κίνημα. Είναι η βίαιη και αυταρχική ένταξη 
του νεοδιόριστου στο σχολείο της αγοράς. 
Το σχολείο του ελέγχου, της λογοδοσίας, του 
ανταγωνισμού, της προσοντολαγνείας, της 
ιεραρχικής κατάταξης, στο οποίο τα παιδιά 
των εργαζόμενων θα πρέπει να το πληρώνουν 
και στο οποίο τα παιδιά των ανέργων, των 
φτωχών, των μεταναστών, των κάθε είδους 
«διαφορετικών» -εάν βρίσκουν θέση- θα 
αποτελούν «προβλήματα προς διαχείρι-
ση» ενώ ταυτόχρονα θα εξορίζεται κάθε 
απελευθερωτική, δημιουργική διάσταση 
της γνώσης, και εντέλει η χαρά για όλους 
τους εμπλεκόμενους, εκ- παιδευτικούς και 
μαθητές.
Όλα αυτά οδήγησαν σε μια εισαγωγική 
επιμόρφωση που προβλέπεται να πραγμα-
τοποιηθεί εξ ολοκλήρου εκτός εργασιακού 
ωραρίου, ακόμα και σε ημέρες επίσημων 
αργιών, όπως η Καθαρή Δευτέρα, μέρες 
της Μεγάλης Εβδομάδας ή της δεύτερης 
εβδομάδας του Πάσχα. Ήδη, ανακοινώνεται 
ανά περιοχές και ομάδες το πρόγραμμα σε 
ώρες εκτός εργασιακού ωραρίου στις/στους 
εκπαιδευτικούς. Επιμορφωτές δημιουρ-
γούν ομάδες συνομιλίας στο viber με τους 
επιμορφωμένους τους, χωρίς τη συναίνεσή 
τους, τους αναθέτουν ύλη προς μελέτη για 
το πρώτο μάθημα και τους υποχρεώνουν 
να έχουν μόνιμα ανοιχτές κάμερες για να 
ελέγχουν την παρουσία τους!
Επιπλέον, οι επιμορφούμενοι καλούνται να 
πραγματοποιήσουν υποχρεωτικά εργασίες 
και διάφορες εξεταστικές διαδικασίες με 
τις οποίες θα κριθούν αν παρακολούθησαν 

επιτυχώς την επιμόρφωση.
Δηλαδή, μπορεί κάποιος/α επιμορφούμενος 
και να απορριφθεί; Στην πραγματικότητα 
φαίνεται πως το υπουργείο επιδιώκει να 
θέσει ένα νέο εξεταστικό φίλτρο. Μετά 
το προσοντολόγιο, την προσπάθεια της 
επιβολής της αξιολόγησης, τον γραπτό δια-
γωνισμό του ΑΣΕΠ και όλα τα σχετικά που 
μηχανεύονται, σχεδιάζουν να βάλουν και 
προϋποθέσεις ελέγχου, κατηγοριοποίησης 
και απόρριψης ακόμα και μέσω της διαδι-
κασίας της εισαγωγικής επιμόρφωσης. Να 
μην αρκεί η παρακολούθηση για να δίνεται 
η βεβαίωση και να μην είναι επαρκής προ-
ϋπόθεση για την επιτυχή ολοκλήρωση του 
προγράμματος!
Ο πραγματικός χαρακτήρας της επιμόρφω-
σης αποδεικνύεται από ότι πολλοί από όσους 
καλούνται, όχι μόνο εργάζονται επί πολλά έτη 
στο δημόσιο σχολείο -ίσως και πολλά περισ-
σότερα από τους επι μορφωτές τους- αλλά 
έχουν ήδη παρακολουθήσει στο παρελθόν 
πρόγραμμα εισαγωγικής επιμόρφωσης, 
το οποίο με αυτόν τον τρόπο ακυρώνεται! 
Και αντί να εξαιρεθούν καλούνται να ένα 
εξοντωτικό και εκτός ωραρίου πρόγραμμα!
Οφείλουμε να ξεκαθαρίσουμε ότι:
- Η μη συμμετοχή στην εισαγωγική επιμόρ-
φωση, με βάση το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο, 
δεν μπορεί να επιφέρει καμία βλαπτική επί-
πτωση που να σχετίζεται με τη μονιμοποίηση, 
ούτε με τη μι- σθολογική εξέλιξη.
- Κανείς δεν μπορεί να υποχρεώσει σε εκτός 
εργασιακού ωραρίου επιμορφώσεις.
- Η εισαγωγική επιμόρφωση αφορά αποκλει-
στικά την αλλαγή βαθμού (και όχι μισθού ή 
ΜΚ) που είναι όρος για διεκδίκηση θέσης 
στελέχους εκπαίδευσης.
Απαιτούμε:
- Να μη γίνει καμιά επιμορφωτική διαδικα-
σία εκτός εργασιακού ωραρίου ή σε μέρες 
σχολικών διακοπών.
- Να μην απαιτείται η εκπόνηση εργασιών τη 
στιγμή που η επιμόρφωση χωρίς απαλλαγή 
από τα διδακτικά καθήκοντα.
- Η επιμόρφωση να γίνει δια ζώσης 
αποκλειστικά.
- Να απαλλαγούν όσοι έχουν ήδη παρακο-
λουθήσει εισαγωγική επιμόρφωση.
Καλούμε την ηγεσία του ΥΠΑΙΘ κάθε επι-
μόρφωση να πραγματοποιείται:
- Με απαλλαγή από τα διδακτικά καθήκοντα, 
εντός του εργασιακού ωραρίου και με ταυτό-
χρονη απαλλαγή από άλλα καθήκοντα (π.χ. 
μεταξύ 15-30 Ιουνίου, 1-10 Σεπτεμβρίου).
- Μόνο δια ζώσης με φυσική παρουσία και 
με την επιστημονική ευθύνη των Πανεπι-
στημιακών ιδρυμάτων.
Διεκδικούμε:
- Η επιμόρφωση να οργανώνεται από δημόσι-
ους φορείς (σε σύνδεση με τα Πανεπιστήμια 
– Παιδαγωγικά Τμήματα), να είναι δωρεάν, 
με απαλλαγή από τα διδακτικά καθήκοντα, 
απαλλαγμένη από οποιαδήποτε διαδικασία 
αξιολόγησης-κατάταξης των εκπαιδευτικών 
με βάση τις επιμορφωτικές δραστηριότητες.
- Οι επιμορφωτικές διαδικασίες να προτεί-
νονται, να επιλέγονται και να ελέγχονται 
από τους ίδιους τους εκπαιδευτικούς και η 
επιμόρφωση να γίνεται με ελεύθερη επιλογή, 
με βάση τα ενδιαφέροντα του εκπαιδευτικού, 
μέσα από ένα πλήθος προσφερόμενων επι-
λογών στις οποίες έχει διατυπώσει πρόταση 
και τις έχει συνδιαμορφώσει.

Τα σπίτια του λαού θα τα 
σώσει ο ίδιος ο λαός με τον 
αγώνα του
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ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ
ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

Δήμαρχος:  
T 2313300702
Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο

 mayor@thermi.gov.gr
 Kέντρο πληροφορίες

T 2313300700
Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο

 info@thermi.gov.gr
Πολιτιστικό Κέντρο Θέρμης
T 2310463423
Τομέας Αθλητισμού
Δ.ΕΠ.Π.Α.Θ.
T 2310463755
Εργοτάξιο δήμου Θέρμης
T / F 2310467110
ΚΕΠ ΘΕΡΜΗΣ
T 2313338128-37
Διεύθ. Τεχνικών Υπηρεσιών
T 2310483400
Διεύθ. Οικονομικών 
Υπηρεσιών
T 2310478010
Διεύθυνση Πολεοδομίας
T 2313300725
T 2313300733
T 2313300734 
Εσωτερικό 490
Γραφείο Απασχόλησης
και Τουρισμού
T 2313300738
Πρ. Βοήθεια στο Σπίτι
T 2310461117 
Διεύθυνση Προσχολικής 
Αγωγής δήμου Θέρμης
T 2392330221, 2392330224 
Διεύθυνση Κοινωνικής 
Πολιτικής και Δημόσιας 
Υγείας δήμου Θέρμης
T 2392330213, 2392330214

> ΠΑΙΔΙΚΟΙ ΣΤΑΘΜΟΙ
Παιδικός Σταθμός Θέρμης
T 2310462555
Παιδικός & Βρεφονηπιακός
Σταθμός «Μελισσόπουλα»
T 2310472666
Παιδικός Σταθμός
«Ελαφάκια» Νέου Ρυσίου
T 2392071979
Παιδικός Σταθμός 
Βασιλικών
T 2396022397
Παιδικός Σταθμός Καρδίας
«Γλυκές Μελωδίες»
T 2392066433
Παιδικός & Βρεφονηπιακός
Σταθμός Πλαγιαρίου
«Νότες Στοργής»
T 2392066516

> ΒΛΑΒΕΣ
Βλάβες ΔΕΥΑΘ
T 2310465086, 6974995177
ΔΕΔΔΗΕ T 11500
ΟΤΕ T 1214 
Δ.Ε.Υ.Α. τηλέφωνο βλαβών
T 2310460530

> ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ
Κτηματολόγιο Καλαμαριάς
T 2310475454
Ζ’ Δ.Ο.Υ
T 2313332427
ΕΛ.ΤΑ Θέρμης
T 2310461240
Τεχνολογικό Πάρκο
T 2310471401
Μουσείο Τεχνολογίας
T 2310483000

> ΥΓΕΙΑ
Κέντρο Υγείας Θέρμης
T 2313310800
Αγροτικό ιατρείο Βασιλικών
T 2396022000
Αγροτικό ιατρείο Σουρωτής
T 2396041202
Αγροτικό ιατρείο Λακκιάς
T 2396022660
Αγροτικό ιατρείο Λιβαδίου
T 2396061210
Αγροτικό ιατρείο 
Περιστέρας
T 2396051208

> ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ
Αστυνομικό Τμήμα Θέρμης
T 2310461203
Τμήμα Ασφαλείας 
Βασιλικών
T 2396022203
Αστυνομικό Τμήμα Ν. 
Επιβατών
T 2392075800
Τροχαία Θέρμης
T 2310028560
Τμ. Δίωξης
Λαθρομετανάστευσης 
Θέρμης
T 2310499622

> ΕΘΕΛΟΝΤΕΣ 
ΠΟΛΙΤΙΚHΣ
ΠΡΟΣΤΑΣIΑΣ 
Δ. ΘΕΡΜΗΣ
Θέρμη
T 2310478028
Μίκρα
T 6946235000
Βασιλικά
T 6949127607

> ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚH
2η ΕΜΑΚ
T 2310475471
Πυροσβεστική
T 199

 

> ΦΟΡΕΙΣ
Ένωση Επαγγελματιών
Εμπόρων Θέρμης
T 2310463973
Ένωση Επαγγελματιών
Βασιλικών
T 6983005555
Ένωση Επαγγελματιών 
Μίκρας 
Τ 6948052400
Σύνδεσμος Αποστράτων
Αξιωματικών
«ΠΑΥΛΟΣ ΜΕΛΑΣ»
T 6942217799
Εφημερίδα Άποψη
T 2310486868

ΘΕΡΜΗ
Γραφείο Κοινότητας
T 2313300746
ΚΑΠΗ Θέρμης
T 2310466534
Αγροτικός Συν. Θέρμης
T 2310462604

ΤΡΙΑΔΙ
Κέντρο Πολιτισμού Τριαδίου
T 2310467609
ΚΑΠΗ Τριαδίου
T 2310465460

ΝΕΑ ΡΑΙΔΕΣΤΟΣ
Γραφείο Κοινότητας
T 2310461297
Κέντρο Πολιτισμού
Ν. Ραιδεστού
T 2310 465607
ΚΑΠΗ Ν. Ραιδεστού
T 2310465954

ΝΕΟ ΡΥΣΙΟ
Γραφείο Κοινότητας
T 2392071212
Κέντρο Πολιτισμού
Ν. Ρυσίου
T 2392071373
ΚΑΠΗ Ν. Ρυσίου
T 2392072552
Πρόγραμμα Βοήθεια
στο Σπίτι Ν. Ρυσίου
T 2392072552

ΤΑΓΑΡΑΔΕΣ
Γραφείο Κοινότητας
T 2392071395
Κέντρο Πολιτισμού
Ταγαράδων
T 2392072165
ΚΑΠΗ Ταγαράδων
T 2392071772

ΒΑΣΙΛΙΚΑ
Γραφείο Κοινότητας
T 2396330023
ΚΕΠ Βασιλικών
T 2396024040

ΚΑΠΗ Βασιλικών
T 2396022115
Βοήθεια Στο Σπίτι 
Βασιλικών
T 2396022355
Πνευματικό Πολιτιστικό
Κέντρο Βασιλικών
T 2396024010
Ειρηνοδικείο Βασιλικών
T 2396022940
ΕΛΤΑ Βασιλικών
T 2396022220
Αγροτικός Συνεταιρισμός
Βασιλικών
T 2396022237
Θεατρική Ομάδα Βασιλικών  
Τ 6977.509784

ΛΑΚΚΙΑ
Εξωραϊστικός Πολιτιστικός
Σύλλογος
T 6972270575

ΣΟΥΡΩΤΉ
Γραφείο Κοινότητας
T 2396041260
ΚΑΠΗ Σουρωτής
T 2396041187
Αγροτικός Συνεταιρισμός
Σουρωτής
T 2396041268

ΑΓΙΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ
Γραφείο Κοινότητας
T 2396041254
ΚΑΠΗ Αγ. Παρασκευής
T 6978582683
Αγροτικός Συνεταιρισμός 
Αγ. Παρασκευής
T 2396041463

ΑΓΙΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ
Γραφείο Κοινότητας
T 2396041511
ΚΑΠΗ Αγίου Αντωνίου
T 2396041516
Γυναικείος Αγροτικός
Συνεταιρισμός
Αγίου Αντωνίου
T 2396041808
Πολιτιστικό Πνευματικό
Κέντρο Αγίου Αντωνίου
T 2396041740

ΛEΙΒΑΔΙ
Τ.Κ. Λειβαδίου 
και Γραφείο Εθελοντών
T 2396061336

ΠΕΡΙΣΤΕΡΑ
Γραφείο Κοινότητας
T 2396051209

ΤΡΙΛΟΦΟΣ
Σύλλογος εθελοντών
Ανανηπτών
Τ 6937209514, 6948624605
Γραφείο Κοινότητας
T 2392030210
ΚΑΠΗ Τριλόφου
T 2392062057
Κέντρο Πολιτισμού
Τριλόφου
T 2392064360

ΠΛΑΓΙΑΡΙ
Γραφείο Κοινότητας
T 2313337533
ΚΑΠΗ Πλαγιαρίου
T 2392063541
Κέντρο Πολιτισμού
Πλαγιαρίου
T 2392063324 
ΚΕΠ Μίκρας
T 2313337500

ΚΑΡΔΙΑ
Γραφείο Κοινότητας
T 2392061105
ΚΑΠΗ Καρδίας
T 2392061555
Πολιτιστικό Κέντρο 
«Ο Ευμένης»
T 2392063163

ΚΑΤΩ ΣΧΟΛΑΡΙ
Γραφείο Κοινότητας
T 2392091403
ΚΑΠΗ Κάτω Σχολαρίου
T 2932091999

> ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ
ΣΎΛΛΟΓΟΙ
Σωματείο Ποντίων
«Παναγία Σουμελά» 
Θέρμης
T 2310464844
Σύλλογος Θρακιωτών
Μανδριτσιωτών Θέρμης
T 2310463423
Σύλλογος Γηγενών 
Μακεδόνων Θέρμης 
«Μ. Αλέξανδρος»
T 2310463423
Σύλλογος Βλάχων Θέρμης-
Τριαδίου «Αγ. Νικόλαος»
T 2310463423
Σύλλογος Αυληαννητών
Θέρμης
T 2310463423
Σύλλογος εθελοντών 
Ανανηπτών  
Τ 6937209514, 6948624605 
Χορευτικός Όμιλος Θέρμης
T 6976851724
Σωματείο Αγ. Τρύφων
T 6973355400
Σύλλογος Φίλων Κρητικής
Παράδοσης (Ξαστεριά)
T 6937301703
Σύλλογος Σερραίων 
κατοίκων δήμου Θέρμης 
Τ 6983498276 

Πολιτιστικός Σύλλογος
«Ο Άγιος Γεώργιος» 
(Τριάδι)
T 6977344578
Λαογραφικός Σύλλογος
Ν. Ρυσίου «Αρετσού»
T / F 2392071333
Καλλιτεχνικός Μορφωτικός
Σύλλογος Ν. Ραιδεστού
«Βισάνθη»
T 2310383676
ΛΑ.ΧΟ.ΣΥ.ΒΑ.
6949127607
Εκπολιτιστικός Σύλλογος
Αγίας Παρασκευής
T 2396041958
Εκπολιτιστικός Σύλλογος
Σουρωτής «Η ΠΗΓΗ»
T 2396041479
Πολιτιστικός Σύλλογος
Αγίου Αντωνίου
T 6973331677
Πολιτιστικός Σύλλογος
Λιβαδιωτών
T 2396061211
Πολιτιστικός Σύλλογος
Περιστεράς
T 2396051377
Πολιτιστικός Σύλλογος
Τριλόφου
T 6948538937
Χορευτικός Όμιλος
Τριλόφου (Ζουμπάτ)
T 6958003550
Σωματείο Μικρασιατών
Κ. Σχολαρίου
2392091289
Σύλλογος Πολιτισμού και
Εθελοντισμού Κ. Σχολαρίου
T 2392091433
Σύλλογος Ποντίων
Κ. Σχολαρίου
«Ανέβζηγος Αροθυμία»
T 6938033817
Πολιτιστικός Σύλλογος 
Μονοπηγάδου
Τ 6944.430246
Εκπολιτιστικός – 
Εξωραϊστικός Σύλλογος 
Λακκιάς 
Τ 6972.270575
Πολιτιστικό Κέντρο Καρδίας 
«Ο Ευμένης» (Καρδία) 
Τ 6972.234241
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ΣΥΓΚΙΝΗΤΙΚΗ Η ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗ ΠΟΛΙΤΩΝ, ΣΧΟΛΕΙΩΝ, ΣΥΛΛΟΓΩΝ 
ΚΑΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΘΕΡΜΗΣ

 
Παραδόθηκαν 35 τόνοι ανθρωπιστικής βοήθειας 
για τους σεισμόπληκτους Τουρκίας και Συρίας

Ιδιαίτερα συγκινητική ήταν η ανταπό-
κριση των πολιτών του δήμου Θέρμης, 
στην πρόσκληση που απηύθυνε ο δήμος 

για συγκέντρωση ανθρωπιστικής βοήθειας 
προκειμένου να καλυφθούν κάποιες πρώτες 
ανάγκες των ανθρώπων οι οποίοι επλήγησαν 
από τους σεισμούς σε Τουρκία και Συρία. 
Συνολικά συγκεντρώθηκαν περίπου 35 τόνοι 
ειδών πρώτης ανάγκης τα οποία παραδόθηκαν 
τμηματικά, σε διάφορους φορείς. 
Στα είδη τα οποία παρέδωσε ο δήμος Θέρμης 
περιλαμβάνονταν τρόφιμα μακράς διάρκειας 
(όσπρια, κονσέρβες, μπισκότα, ξηροί καρποί, 
βρεφικές τροφές και άλλες συσκευασμένες 
τροφές μακράς διάρκειας, εμφιαλωμένα νερά 
και χυμοί), βρεφικές πάνες, κουβέρτες, κλι-
νοσκεπάσματα, είδη ρουχισμού, παπούτσια 
και είδη ατομικής υγιεινής.
Συγκεκριμένα, ο δήμος Θέρμης συγκέντρωσε 
και απέστειλε: 12 τόνους ρούχα και τρόφιμα 
μέσω της ΚΕΔΕ, 13 τόνους κλινοσκεπάσματα 
και τρόφιμα μέσω του Ερυθρού Σταυρού για 
Συρία, 25 τόνους ρούχα-κλινοσκεπάσματα-τρό-
φιμα παραδόθηκαν στους 17 κοινωνικούς 
φορείς της Θεσσαλονίκης που συνεργάζονται 
και αποστέλλουν μόνοι τους με ναυλωμένα 
φορτηγά την ανθρωπιστική βοήθεια και 
άλλους 5 τόνους κλινοσκεπάσματα-τρόφι-
μα παραδόθηκαν στον Εμπορικό Σύλλογο. 
Στην προσπάθεια συλλογής ανθρωπιστικής 
βοήθειας, εκτός από τους πολίτες, συμμετεί-
χαν όλα τα σχολεία του δήμου, καθώς και οι 
φορείς και εταιρίες: Αμερικάνικη Γεωργική 
Σχολή, Κοινωνικό Ιατρείο, Εκπαιδευτήρια 
Βασιλειάδη, Softcare, Beta CAE, Coca-Cola, 
Farkom, Tζήκας carpets, Mελισσάς μεταφο-
ρική, Ποτοδυναμική κ.ά.
Στην τακτοποίηση και συσκευασία των ειδών 
βοήθησαν οι εθελοντές Πολιτικής Προστασίας 

Θέρμης και Μίκρας, όπως και το Συμβούλιο 
Νέων. Για την συσκευασία των ειδών χορήγη-
σαν κούτες το Leroy Merlin και το Βιβλιοδετείο 
Τρικαλιάρης Α.Ε.
Σε δήλωσή του ο δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος 
Παπαδόπουλος ανέφερε ότι «η ανταπόκριση 
του πολιτών του δήμου Θέρμης για την παρο-
χή βοήθειας προς τους σεισμόπληκτους σε 
Τουρκία και Συρία ήταν συγκινητική και έχει 
ξεπεράσει κάθε προηγούμενο. Αποτελεί, 
δε, και μια απόδειξη ότι η αλληλεγγύη και ο 
ανθρωπισμός δεν γνωρίζει σύνορα. Θέλω να 
ευχαριστήσω όλους τους συμπολίτες μας που 
ανταποκρίθηκαν στην πρόσκληση για παροχή 
βοήθειας καθώς και όλους τους εθελοντές 
που βοήθησαν σε αυτήν την προσπάθεια».  
Ο αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας Κων-
σταντίνος Κουγιουμτζίδης δήλωσε από την 
πλευρά του ότι «όσο οι συνάνθρωποί μας 
θα μας έχουν ανάγκη η συγκέντρωση ειδών 
πρώτης ανάγκης θα συνεχιστεί. Θέλω να 
ευχαριστήσω και τους εθελοντές του δήμου 
μας που διαθέτουν τον προσωπικό χρόνο τους, 
υποστηρίζοντας και αυτήν την προσπάθεια».

Ανάμεσα στις Ομάδες Εθελοντών από τη Θεσσα-
λονίκη οι οποίες συμμετείχαν στην επιχείρηση 
απεγκλωβισμού στο σημείο του τραγικού σιδηρο-
δρομικού δυστυχήματος στα Τέμπη ήταν και αυτή 
των Εθελοντών Πολιτικής Προστασίας Θέρμης. 
Συγκεκριμένα από την πρώτη κιόλα μέρα μετά 
το δυστύχημα, την Τετάρτη 1η Μαρτίου η ομάδα 
της Θέρμης, με τέσσερα ειδικά οχήματα και δεκα-
τρία άτομα, βρέθηκε στο σημείο της τραγωδίας 
και συμμετείχε στον εντοπισμό και τη διάσωση 
ατόμων που επέβαιναν στο μοιραίο τρένο. Από 
την πρώτη στιγμή επιχειρήσαν μαζί με την ΕΜΑΚ 
και την Πυροσβεστική. Από το σημείο του τρα-
γικού δυστυχήματος αναχώρησαν την Πέμπτη 2 
του μήνα, αφού είχε ολοκληρωθεί το έργο του 
απεγκλωβισμού.

Στο πλευρό της Ομάδας από την πρώτη στιγμή ήταν 
και ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας 
Κωνσταντίνος Κουγιουμτζίδης που παρείχε κάθε 
βοήθεια και στήριξη στους Εθελοντές. “Δεν υπήρχε 
χρόνος για χάσιμο, μπήκαμε κατευθείαν στη μάχη 
της αναζήτησης σορών και στοιχείων που μπορεί 
να συνδέονται με τα θύματα. Η έρευνα ήταν πάρα 
πολύ δύσκολη, καθώς βρισκόμαστε αντιμέτωποι 
με συντρίμμια και άμορφη μάζα σιδερικών, οπότε 
κάθε βήμα χρειαζόταν ιδιαίτερη προσοχή, αφού 
το όποιο στοιχείο εντοπίζαμε ήταν πολύτιμο για 
την έρευνα» ανέφερε η επικεφαλής της Ομάδας 
Εθελοντών Πολιτικής Προστασίας Θέρμης Ντία 
Παυλικιάνη. Προσθέτει πως «όσα αντικρύσαμε με 
το που φτάσαμε στο σημείο του τραγικού δυστυ-
χήματος δεν μπορούν να περιγραφούν με λόγια. 
Είναι απόκοσμες εικόνες. Ήταν ένα αδιανόητο 
δυστύχημα. Ακόμη και οι σοροί που βρέθηκαν ήταν 
σε πολύ κακή κατάσταση λόγω της σύγκρουσης. 
Δεν μπορούσαμε να διακρίνουμε τίποτα. Αυτές τις 
εικόνες δεν τις συναντά κανείς ούτε στον πόλεμο. Αν 
μιλάμε για τραγικότητα, αυτή μπορεί να συγκριθεί 
μόνο με την φονική πυρκαγιά στο Μάτι».

Προσέτρεξαν στα Τέμπη οι 
Εθελοντές Πολιτικής 
Προστασίας Θέρμης


